<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188
</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 2 ======================================================================

<pre>    Gemeente Emmen, bestemmingsplan Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188 (vastgesteld)


Inhoudsopgave



Bijlagen bij de toelichting                                                                3

Bijlage 1      Nota van beantwoording                                                      4
Bijlage 2      Advies landschappelijke inpassing compensatiewoningen                       20
Bijlage 3      Quickscan flora en fauna                                                    47
Bijlage 4      Bodemonderzoek Europaweg 187                                                61
Bijlage 5      Bodemonderzoek Europaweg 188                                                115
Bijlage 6      Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai                                      180
Bijlage 7      Watertoets                                                                  207




2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 2 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 3 ======================================================================

<pre>  Gemeente Emmen, bestemmingsplan Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188 (vastgesteld)


Bijlagen bij de toelichting




                                                                                         3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 3 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 4 ======================================================================

<pre>    Gemeente Emmen, bestemmingsplan Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188 (vastgesteld)


Bijlage 1 Nota van beantwoording




4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 4 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 5 ======================================================================

<pre>       Nota van beantwoording

            behorende bij

          bestemmingsplan

Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188
</pre>

====================================================================== Einde pagina 5 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 6 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave
Inhoudsopgave .......................................................................................................................................... 2

1.        Overleg ex. artikel 3.1.1 Bro ............................................................................................................ 3
     1.   Provincie Drenthe ......................................................................................................................................................... 3
     2.   VRD (brandweer)........................................................................................ Fout! Bladwijzer niet gedefinieerd.

2.        Kopie reacties ................................................................................................................................ 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 6 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 7 ======================================================================

<pre>1.      Overleg ex. artikel 3.1.1 Bro
In het kader van het artikel 3.1.1. Bro overleg is het bestemmingsplan “Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188” naar de
wettelijk verplichte en andere door de gemeente erkende overlegpartners verzonden.
In dit geval is op 15 december 2021 provincie Drenthe, Waterschap Vechtstromen , EOP van Emmer-Compascuum, NAM,
LTO Noord, RUD Drenthe en de Veiligheidsregio Drenthe (brandweer) op de hoogte gebracht. In het kader van het overleg
hebben wij een reactie terug ontvangen van Provincie Drenthe, de RUD en de brandweer.
Bij de beantwoording wordt onder A een samenvatting van de reactie gegeven. Onder B staat het gemeentelijke antwoord
hierop en- indien van toepassing - onder C de eventuele doorvertaling ervan in het bestemmingsplan.


1. Provincie Drenthe
1a      De provincie geeft aan dat er een provinciaal belang is gemoeid omdat sprake is toepassing van de ruimte voor
        ruimteregeling. De provincie ziet graag een voorwaardelijke bepaling opgenomen in de regels om de uitvoering van
        de landschappelijke inpassing te waarborgen..
1b      Het inpassingsplan voor de woningen is voldoende uitgebreid beschreven en is in lijn met de provinciale
        kernkwaliteit landschap en het gemeentelijke “Emmen in perspectief van het landschap”. Echter, de waarborg dat
        de uitvoering van de landschappelijke inpassing tot zijn recht komt is onvoldoende opgenomen.
1c      Artikel 5 van de regels is uitgebreid met een voorwaardelijke bepaling.


2. RUD Drenthe (milieu)
2a.     Als voorwaarde voor het vaststellen van genoemd bestemmingsplan moeten de geldende milieu- en Wnb-
        vergunningen worden ingetrokken.
2b.     De gemeente heeft contact met de aanvragers over de nu nog geldende vergunningen. Het intrekken van de
        vergunningen loopt parallel aan deze bestemmingsplanprocedure.
2c      Het bestemmingsplan wordt niet aangepast..


3. VRD (brandweer) in combinatie met RUD Drenthe (externe veiligheid)
3a.     In de nabijheid van het plangebied zijn diverse NAM-oliewinlocaties met bijbehorende bovengrondse leidingen. In
        de toelichting dient hieraan meer aandacht worden besteedt.
3b.     Naar aanleiding van de mailwisseling tussen de RUD en de brandweer, die in de bijlage van deze Nota van
        beantwoording is opgenomen, is de toelichting aangepast ter verduidelijking van het aspect externe veiligheid.
3c.     Paragraten 4.3 en 4.4 zijn aangepast.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 7 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 8 ======================================================================

<pre>2.   Kopie reacties
</pre>

====================================================================== Einde pagina 8 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 9 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 9 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 10 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 10 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 11 ======================================================================

<pre>       Milieuadvies RUD


Datum binnenkomst RUD 15-12-2021
Bevoegd gezag               Gemeente Emmen
Zaaknummer BG               304191-2021
Zaaknummer RUD              Z2021-011225
Datum advies                20-12-2021
                            ☐ Advies vooroverleg         X Integraal advies    ☐ Advies
Type advieszaak             toezicht
                            ☐ Overig advies
                            X Alleen voor intern gebruik (opdrachtgever & RUD)
Advies bedoeld voor
                            ☐ Advies mag extern worden gedeeld (aanvrager/klager)
Onderwerp                   Integraal advies – Europaweg 186,187 en 188 Schoonebeek
Behandelaar RUD
Bijlagen                    -

Algemene gegevens
Locatie                                  : woningbouw, Ruimte voor Ruimte
Postcode en plaats                       : 7761 AM
Correspondentieadres                     : Europaweg 186, 187 en 188 Schoonebeek
Aanleiding
In het kader van het overleg ex artikel 3.1.1 van het Besluit ruimtelijke ordening is het concept
ontwerpbestemmingsplan 'Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188’ ontvangen en nader
beoordeeld. Met het voornoemde bestemmingsplan wordt de bouw van drie woningen mogelijk
gemaakt in het kader van de Ruimte voor ruimteregeling. De agrarische bestemmingen van de
locaties Wennij Europaweg 186 en Wibus BV Europaweg 187 en 188 Schoonebeek worden gewijzigd
in drie woonbestemmingen.

Figuur 1: Bestaande situatie.




                                                                                     Pagina 1 van 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 11 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 12 ======================================================================

<pre>Figuur 2: Gewenste situatie.




Voor de locatie Europaweg 187 en 188 is op 9 oktober 1995 een milieuvergunning verleend voor het
houden van 203 melkkoeien en 165 stuks vrouwelijk jongvee met een bijbehorende
ammoniakemissie van 3.365 kg. De bijbehorende vergunning Wet natuurbescherming is op 22 juni
2015 verleend.
Voor de locatie Europaweg 186 is op 9 juli 1991 een melding Melkrundveehouderijen ingediend.
Indien gebruik gemaakt wordt van de Ruimte voor ruimteregeling, wordt woningbouw mogelijk
gemaakt in ruil voor het beëindigen van de agrarische activiteiten. De agrarische bestemming wordt
gewijzigd in een woonbestemming. Als onderdeel hiervan lijkt het essentieel dat de geldende milieu-
en Wnb-vergunningen eveneens worden ingetrokken. Dit mede om te voorkomen dat
emissierechten in een later stadium alsnog worden ingezet voor externe saldering. De
veronderstelde milieuwinst wordt daarmee voor een belangrijk deel te niet gedaan.
Concreet betekent dit dat voor de locatie Europaweg 187 en 188 een verzoek tot intrekking van de
geldende milieuvergunning moet worden ingediend bij de gemeente Emmen.
Bij de provincie Drenthe moet een verzoek worden ingediend tot intrekking van de geldende Wnb-
vergunning. De procedure tot intrekking zou moeten worden afgerond voordat het opgestelde
bestemmingsplan wordt vastgesteld.
Voor de meldingplichtige locatie Europaweg 186 biedt het reeds ingediende verzoek tot
bedrijfsbeëindiging voldoende informatie.

Conclusie
Als voorwaarde voor het vaststellen van genoemd bestemmingsplan moeten de geldende milieu- en
Wnb-vergunningen worden ingetrokken.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 12 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 13 ======================================================================

<pre>Gemeente Emmen                                                     Veiligheidsregio Drenthe
                                                                   Postbus 402
Postbus 30001                                                      9400 AK ASSEN
7800 RA EMMEN                                                      brandweeradvies@vrd.nl
                                                                   www.vrd.nl



ons kenmerk                    uw kenmerk                          datum
U220040                        NL.IMRO.0114.2021044 -B301          13 Januari 2022

inlichten bij                  telefoonnummer                      email
                               06-52490041

onderwerp
Schoonebeek concept-ontwerpbestemmingsplan “Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188



Geachte mevrouw Bruins,

Op 15 december 2021 stuurde u het verzoek om een advies uit te brengen op bovengenoemd
bestemmingsplan. In deze brief vindt u mijn advies.

De toetsing
De toelichting op het plangebied in de paragraven 4.3 en 4.4 gaan over het externe en fysieke
veiligheid. Ten aanzien van paragraaf 4.4 zijn er m.b.t. de daar genoemde punten geen
aanvullingen.


Paragraaf 4.3 welke de externe veiligheidssituatie beschouwt dient op een aantal zaken aangepast
danwel aangevuld te worden.
De afbeelding 4.1 geeft de risicovolle situaties weer zoals die op de atlasleefomgeving.nl worden
getoond. Daarbij getoond ook de PR 10-6 risico-contouren waarbinnen geen nieuwe kwetsbare of
zeer kwetsbare objecten gerealiseerd mogen worden. Het invloedsgebied van de risicovolle
mijnbouw inrichtingen, waar de PR 10-6 getoond wordt, wordt echter niet weergegeven. Dit dient
nog aangevuld te worden.


De aanwezige buisleidingen die dezelfde afbeelding 4.1 laat zien, zijn niet voorzien van de
relevante risico-contouren zoals de PR 10-6, 1% en 100% letaliteitszones danwel de
aandachtsgebieden. Deze dienen nog aangevuld te worden.


Voor beide van de genoemde /getoonde inrichtingen en buisleiding is de NAM te Assen beheerder
en kan men bij die organisatie de relevante gegevens opvragen. Tevens is de optie om dat via de
RUD te doen.


Bij het kopje “leidingen” benoemt men een 3-tal gasleidingen, waarschijnlijk de CVR leidingen van
de NAM. Tevens worden de K1-leidingen (olievoerend) van de NAM benoemt. Van de CVR en de K1
leidingen is rond 2008, ten tijde van de herontwikkeling olieveld Schoonebeek, middels een QRA
</pre>

====================================================================== Einde pagina 13 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 14 ======================================================================

<pre>berekend dat de PR 10-6 op 35 meter liggen en bij de expansiebochten op 40 meter (berekend bij
de grootste leidingen bekend destijds!). Het invloedsgebied van deze leidingen is momenteel niet
bekend bij ons. Deze informatie stemt dus niet overeen met hetgeen beschreven bij het kopje
“leidingen”.
Aangezien ook deze leidingen in beheer en eigendom van de NAM zijn, wordt geadviseerd bij de
NAM de relevante informatie hierover op te vragen. Optie is ook nog om dit via de RUD te laten
lopen. Validatie van deze informatie zien we dan ook gaarne tegemoet.


Onder het kopje “NAM locaties” wordt beschreven dat een nadere verantwoording niet noodzakelijk
wordt geacht. Waarschijnlijk wordt daarmee gedoeld op de verantwoording van het groepsrisico.
Op basis van de PR 10-6 kan men die conclusie niet trekken. Hiervoor zijn de risico-contouren van
de invloedsgebieden nodig en deze zijn niet benoemd of ergens beschreven!


De conclusie bij paragraaf 4.3.3 kan derhalve nog niet onderschreven worden door de ontbrekende
informatie zoals hierboven beschreven. Graag zien wij deze nog aangevuld worden en aan de
veiligheidsregio Drenthe ter toetsing voorgelegd worden.


Tot slot
Heeft u nog vragen over deze brief, dan kunt u contact met mij opnemen. De contactgegevens
vindt u bovenaan deze brief.

Met vriendelijke groet,
namens het algemeen bestuur van de Veiligheidsregio Drenthe,




Team Risicobeheersing
</pre>

====================================================================== Einde pagina 14 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 15 ======================================================================

<pre>Van:
Verzonden:           vrijdag 14 januari 2022 07:42
Aan:
Onderwerp:           RE: bestemmingsplan “Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188”


Dag

Ok dat is mooi. Ik herinner me nu ook van toen (2008) dat men voor alle winlocaties in eerste instantie uitging van
de worst case scenario met contouren als die bij de SCH1500 zouden plaats vinden. Dan zit je theoretisch altijd aan
de veilige kant.

Maar jouw onderstaande toelichting maakt het wel duidelijker en inzichtelijker iig. Bedankt.

                ik zou het een goede aanvulling vinden in de toelichting zoals Henk ook aangeeft 😊.

Met vriendelijke groet,


Specialist Risicobeheersing




                                      Veiligheidsregio        Postadres          T. 0592 324 660
                                      Drenthe                 Postbus 402        E. info@vrd.nl
                                      Mien Ruysweg 1          9400 AK Assen      W. vrd.nl
                                      9408 KA Assen


                                      Brandweer Drenthe       Postadres          T. 0592 324 660
                                      Mien Ruysweg 1          Postbus 402        E. info@vrd.nl
                                      9408 KA Assen           9400 AK Assen      W. vrd.nl

  De informatie in dit e-mailbericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n). Verstrekking aan en gebruik
  door anderen is niet toegestaan. Als u niet de bedoelde ontvanger bent, wilt u dan dit bericht en ieder
  aangehecht databestand verwijderen en de afzender hiervan via e-mail op de hoogte stellen.




Van:
Verzonden: donderdag 13 januari 2022 17:28
Aan:
Onderwerp: RE: bestemmingsplan “Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188”

Dag

Helaas laat de EV‐signaleringskaart het invloedsgebied niet zien. Op basis van de QRA voor de infieldlocatie
Schoonebeek 1500 bedraagt het invloedsgebied circa 190 meter. Deze is gebaseerd op de 10kW/m2, die de 1%
letaliteit aangeeft.
                                                          1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 15 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 16 ======================================================================

<pre>Schoonebeek 2400 heeft een invloedsgebied van circa 140 m. Het plangebied ligt hier buiten.
In die QRA wordt verder vermeld dat ten opzichte van de overige locaties enkele verspreid liggende objecten
kunnen liggen, bijvoorbeeld op 155 m en 180 m afstand. Door deze enkele woning is er geen sprake van een
groepsrisico, omdat het aantal slachtoffers lager is dan 10.

Het zuidelijk plangebied waar het hier om gaat ligt op grotere afstand dan 190 meter en kan er van uit worden
gegaan dat deze niet binnen het invloedsgebied ligt. Het noordelijk plangebied zou binnen het invloedsgebied van
Schoonebeek 2600 kunnen liggen, zij het aan de buitenrand van het invloedsgebied. Er zal, vanwege het gering
aantal verblijfsobjecten dat binnen een invloedsgebied ligt, geen sprake zijn van een GR, omdat er minder dan 10
slachtoffers zijn als je dit zou gaan berekenen.
@Bertina: Misschien goed om deze aanvulling nog in de toelichting op te nemen.

De informatie is gebaseerd op een QRA van 2014. Dit is het enige wat ik van deze locaties heb kunnen vinden.



Met vriendelijke groet,


Adviseur externe veiligheid




Regionale Uitvoeringsdienst Drenthe
Team Advies

(Werkdagen RUD ma t/m do, Fumo vr jdag)

Postbus 1017      t 0800 - 9102
9400 BA Assen
bezoekadres        www.ruddrenthe.nl
adres Raadhuisplein 1 Emmen
adres Westerbrink 1 Assen


Van:
Verzonden: donderdag 13 januari 2022 16:00
Aan:
Onderwerp: RE: bestemmingsplan “Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188”

Dag

Weet je ook de grootte van de invloedsgebieden van de winlocaties, want nu staat alleen de ‐6 contour op de kaart.

M.vr.gr.



Van:
Verzonden: donderdag 13 januari 2022 12:47
Aan:
Onderwerp: RE: bestemmingsplan “Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188”

Dag

Ik heb dit bestemmingsplan wel al een keer langs zien komen en er waarschijnlijk met een email op willen reageren,
wat waarschijnlijk niet is gebeurt. Ook in de zaakafhandeling is het niet goed gegaan zie ik, want er is wel een
milieuadvies naar Emmen gegaan zonder het onderwerp EV. Dat had niet zo gemogen, vind ik. Excuus hiervoor en
voor de te late reactie.

Bij deze alsnog mijn reactie op het plan.
                                                         2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 16 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 17 ======================================================================

<pre>Conclusie is dat externe veiligheid hier niet relevant is en dus geen belemmeringen oplevert. Het plangebied ligt
buiten de PR10E‐06 van de olie winlocaties. Het plan voldoet daarmee aan de grenswaarde van het PR10E‐06/jaar.
De situatie is beoordeeld aan de hand van de EV‐signaleringskaart.
Het plangebied ligt tevens buiten het invloedsgebied van de olie winlocaties en van de infield leidingen. Een
verantwoordeng van het GR is daardoor niet aan de orde.
Binnen het plangebied zijn volgens het BP geen risicovolle activiteiten toegestaan.

De afstanden in de tabel onder afbeelding 4.1 van de toelichting zijn niet geheel correct.
Vanaf het plangebied, lees zuidelijk bouwvlak, tot NM‐703014 is ruim 290 m;
Vanaf het plangebied, lees zuidelijk bouwvlak, tot NM‐703013 is ruim 490 m;
Vanaf het plangebied, lees noordelijk bouwvlak, tot NM‐703016 is ruim 180 m.

De conclusie blijft door deze afwijkende afstanden overigens onveranderd.




Met vriendelijke groet,


Adviseur externe veiligheid




Regionale Uitvoeringsdienst Drenthe
Team Advies

(Werkdagen RUD ma t/m do, Fumo vr jdag)

Postbus 1017        t 0800 - 9102
9400 BA Assen       m
bezoekadres          www.ruddrenthe.nl
                                                           3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 17 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 18 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 18 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 19 ======================================================================

<pre>secretariaat@dorpsbelangenschoonebeek.nl;
info@ltonoord.nl; Info RUD <Info@ruddrenthe.nl>;


Onderwerp: bestemmingsplan “Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188”

Geachte heer, mevrouw,

In het kader van het overleg ex artikel 3.1.1 van het Besluit ruimtelijke ordening laten wij u weten dat via een We
Transfer bestand het bestemmingsplan “Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188” naar u toekomt

Uw reactie met betrekking tot het concept- ontwerpbestemmingsplan zien wij graag binnen 8 weken met
belangstelling tegemoet. Indien u binnen deze termijn niet heeft gereageerd gaan wij er vanuit dat u zich kunt vinden
in het concept-ontwerpbestemmingsplan. Het conceptontwerpbestemmingsplan “Schoonebeek, Europaweg 186, 187
en 188” met nummer “IMRO.0114.2021044 -B301” wordt u vandaag toegestuurd


Met vriendelijke groet,


Team Ruimtelijke Ontwikkeling




Op deze mail is de disclaimer van de VRD van toepassing




                                                            5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 19 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 20 ======================================================================

<pre>     Gemeente Emmen, bestemmingsplan Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188 (vastgesteld)


Bijlage 2 Advies landschappelijke inpassing
compensatiewoningen




20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 20 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 21 ======================================================================

<pre>Ruimte voor ruimte
Europaweg 188 en 187 Schoonebeek
Gemeente Emmen




maatwerkadvies vervolg juli 2021											
</pre>

====================================================================== Einde pagina 21 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 22 ======================================================================

<pre>initiatief																		3

ligging																			4

gemeentelijk kader														5

context																			7

de plek																			13

samenvattende gebiedskarakteristiek							17

ontwikkelingsperspectief 											18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 22 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 23 ======================================================================

<pre>initiatief
De opgave bestaat uit het invulling geven aan de ruimte-voor-ruimte regeling voor de
Europaweg 187 en 188 te Schoonebeek in de gemeente Emmen zoals het Drents
Provinciaal beleid dat mogelijk maakt.

Ten aanzien van het initiatief heeft vooroverleg met de gemeente plaatsgevonden.
De conclusie is dat onder voorwaarden medewerking kan worden verleend. Deze
voorwaarden zijn:

• Bijleveren van een uitgebreide landschappelijke inpassing.
• De woning A dient achter de gevellijn van huisnummer 187 gesitueerd te worden.
• De woning C dient minimaal 50 meter uit het naastgelegen agrarisch bedrijf te
  liggen.
• De woningen worden op voldoende afstand van de NAM-locatie gebouwd.
• Doorkijk wordt gegeven van de maximale grootte kavel en vorm ervan.
• Doorkijk maximale grootte woning en typologie ervan.

Het voorliggende maatwerkadvies beoogt aan bovenstaande invulling te geven. Na
de indiening van het principeverzoek is Europaweg 186 ook onderdeel geworden van
deze procedure. Het doel is om van de agrarische bestemming naar woonbestemming
(wonen voormalig agrarische bebouwing) te wijzigen. Het voornoemde afstandscriterium
voor woning C (derde gedachtestreepje) is daarmee niet meer aan de orde.




                                                                                       ingediend plan initiatiefnemer voor vooroverleg


                                                                                                                                         3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 23 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 24 ======================================================================

<pre>    ligging




                                            188   186




                                                  187




    Europaweg 186, 187 en 188 Schoonebeek




4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 24 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 25 ======================================================================

<pre>gemeentelijk kader



                     Bestemmingsplan Buitengebied 2011
                     In het bestemmingsplan buitengebied hebben de onderhavige gronden de
                     bestemming Agrarisch – Grondgebonden 1. Daarnaast wordt de bebouwing
                     gereguleerd aan de hand van bouwvlakken. De bouwvlakken hebben aan de
                     zijde van de Europaweg een gevellijn. Conform afspraak is voor wat betreft de
                     herontwikkeling van Europaweg 187 rekening gehouden met het bouwvlak én
                     de gevellijn.

                     Erfgoednota en Erfgoedbeleidskaart
                     De erfgoednota en de erfgoedbeleidskaart zijn als uitgangspunt genomen bij de
                     toepassing van de ruimte-voor-ruimte regeling. Dit betekent dat de aanwezige
                     lintstructuur herkenbaar is gehouden, de boomstructuren/houtsingels zijn
                     versterkt en de beeldbepalende boerderij met adres Europaweg 188 is
                     gerespecteerd.
bestemmingsplan
                     Ten noorden van het plangebied ligt het Westerse Bos. Dit is één van de
                     clusters met boerderijen op zandkoppen waar vanuit dit gebied is ontgonnen.
                     Het Westerse Bos heeft zeer hoge cultuurhistorische waarden en is samen
                     met het Oosterse Bos aan de andere zijde van Schoonebeek aangewezen als
                     rijksbeschermd dorpsgezicht.

                     Welstandsnota gemeente Emmen
                     De welstandsnota werkt met drie regimes, te weten ‘welstandsvrij’, ‘welstandsluw’
                     en ‘hoog’. De Europaweg valt in laatstgenoemde categorie. In het kader van de
                     ruimte-voor-ruimte regeling zijn voor de beoogde woningen aparte spelregels
                     opgesteld.




                                                                                                         5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 25 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 26 ======================================================================

<pre>    gemeentelijk kader




    beeldbepalende boerderij respecteren   groenstructuur: bomenrij herkenbaar houden




    lintstructuur herkenbaar houden        waardevolle boomstructuur beschermen

6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 26 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 27 ======================================================================

<pre>context




beekdal Schoonebeekerdiep aan zuidrand Bourtangerveen




                                                        7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 27 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 28 ======================================================================

<pre>    context




    optelsom kleinschalige randveenontginningen uit verschillende perioden (Middeleeuwen tot begin twintigste eeuw)




8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 28 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 29 ======================================================================

<pre>context



                                  Westeinde




                                                                                  ‘t Middendorp


                                                                ‘t Kerkeind




                                                                                                  Oosteinde




oorspronkelijk vier afzonderlijke bebouwingslinten aaneengeregen door Europaweg




                                                                                                              9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 29 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 30 ======================================================================

<pre>     context




     opstrekkende verkaveling met landschappelijke structuren duidelijk te zien op historische kaart van 1910




10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 30 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 31 ======================================================================

<pre>context




uitbreiding Schoonebeek te zien op topografische kaart van 1970




                                                                  11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 31 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 32 ======================================================================

<pre>     context




     huidige context ruimtelijke ontwikkeling te zien op topografische kaart 2020: contrast bebouwing Schoonebeek met landelijk gebied




12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 32 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 33 ======================================================================

<pre>de plek




kwaliteiten op het voorerf Europaweg 188


                                           13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 33 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 34 ======================================================================

<pre>     de plek




     te saneren ontsierende bebouwing en verharding op het achtererf Europaweg 188


14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 34 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 35 ======================================================================

<pre>de plek




Europaweg 187   Europaweg 186

                                15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 35 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 36 ======================================================================

<pre>     de plek




     bebouwingsbeeld Europaweg

16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 36 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 37 ======================================================================

<pre>samenvattende gebiedskarakteristiek
De voor de opgave relevante gebiedskarakteristieken zijn:

• De locatie maakt deel uit van een kleinschalig coulisselandschap met
  kenmerkende opstrekkende strokenverkaveling met singelbeplanting in een
  dominante noord-zuidrichting.
• De Europaweg is een ruimtelijk historisch waardevolle route en is
  bovengeschikt aan (halfverharde) kavelpaden haaks op de weg.
• De hoofdgroenstructuur wordt bepaald door laanbomen langs de Europaweg
  en houtsingels haaks op de weg. Richting het beekdal van het Schoonebeeker
  Diep gaan de houtsingels over in sloten.
• Erven hebben doorgaans een eenvoudige groeninrichting gerelateerd aan
  boerenerven met van oorsprong tuinakkertjes (goorns) en (hakhout)bosjes.
• De bebouwing heeft een individueel karakter.
• Ritme van bebouwde en onbebouwde percelen aan de Europaweg.
• Langs de Europaweg komen grote boerderijen en burgerwoningen voor met
  een wisselende oriëntatie en variabele afstanden ten opzichte van elkaar en
  de ten opzichte van de weg.
• Incidenteel is bebouwing in de tweede lijn op afstand van de Europaweg
  aanwezig. Deze bebouwing wordt ontsloten door de (halfverharde) paden en             wegbeplanting         singelbeplanting   beschermd dorpsgezicht
  is in maat en schaal ondergeschikt aan de boerderijen aan de Europaweg.
• De boerderij met huisnummer 188 heeft status ‘beeldbepalend’.




                                                                                smalle opstrekkende kavels en goorns

                                                                                                                                                         17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 37 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 38 ======================================================================

<pre>     ontwikkelingsperspectief
     Met voorliggend initiatief geven we eendachtig de ruimte-voor-ruimte regeling        Legenda
     een kwaliteitsimpuls aan het landschap. Ontsierende bebouwing, sleufsilo’s en
                                                                                          herstellen singelbeplanting met zomereiken
     verhardingen worden verwijderd. In plaats daarvan wordt de hoofdgroenstructuur
     versterkt door de houtsingel langs het pad ten oosten van Europaweg 188 te           behoud sloten
     herstellen. Ook wordt het westelijk deel van het perceel weer ingericht als weide.
     Aan de andere zijde van de Europaweg, bij nummer 187, wordt de singelstructuur       grasberm met eventueel een greppel
     langs de westrand van het perceel versterkt. De kenmerkende sloot aan de oostzijde
     van dit perceel wordt behouden. Het zicht op het landschap in de richting van het    open weide (afschermen met paal en draad)
     Schoonebeeker Diep wordt geborgd door een deel van dit perceel in te richten als
                                                                                          bestaande parkeerkoffer behouden en verharding vervangen door grasklinkers
     weide.
                                                                                          bestaande beeldbepalende boerderij
     De bestaande, beeldbepalende boerderij komt door de sloop van bebouwing,
     sleufsilo’s en verhardingen ook veel beter tot haar recht. Achter de boerderij is    nieuw te bouwen houten kapschuur bij bestaande boerderij
     ruimte gereserveerd voor een (half)verhard achtererf en een garage parallel aan
     de Europaweg. De garage markeert de achtererfgrens en doet tevens dienst als         nieuw te bouwen houten (kap)schuurwoning met inpandige garage
     privacy-scherm. De bestaande hagen op het erf worden behouden en daar waar
                                                                                          goornwoning met losse garage
     nodig aangevuld. De bestaande boomgaard wordt doorgetrokken langs het pad tot
     aan de achtererfgrens. Aan de westkant van het erf is er een open doorzicht over     lintwoning met losse garage
     de weide in de richting van het Westerse Bos.
                                                                                          bestaande bomen
     Om de ontsierende elementen te kunnen verwijderen en het landschap en de
     bestaande boerderij te versterken is ruimte gegeven voor drie woningen. Deze         bestaande fruitbomen op erf
     woningen krijgen ieder een eigen karakter (architectuur en erf) waardoor de
                                                                                          erfafscheiding bestaande boerderij handhaven (meidoorn en beukenhaag)
     uitstraling van een nieuwbouwbuurtje wordt voorkomen. Het gaat hierbij op een
     (kap)schuurwoning bij de boerderij, een goornwoning ten noorden van de (kap)         erfafscheiding (kap)schuurwoning doortrekken beukenhaag vanaf het boerenerf
     schuurwoning en een lintwoning aan de Europaweg. Op de volgende pagina’s zijn
     de spelregels voor de woningen en de erven uitgewerkt.                               erfafscheiding goornwoning met aan voorzijde een veldesdoornhaag en aan zij-
                                                                                          en achterkanten heesters met incidenteel bomen

                                                                                          erfafscheiding lintwoning meidoornhaag langs voor- en zijkant

                                                                                          bestaande boomgaard uitbreiden tot aan (kap)schuurwoning

                                                                                          tuin met gras, borders met vaste planten, heesters met incidenteel bomen en
                                                                                          terras(sen)

                                                                                          opritten/karrespoor en opstelplekken in gebakken klinkers, flinten en/of grind

                                                                                          zichtlijnen

     massa ruimte kaart                                                                   vigerend bouwvlak (bestemmingsplan)

18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 38 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 39 ======================================================================

<pre>                      goornwoning




                        (kap)schuurwoning




bestaande boerderij




                                            lintwoning




                                                         19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 39 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 40 ======================================================================

<pre>     (kap)schuurwoning




20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 40 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 41 ======================================================================

<pre>(kap)schuurwoning
Programma                                                                              Architectuur
• 1 woning met een inpandige (dubbele) garage                                          • Uitgangspunt is dat de (kap)schuurwoning zich laat lezen als onderdeel van het
• Totaal bebouwd oppervlak maximaal 250m2                                                oorspronkelijk boerenerf met de beeldbepalende boerderij.
                                                                                       • Eenduidige, langgerekte, rechthoekige plattegrond, omwille van de
Ruimtelijke inpassing en verkaveling                                                     bovengenoemde gewenste ruimtelijke samenhang evenwijdig geplaatst aan de
• De kavel en de beoogde (kap)schuurwoning zijn rekening houdend met privacy             boerderij.
  dicht op het oorspronkelijk erf en de beeldbepalende boerderij geplaatst zodat zij   • Woning en (dubbele) garage onder één kap.
  zich laten lezen als één erf.                                                        • Bebouwing in één bouwlaag met een zadelkap van 30-50 graden. De kap
• De kavel ligt terug ten opzichte van het kavelpad zodat er ruimte is voor een          kan asymmetrisch worden uitgevoerd als de kap van een kapschuur (helling
  berm (eventueel met greppel) en een bomenrij.                                          dakvlakken gelijk). Bij uitvoering als gewone zadelkap kan eventueel een
• De kavel is breder dan dieper zodat aan de zijde van het landschap ruimte              wolfseind en/of een aanvallend dakvlak worden toegepast; kappen voorzien van
  ontstaat voor het maken een weide.                                                     windveren en goten direct tegen de gevels.
• De (kap)schuurwoning is zodanig geplaatst dat op de eigen kavel voor de              • Gevelexpressie refereert aan schuren, met name aan de zijde van het kavelpad
  bebouwing ruimte ontstaat voor opstelplekken voor geparkeerde auto’s en staat          en de kopgevels. Eigentijdse ingrepen in de naar de van het kavelpad afgekeerde
  niet in één rooilijn met de goornwoning.                                               gevels zijn mogelijk, mits deze binnen het gevel- en dakvlak blijven.
                                                                                       • Materialen afgestemd op het beeld van een schuur bij de boerderij; gedacht kan
Ontsluiting en parkeren                                                                  worden aan een metselwerk plint met houten, donker afgewerkte gevelbekleding
• Ontsluiting vanaf het bestaande kavelpad.                                              of metselwerk gevels met houten topgevels in combinatie met donkergrijze, matte
• Oprit aan de zuidzijde van het erf.                                                    keramische dakdekking of eternite golfplaatdekking.
• Beperk de hoeveelheid verharding.                                                    • Detaillering is sober en robuust.
• Maak gebruik van waterdoorlaatbare materialen zoals gebakken klinkers, flinten
  en/of grind.                                                                         Duurzaamheid en natuurinclusief
• Parkeerbalans conform CROW (1,1-1,8 auto’s/huishouden).                              • Zonnepanelen in principe op het dak van de woning geplaatst en bij voorkeur
• Parkeren op eigen erf aan de zuidkant van het perceel.                                 uitgevoerd als geheel dakvlak in matte zwarte uitvoering.
                                                                                       • Als het dak niet geschikt is voor zonnepanelen is een grondopstelling mogelijk
Groen en blauw                                                                           mits de panelen zorgvuldig worden ingepast en niet zichtbaar zijn van buitenaf.
• Versterken van de houtsingel in noord-zuidrichting door tussen de kavel en het       • Bij toepassing van aardwarmte de warmtepompen intern in de woning opnemen.
  kavelpad ruimte te reserveren voor een grasberm (eventueel met greppel) en           • Het erf kan voorzien worden van waterpartijen, ruwe muurtjes e.d. om meer
  zomereiken (voor aantal bomen, zie tekening). De beplanting op de kavel is             natuurlijke variatie te verkrijgen zowel voor flora als fauna.
  hieraan ondergeschikt.
• Het perceel wordt aan alle zijden afgeschermd met een lage beukenhaag die
  vanaf de bestaande boerderij en het oorspronkelijke erf wordt doorgetrokken.
• De inrichting van de tuin is gerelateerd aan eenvoudige boerenerven. Er is ruimte
  voor terrassen, borders met vaste planten, (gebiedseigen) heesters en enkele
  bomen (bijvoorbeeld meidoorn, wilg, veldesdoorn, gewone vlier, hulst, lijsterbes,
  ruwe berk, gewone es).
• Siertuin elementen met name rondom de woning en bij de entree.
• Hekken en/of schutting zijn niet toestaan, maar werken met groen.


                                                                                                                                                                           21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 41 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 42 ======================================================================

<pre>     goornwoning




22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 42 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 43 ======================================================================

<pre>goornwoning
Programma                                                                          • De inrichting van de tuin is gerelateerd aan eenvoudige boerenerven. Er is ruimte
• 1 woning met een losstaande (dubbele) garage                                       voor terrassen, borders met vaste planten, (gebiedseigen) heesters en enkele
• Totaal bebouwd oppervlak maximaal 250m2                                            bomen (bijvoorbeeld meidoorn, wilg, veldesdoorn, gewone vlier, hulst, lijsterbes,
                                                                                     ruwe berk, gewone es).
Ruimtelijke inpassing en verkaveling                                               • Siertuin elementen met name rondom de woning en bij de entree.
• De verkaveling sluit aan bij de voormalige goorns en incidenteel bebouwde        • Hekken en/of schutting zijn niet toestaan, maar werken met groen.
  percelen ‘in de tweede lijn’.
• De kavel ligt terug ten opzichte van het kavelpad zodat er ruimte is voor een    Architectuur
  berm (eventueel met greppel) en een bomenrij.                                    • Uitgangspunt is dat de woning zich voegt in het landschap, ondergeschikt is aan
• De kavel is breder dan dieper zodat aan de zijde van het landschap ruimte          de beeldbepalende boerderij en afwijkt van de (kap)schuurwoning. De woning
  ontstaat voor het maken een weide.                                                 heeft een informeel en bescheiden karakter.
• De goornwoning staat relatief dicht op het kavelpad maar houdt afstand van de    • Eenduidige, rechthoekige plattegrond, evenwijdig aan het kavelpad.
  boomkronen (eindgrootte van de nieuwe bomenrij) en de woning staat niet in       • Bebouwing in één bouwlaag met een zadelkap van 30-50 graden, eventueel
  één rooilijn met de (kap)schuurwoning.                                             voorzien van een wolfseind en/of een aanvallend dakvlak aan de achterzijde.
• Het bijgebouw is losstaand en staat op ruime afstand van het kavelpad ten        • Eigentijdse gevelexpressie is mogelijk.
  zuidwesten van de woning. Hierdoor wordt voorkomen dat bebouwing ver het         • Materialen afgestemd op zowel het lint als de landelijke omgeving; gedacht kan
  open landschap ‘in prikt’.                                                         worden aan metselwerk in herfstkleuren, mogelijk, of in combinatie met, houten
• Het bouwpeil wordt zorgvuldig afgestemd met maaiveldhoogten in de omgeving.        gevelbekleiding in combinatie met donkergrijze, matte keramische dakdekking of
  Een woning op een ‘bult’ is ongewenst.                                             zink gepatineerd.
                                                                                   • Bijgebouw met kap, afgestemd op en mee ontworpen met het hoofdgebouw.
Ontsluiting autoverkeer en parkeren                                                • Bijgebouw kan deels worden uitgevoerd in hout in gedekte kleurstelling.
• Ontsluiting vanaf het bestaande kavelpad.                                        • Detaillering is sober maar verfijnd.
• Oprit aan de zuidzijde van het erf.
• Beperk de hoeveelheid verharding.                                                Duurzaamheid en natuurinclusief
• Maak gebruik van waterdoorlaatbare materialen zoals gebakken klinkers, flinten   • Zonnepanelen in principe op het dak woning geplaats en bij voorkeur uitgevoerd
  en/of grind.                                                                       als geheel dakvlak in matte zwarte uitvoering.
• Parkeerbalans conform CROW (1,1-1,8 auto’s/huishouden).                          • Als het dak niet geschikt is voor zonnepanelen is een grondopstelling mogelijk
• Parkeren op eigen erf aan de zuidkant van het perceel.                             mits de panelen zorgvuldig worden ingepast en niet zichtbaar zijn van buitenaf.
                                                                                   • Bij toepassing van aardwarmte de warmtepompen intern in de woning opnemen
Groen en blauw                                                                       en/of in het bijgebouw onderbrengen.
• Versterken van de houtsingel in noord-zuidrichting door tussen de kavel en het   • Het erf kan voorzien worden van waterpartijen, ruwe muurtjes e.d. om meer
  kavelpad ruimte te reserveren voor een grasberm (eventueel met greppel) en         natuurlijke variatie te verkrijgen zowel voor flora als fauna.
  zomereiken (voor aantal bomen, zie tekening). De beplanting op de kavel is
  hieraan ondergeschikt.
• Het perceel wordt aan de voorzijde afgeschermd met een lage veldesdoorn
  haag. De overige kavelgrenzen worden ingeplant met gebiedseigen struiken en
  enkele bomen.



                                                                                                                                                                         23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 43 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 44 ======================================================================

<pre>     lintwoning




24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 44 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 45 ======================================================================

<pre>lintwoning
Programma                                                                             Architectuur
• 1 woning met een losstaande (dubbele) garage                                        • Uitgangspunt is dat de woning een uitstraling heeft passend bij de bebouwing
• Totaal bebouwd oppervlak maximaal 250m2                                               aan het lint in dit overgangsgebied.
                                                                                      • Eenduidige, rechthoekige plattegrond, evenwijdig aan de Europaweg.
Ruimtelijke inpassing en verkaveling                                                  • Bebouwing in één bouwlaag met een zadelkap van 45-50 graden, eventueel
• De kavel ligt aan het lint in het overgangsgebied tussen het dorp en open             voorzien van een wolfseind en/of een aanvallend dakvlak aan de achterzijde.
  landschap met afwisselend bebouwde en onbebouwde percelen.                          • Gevelexpressie passend bij de aanzichten van gevels in de omgeving.
• De bebouwing is binnen het bouwvlak in de gevellijn geplaatst zodat er een          • Materialen afgestemd op zowel het lint als de landelijke omgeving; gedacht
  open structuur ontstaat met vanaf de Europaweg een vista in de richting van het       kan worden aan metselwerk in herfstkleuren in combinatie met donkergrijze
  Schoonebeeker Diep.                                                                   keramische dakdekking of natuurlijk riet.
• De bestaande cultuurhistorisch waardevolle sloten worden herkenbaar gehouden.       • Bijgebouw met kap, afgestemd op en mee ontworpen met het hoofdgebouw.
• Het bijgebouw is losstaand en staat op ruime afstand van de Europaweg, ten          • Bijgebouw kan deels worden uitgevoerd in hout in gedekte kleurstelling.
  zuiden van de woning.                                                               • Detaillering is sober maar verfijnd.
• Het bouwpeil wordt zorgvuldig afgestemd met maaiveldhoogten in de omgeving.
  Een woning op een ‘bult’ is ongewenst.                                              Duurzaamheid en natuurinclusief
                                                                                      • Zonnepanelen in principe op het dak woning geplaats en bij voorkeur uitgevoerd
Ontsluiting en parkeren                                                                 als geheel dakvlak in matte zwarte uitvoering.
• Ontsluiting langs de westelijke kavelgrens in de vorm van een in het beeld          • Als het dak niet geschikt is voor zonnepanelen is een grondopstelling mogelijk
  ondergeschikt karrespoor.                                                             mits de panelen zorgvuldig worden ingepast en niet zichtbaar zijn van buitenaf.
• Beperk de hoeveelheid verharding.                                                   • Bij toepassing van aardwarmte de warmtepompen intern in de woning opnemen
• Maak gebruik van waterdoorlaatbare materialen zoals gebakken klinkers, flinten        en/of in het bijgebouw onderbrengen.
  en/of grind.                                                                        • Het erf kan voorzien worden van waterpartijen, ruwe muurtjes e.d. om meer
• Parkeerbalans conform CROW (1,1-1,8 auto’s/huishouden).                               natuurlijke variatie te verkrijgen zowel voor flora als fauna.
• Parkeren op eigen erf ten zuidwesten van de woning.

Groen en blauw
• Houtsingels versterken door de zomereiken door te trekken langs de westelijke
  kavelgrens (voor aantal bomen, zie tekening).
• Het perceel bestaat uit een weide- en een tuindeel.
• De weide heeft een blijvend open karakter en wordt eventueel omheind met een
  paal en draad.
• De tuin wordt aan de voor- en zijkant (en eventueel aan de achterzijde)
  afgeschermd van de weide met een lage (meidoorn)haag.
• De inrichting van de tuin is gerelateerd aan eenvoudige boerenerven. Er is ruimte
  voor terrassen, borders met vaste planten, (gebiedseigen) heesters en enkele
  bomen (bijvoorbeeld meidoorn, wilg, veldesdoorn, gewone vlier, hulst, lijsterbes,
  ruwe berk, gewone es).
• Siertuin elementen met name rondom de woning en bij de entree.
• Hekken en/of schutting zijn niet toestaan, maar werken met groen.

                                                                                                                                                                          25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 45 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 46 ======================================================================

<pre>Ruimte voor ruimte
Europaweg 188 en 187 Schoonebeek
Gemeente Emmen




maatwerkadvies vervolg juli 2021											
</pre>

====================================================================== Einde pagina 46 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 47 ======================================================================

<pre>  Gemeente Emmen, bestemmingsplan Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188 (vastgesteld)


Bijlage 3 Quickscan flora en fauna




                                                                                         47
</pre>

====================================================================== Einde pagina 47 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 48 ======================================================================

<pre>Notitie quickscan flora en fauna

Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek

Projectnummer:           201671
Datum:                   2-3-2021
Projectleider:           Ninja Blok
Opgesteld:               Marcel van der Heide
Gecontroleerd:           Rinze Kroeskop

De heer B. J. Wilms is voornemens om een deel van de bebouwing op de locaties Europaweg 187 en 188 te
Schoonebeek te slopen en saneren. Middels de ruimte-voor-ruimte-regeling en een bestemmingsplanwijziging
worden drie compensatiewoningen/schuurwoningen gerealiseerd. Voor de realisatie van deze ontwikkeling is
een toetsing van de plannen aan natuurwetgeving en -beleid noodzakelijk. Met deze toetsing moet duidelijk
worden hoe de ontwikkeling gerealiseerd kan worden binnen de kaders van de natuurbescherming.

De quickscan richt zich op het verkrijgen van een geïnformeerd beeld van de mogelijke consequenties vanuit de
natuurwetgeving en -beleid. Op basis daarvan worden uitspraken gedaan over de (mogelijke) effecten van de
voorgenomen ontwikkeling en de eventueel noodzakelijke vervolgstappen.


Huidige situatie en ontwikkeling
Het plangebied bestaat uit een boerderij, schuren, stallen en het omliggend erf met kuilvoerplaten van een
voormalige melkveehouderij. Het plangebied omvat de Amersfoortse-coördinaten 255198, 520665 en is
gelegen in Schoonebeek (gemeente Emmen, provincie Drenthe). Het woongedeelte van de boerderij blijft
behouden en in gebruik als woonboerderij. De in totaal 7 schuren/stallen hebben een totale oppervlakte van
circa 3.038 m2. Europaweg 187 bestaat uit 1 stal van circa 720 m2, Europaweg 188 bestaat uit 5 aaneengesloten
stallen/schuren en een losse kapschuur met een totale oppervlakte van circa 2.318 m2. De stallen en schuren,
op schuur B na (zie afbeelding 2d), hebben een zadeldak met golfplaten. Schuur B heeft een met bitumen
gedekt plat dak. Onder sommige daken zijn isolatieplaten aangebracht. De schuren en stallen zijn opgetrokken
uit steen met een dichte spouw. Bij sommige gebouwen is houten of uit golfplaten bestaande
gevelbetimmering aanwezig. Aan de westzijde van de woonboerderij staan een aantal grote eiken, deze blijven
behouden. Langs de randen van de kuilvoerplaten is enig opgaand groen aanwezig in de vorm van o.a. braam,
bamboe, zuring en andere algemene planten. Rond de stallen en schuren is verlichting aanwezig. Binnen het
plangebied zijn geen watervoerende elementen aanwezig. De directe omgeving van het plangebied bestaat uit
de kern van Schoonebeek en open agrarisch landschap. In de directe omgeving van het plangebied bevinden
zich geen grotere aangesloten natuurgebieden. Afbeelding 1 betreft een luchtfoto van het plangebied en de
directe omgeving (Bron: ESRI, 2021). Afbeelding 2 a t/m p geven een impressie van het plangebied ten tijde van
het veldbezoek (d.d. 16 februari 2021).




                                                                  Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 48 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 49 ======================================================================

<pre>Afbeelding 1. Luchtfoto van het plangebied en de directe omgeving (Bron: Esri, 2021).




                                                                           Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 49 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 50 ======================================================================

<pre>Afbeelding 2. a) Buiten- en b) binnenzijde van jongveestal A (Europaweg 188).




Afbeelding 2. c) Buiten zijde van stal D en C en d) buitenzijde van schuur B (Europaweg 188).




Afbeelding 2. e) Binnenzijde van stal D en f) melkstal C (Europaweg 188).




                                                                            Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 50 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 51 ======================================================================

<pre>Afbeelding 2. g) Buiten- en h) binnenzijde van ligboxenstal E (Europaweg 188).




Afbeelding 2. i) Buiten- en j) binnenzijde van kapschuur F (Europaweg 188).




Afbeelding 2. k) Buiten- en l) binnenzijde van vrijloopstal G (Europaweg 187).




                                                                              Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 51 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 52 ======================================================================

<pre>Afbeelding 2. m) kuilvoerplaten en n) maïssilo (Europaweg 188).




Afbeelding 2. o) weiland en bomenrij achter kuilvoerplaten en p) bomenrij ten westen van woonboerderij (Europaweg 188).


De initiatiefnemer is voornemens de 7 stallen/schuren te slopen en saneren. Middels de ruimte-voor-ruimte-
regeling en een bestemmingsplanwijziging worden drie compensatiewoningen/schuurwoningen gerealiseerd.
Eén woning wordt ten oosten van Europaweg 187 gerealiseerd, de andere twee woningen komen ten noorden
van Europaweg 188. Daarnaast bestaan de voorgenomen plannen uit het plaatsen van een aantal bomen langs
de oostgrens van het plangebied, op de grens met Europaweg 185. In bijlage 1 is een overzicht gegeven van de
huidige en toekomstige situatie.


Methode
Bureauonderzoek
Voor het bureauonderzoek is gebruik gemaakt van landelijke, provinciale en regionale verspreidingsinformatie.
De landelijke verspreidingsinformatie uit de NDFF is geraadpleegd om na te gaan voor welke soorten het
plangebied een functie heeft. Eveneens is gebruik gemaakt van gegevens uit atlassen om na te gaan of nabij
het plangebied in het verleden beschermde soorten zijn aangetroffen.

Veldbezoek
Op basis van een eenmalig veldbezoek is de situatie beoordeeld op de geschiktheid, voor de verwachte
soorten/soortgroepen. Het veldbezoek is op 16 februari 2021 uitgevoerd door Marcel van der Heide,
ecologisch adviseur van Eelerwoude. De weersomstandigheden waren gunstig: 4 °C, bewolkt weer en een




                                                                          Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 52 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 53 ======================================================================

<pre>windkracht van 2 Bft. Het gaat hier om een deskundigenoordeel op basis van de fysieke gesteldheid van het
terrein (biotopen onderzoek). Daarnaast zijn aangetroffen belangwekkende soorten genoteerd.


Bescherming van gebieden
Natura 2000-gebieden worden beschermd door de Wet natuurbescherming, onderdeel gebieden. Op ruim 6,5
kilometer afstand ligt het meest nabije Natura 2000-gebied Bargerveen. Gezien de afstand tot het Natura 2000-
gebied en de aard van de ruimtelijke ontwikkeling worden negatieve niet stikstof-gerelateerde effecten op
beschermde natuurwaarden van het Natura 2000-gebied niet verwacht. Er is geen aanleiding voor een verdere
toetsing in het kader van de Wet natuurbescherming, onderdeel gebieden.

Stikstof-gerelateerde effecten
Een AERIUS-berekening is altijd noodzakelijk om de uitstoot en depositie van stikstof en de gevolgen daarvan
op Natura 2000-gebieden te bepalen. Echter, de gegevens die voor deze berekening noodzakelijk zijn, zijn in
deze fase van de ontwikkeling nog niet beschikbaar of nog niet concreet. In een later stadium, wanneer de
gegevens bekend zijn, dient een AERIUS-berekening uitgevoerd te worden.


Bescherming van houtopstanden
Er worden binnen het plangebied geen bomen gekapt. Een nadere toetsing van houtopstanden is daarom niet
noodzakelijk.


Nederlands Natuurnetwerk (NNN)
Het plangebied en het omliggende gebied maken geen deel uit van het Nederlands Natuurnetwerk. Nadere
toetsing is niet aan de orde.


Bescherming van soorten
De Wet natuurbescherming onderdeel soorten gaat over de bescherming van ongeveer 500 planten- en
diersoorten, van de 36.000 soorten die in Nederland voorkomen. Het uitgangspunt van de wet is dat geen
schade mag worden gedaan, tenzij dit uitdrukkelijk is toegestaan (het ‘nee, tenzij-principe’). De wet verbiedt
onder meer om beschermde soorten (opzettelijk) te verstoren, doden, vervoeren, bezitten en verhandelen.
Onder bepaalde voorwaarden mogen deze handelingen wel uitgevoerd worden. U heeft dan een ontheffing of
vrijstelling nodig of u werkt conform een gedragscode.

De beschermde soorten zijn verdeeld in drie beschermingsregimes:
• Beschermingsregime soorten Vogelrichtlijn
    Alle vogels en vogels waarvan de nesten het hele jaar zijn beschermd
• Beschermingsregime soorten Habitatrichtlijn;
• Beschermingsregime “andere soorten”




                                                                  Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 53 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 54 ======================================================================

<pre>Planten
Er zijn tijdens het veldbezoek in het plangebied diverse algemene soorten planten als braam, zuring, brandnetel
en andere planten van (zeer) voedselrijke bodems waargenomen. Beschermde plantensoorten zijn niet
aangetroffen. Gelet op de aanwezige terreintypen, het beheer en de functie van het plangebied wordt het
voorkomen van beschermde plantensoorten hier ook niet verwacht.

Conclusie: nader onderzoek of een ontheffing Wet natuurbescherming voor beschermde flora is niet aan de
orde.

Vleermuizen
Verblijfplaatsen
Op of in de omgeving van het plangebied komen diverse soorten vleermuizen voor, waaronder de gewone
dwergvleermuis, gewone grootoorvleermuis, laatvlieger, rosse vleermuis en ruige dwergvleermuis.
De in het plangebied aanwezige bebouwing is niet geschikt als potentiële verblijfplaats voor gebouw
bewonende vleermuissoorten. De gebouwen hebben geen of een ontoegankelijk spouw. Daarnaast zijn er geen
geschikte ruimten onder de daken en sluit de gevelbetimmering bij nagenoeg alle gebouwen strak aan op de
gevel. Op sommige plekken was er enige ruimte tussen gevel en gevelbetimmering, maar leidt dit niet naar een
daarachter gelegen geschikte verblijfplaats. In het plangebied zijn dan ook geen verblijfplaatsen van gebouw
bewonende vleermuizen aanwezig. Wel komt binnen het gebied beplanting voor, een aantal ook van omvang
die potentie bieden als verblijfplaats voor boombewonende vleermuizen. Deze bomen blijven echter
behouden.

Vliegroute en foerageergebied
Het plangebied wordt mogelijk door meerdere vleermuissoorten gebruikt als foerageergebied. De bomenrij
aan de westzijde van de woonboerderij en aan de noordzijde van het plangebied kan gebruikt worden als
vliegroute. Doordat bestaande lijnstructuren behouden blijven en er geen bomen worden gekapt, blijven
eventuele vliegroutes en foerageergebied behouden. De kwaliteit van het foerageergebied kan wel tijdelijk
worden beïnvloed door het toepassen van verlichting. Van belang is rekening te houden met de wijze waarop
verlichting wordt geplaatst, om verstoring te voorkomen of tot een minimum te beperken:
• gebruik geen uitstralende armaturen (zie kader - Verlichting);
• voorkom verlichting van boomkronen of bomen rond het plangebied. Zo worden potentiële verblijven niet
     verlicht;
• gebruik alleen verlichting op momenten dat deze daadwerkelijk nodig is.

Conclusie: neem bij het plaatsen van verlichting de maatregelen in acht om verstoring op vleermuizen te
voorkomen. Indien dit wordt gedaan is er geen sprake van overtreding van de Wet natuurbescherming.




                                                                  Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 54 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 55 ======================================================================

<pre> Kader – Verlichting
 Een aantal nachtactieve dieren, zoals vleermuizen, uilen en marters, zijn gevoelig voor verlichting. Er zijn soorten die kunstlicht zoveel
 mogelijk vermijden, zoals de watervleermuis, en er zijn soorten die (in beperkte mate) rond lantaarnpalen jagen, zoals de rosse
 vleermuis. Bij het plaatsen van verlichting bij in- en/of uitvliegopeningen, vliegroutes en foerageergebieden kunnen barrières ontstaan
 waardoor de vleermuizen van de verblijfplaatsen, vliegroute en/of foerageergebied afzien.

 Er dient te allen tijde rekening gehouden te worden met verlichting, door verlichting tot een minimum te beperken en directe
 belichting van de omgeving te voorkomen. Neem daarbij de volgende maatregelen:
 -    verlichting alleen plaatsen waar het echt nodig is;
 -    verlichting alleen aan op momenten wanneer het nodig is (dynamische verlichting);
 -    verlaag de hoogte van de lichtmasten zodat boomkronen onverlicht blijven;
 -    beperk verstrooiing het licht tot een minimum door gebruik van aangepaste armatuur;
 -    geen verlichting plaatsen bij in- en/of uitvliegopeningen en vliegroutes.


 Hieronder staan enkele voorbeelden om lichtverstrooiing te voorkomen.




Grondgebonden zoogdieren
Op basis van het aanwezige biotoop, sporen en literatuurgegevens worden algemeen voorkomende zoogdieren
binnen het plangebied verwacht zoals ree, konijn en diverse algemene (spits)muizensoorten. Deze soorten
kunnen het plangebied gebruiken als (onderdeel van hun) leef- en foerageergebied of als migratieroute. Deze
soorten zijn opgenomen in de Wet natuurbescherming en vallen onder het beschermingsregime “andere
soorten”. In de provincie Drenthe is voor deze soorten bij een ruimtelijke inrichting een vrijstelling van de
ontheffingsplicht opgesteld. Wel geldt voor deze soorten de algemene zorgplicht.

Verblijfplaatsen en essentieel leefgebied van streng beschermde grondgebonden zoogdiersoorten, waarvoor
geen provinciale vrijstelling geldt, zijn ter plaatse van de werkzaamheden niet aangetroffen of worden op basis
van de aanwezige terreintypen niet verwacht. Voor de overige streng beschermde zoogdiersoorten valt het
plangebied buiten het bekende verspreidingsgebied.

Conclusie: nader onderzoek of een ontheffing Wet natuurbescherming is voor zoogdieren niet aan de orde.




                                                                                    Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 55 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 56 ======================================================================

<pre>Soorten van de Vogelrichtlijn
Broedvogels
De aangetroffen vogels binnen en direct rondom het plangebied vallen onder de algemene broedvogels van
bossen, struwelen en parken. Onder andere de volgende vogelsoorten zijn waargenomen tijdens het
veldbezoek: houtduif, kauw, grauwe gans, merel en roodborst. In de stallen zijn enkele nesten van de
boerenzwaluw aangetroffen.

Vogels met jaarrond beschermde nesten
Verblijfplaatsen van vogelsoorten, of aanwijzingen (braakballen of uitwerpselen) hiertoe, die jaarrond van
vaste rust- en verblijfplaatsen gebruikmaken, zoals roofvogels en uilen, zijn niet aangetroffen binnen het
plangebied. Enkele soorten met jaarrond beschermde nesten maken mogelijk wel gebruik van het plangebied
als onderdeel van hun leefgebied, zoals buizerd en kerkuil. In en rond de bebouwing zijn geen huismussen
waargenomen of nesten daarvan aangetroffen.

Alle vogelsoorten in Nederland zijn beschermd onder de Wet natuurbescherming. Voor alle beschermde
inheemse (ook algemeen voorkomende) vogelsoorten geldt een verbod op handelingen die opzettelijk in
gebruik zijnde nesten, rustplaatsen en eieren vernielen of beschadigen, of in gebruik zijnde nesten van vogels
wegnemen. Daarnaast is het verboden vogels opzettelijk te storen, tenzij de verstoring niet van wezenlijke
invloed is op de staat van instandhouding van de desbetreffende vogelsoort. Deze verbodsbepalingen kunnen
in veel situaties worden voorkomen door verstorende werkzaamheden buiten het broedseizoen uit te voeren.
In het kader van de Wet natuurbescherming wordt voor het broedseizoen geen standaardperiode gehanteerd.
Van belang is of een broedgeval verstoord wordt, ongeacht de datum. Globaal gaat het echter om de periode
van 1 maart tot 15 juli.

Conclusie: nader onderzoek of een ontheffing Wet natuurbescherming is voor vogels niet aan de orde. Bij de
werkzaamheden dient rekening te worden gehouden met (in gebruik zijnde) nesten van vogels.

Reptielen
Beschermde reptielen, zoals ringslang, gladde slang, levendbarende hagedis en hazelworm, zijn gebonden aan
specifieke terreinen. In het plangebied ontbreekt dergelijk geschikt biotoop zoals heideterreinen, goed
ontwikkelde waterlopen en venranden. Er zijn ook geen verspreidingsgegevens bekend van reptielen in en
rondom het plangebied.

Negatieve effecten op reptielen zijn dan ook niet aanwezig. Nader onderzoek of een ontheffing Wet
natuurbescherming is voor reptielen niet aan de orde.

Conclusie: nader onderzoek of het aanvragen van een ontheffing is in het kader van de Wet natuurbescherming
voor reptielen niet noodzakelijk.

Amfibieën
Soorten waarvoor een provinciale vrijstelling geldt
Een aantal soorten zoals bruine kikker, bastaardkikker, gewone pad en kleine watersalamander kunnen, gelet
op de functie van het plangebied, in beperkte mate het plangebied gebruiken als landbiotoop. In het
plangebied zelf zijn geen waterelementen aanwezig, waardoor voortplantingsbiotoop is uit te sluiten.




                                                                  Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 56 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 57 ======================================================================

<pre>De ingreep zal naar verwachting leiden tot een beperkt verlies van landhabitat van de genoemde (algemeen)
voorkomende amfibieën met het beschermingsregime “andere soorten”. Voor deze beschermde soorten is bij
een ruimtelijke inrichting door de provincie Drenthe een vrijstelling van de ontheffingsplicht opgesteld.

Soorten waarvoor geen provinciale vrijstelling geldt
Beschermde soorten amfibieën waarvoor geen vrijstelling geldt, zoals kamsalamander of rugstreeppad, worden
gelet op de functie van het plangebied en het aanwezige, ongeschikte habitat voor deze soorten, niet
verwacht. Zo ontbreken waterelementen in het plangebied. Er zijn ook geen verspreidingsgegevens bekend van
beschermde amfibieën rondom het plangebied.

Conclusie: nader onderzoek of het aanvragen van een ontheffing is in het kader van de Wet natuurbescherming
voor amfibieën niet noodzakelijk.

Vissen
Binnen het plangebied zijn geen watervoerende elementen (sloten, poelen, enzovoort) aanwezig. Derhalve
ontbreekt geschikt leefgebied voor vissen en zijn deze dan ook niet aanwezig.

Conclusie: nader onderzoek of het aanvragen van een ontheffing is in het kader van de Wet natuurbescherming
voor beschermde vissen niet noodzakelijk.

Ongewervelden
Van de groep ongewervelden (dagvlinders, libellen, kevers, kreeftachtigen en weekdieren) worden beschermde
soorten als gevlekte witsnuitlibel en platte schijfhoorn niet verwacht. Dit door het ontbreken van geschikt
habitat dat onder andere bestaat uit heideterreinen en venranden. Er zijn ook geen verspreidingsgegevens
bekend van beschermde ongewervelden in en rondom het plangebied.

Conclusie: nader onderzoek of het aanvragen van een ontheffing is in het kader van de Wet natuurbescherming
voor beschermde ongewervelden niet noodzakelijk


Conclusie
Te allen tijde dient rekening gehouden te worden met de algemene zorgplicht (art. 1.11 Wnb). Dit betekent dat
eenieder voldoende zorg moet dragen voor in het wild levende dieren en planten en hun directe leefomgeving.
Indien iemand weet of redelijkerwijs kan vermoeden dat door zijn handelen of nalaten nadelige gevolgen
kunnen worden veroorzaakt voor in het wild levende dieren en planten moeten dergelijke handelingen
achterwege worden gelaten. Indien dit redelijkerwijs niet kan worden gevergd, worden de noodzakelijke
maatregelen getroffen, om die gevolgen te voorkomen.

Indien daarnaast rekening wordt gehouden met broedende vogels worden met de voorgenomen
ontwikkelingen geen negatieve effecten verwacht op beschermde soorten.

Op deze wijze is een ontheffing Wet natuurbescherming niet noodzakelijk.




                                                                Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 57 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 58 ======================================================================

<pre>Literatuur
•   Broekhuizen, S., K. Spoelstra, J.B.M. Thissen, K.J. Canters & J.C. Buys (redactie) (2016). Atlas van de
    Nederlandse zoogdieren. – Natuur van Nederland 12. Naturalis Biodiversity Centre & EIS Kenniscentrum
    Insecten en andere ongewervelden, Leiden.
•   Concept tekeningen bestaand en nieuw, De Stijll (2020).
•   ESRI Nederland (2021, februari 22). ESRI.
•   Ministerie van Economische Zaken (2016). Soortenbescherming bij ruimtelijke ingrepen. Ministerie van
    Economische Zaken, versie 1.3.
•   SOVON Vogelonderzoek Nederland. (2002). Atlas van de Nederlandse broedvogels, - Nederlandse fauna 5.
    Leiden, Nederland: KNNV Uitgeverij & European invertabrate Survey – Nederland.

Soort- en gebiedeninformatie:
-   www.geo.drenthe.nl/geoportaal/
-   www.natura2000.nl/gebieden
-   www.nederlandsesoorten.nl
-   www.ravon.nl
-   www.sovon.nl
-   www.verspreidingsatlas.nl
-   www.zoogdiervereniging.nl

Waarnemingen:
-  ndff-ecogrid.nl




                                                               Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 58 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 59 ======================================================================

<pre>Bijlage 1 Bestaande en toekomstige situatie




Afbeelding 3. Overzicht plangebied in huidige situatie (bron: De Stijll, 2020).



                                                                              Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 59 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 60 ======================================================================

<pre>Afbeelding 4. Overzicht plangebied in toekomstige situatie (bron: De Stijll, 2020).




                                                                             Europaweg 187 + 188 te Schoonebeek | Eelerwoude | 13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 60 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 61 ======================================================================

<pre>  Gemeente Emmen, bestemmingsplan Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188 (vastgesteld)


Bijlage 4 Bodemonderzoek Europaweg 187




                                                                                         61
</pre>

====================================================================== Einde pagina 61 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 62 ======================================================================

<pre>                                                                  Sigma Bouw & Milieu
                                                                 Phileas Foggstraat 153
                                                                       7825 AW Emmen
                                                                   Tel. (0591) 65 91 28
                                                                   Fax (0591) 65 93 25
                                                                       www.sigma-bm.nl
                                                               E-mail info@sigma-bm.nl




               Onderwerp:       verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN
                                5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187 te Schoonebeek

               Projectnummer:   21-M10122

               Opdrachtgever:   Wilbus B.V.

               Datum:           06 december 2021




december ’21                                                                             0
</pre>

====================================================================== Einde pagina 62 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 63 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

                                                  verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN
     onderwerp                                    5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187 te
                                                  Schoonebeek

     datum                                       maandag, 06 december 2021



     projectnummer                               20-M10122



     in opdracht van                             Wilbus B.V.
                                                 Europaweg 188
                                                 7761 AM Schoonebeek

     uitgevoerd door                             Sigma Bouw & Milieu
                                                 Phileas Foggstraat 153
                                                 7825 AW Emmen
                                                 tel: (0591) 659128
                                                 fax:(0591) 659325




                             Sigma Bouw & Milieu is gecertificeerd volgens de norm NEN-EN-ISO 9001:2015,
                             het uitvoeren van milieukundige bodemonderzoeken en geotechnische
                             onderzoeken

                             Sigma Bouw & Milieu is gecertificeerd volgens “Beoordelingsrichtlijn voor het
                             procescertificaat Monsterneming Bouwstoffenbesluit SIKB 1000
                             protocol 1001: Monsterneming grond voor partijkeuringen”



                             Sigma Bouw & Milieu is gecertificeerd volgens “Beoordelingsrichtlijn voor het
                             procescertificaat Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek SIKB 2000
                             protocollen 2001, 2002 en 2018”




(het onderhavige onderzoek heeft uitsluitend betrekking op de beoordelingsrichtlijn BRL SIKB 2000,
protocol 2001 en 2002)


Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar worden gemaakt door middels van druk, fotokopie,
microfilm of anderszins zonder voorafgaande, schriftelijke toestemming van de opdrachtgever of Sigma Bouw & Milieu.




december ’21                                                                                                          1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 63 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 64 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek


Inhoudsopgave

1     INLEIDING ...................................................................................................................................3
    1.1       Algemeen ............................................................................................................................3
    1.2       Aanleiding van het bodemonderzoek ...................................................................................3
    1.3       Doel van het onderzoek .......................................................................................................3
    1.4       Referentiekader van het onderzoek .....................................................................................4
    1.5       Opbouw van het rapport ......................................................................................................4
2     VOORONDERZOEK ....................................................................................................................5
    2.1       Hypothese en onderzoeksstrategie .................................................................................... 11
3     VELDONDERZOEK ................................................................................................................... 13
    3.1       Uitvoering van het veldonderzoek ...................................................................................... 13
    3.2       Resultaten van het veldonderzoek ..................................................................................... 14
4     CHEMISCH-ANALYTISCH ONDERZOEK.................................................................................. 16
    4.1       Onderzoeksprogramma chemisch-analytisch onderzoek .................................................... 16
    4.2       Toetsingscriteria ................................................................................................................ 17
    4.3       Analyseresultaten en interpretatie ...................................................................................... 18
      4.3.1      Milieuhygiënische kwaliteit grond ................................................................................... 18
      4.3.2      Milieuhygiënische kwaliteit grondwater ........................................................................... 21
5     CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN ....................................................................................... 23
LITERTUURLIJST ............................................................................................................................ 27
COLOFON ........................................................................................................................................ 28


Bijlagen
1. Topografisch overzicht
1A. Historisch topografisch overzicht
2. Onderzoekslocatie met boorplan (1:500)
3. Beschrijvingen inspectiegaten/boringen/foto’s
4. Analysecertificaten
5. Onafhankelijkheidsverklaring




december ’21                                                                                                                                      2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 64 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 65 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

1     INLEIDING


1.1    Algemeen

In opdracht van Wilbus B.V. is in oktober/november 2021 door Sigma Bouw & Milieu een verkennend
milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 uitgevoerd op een perceel gelegen aan de
Europaweg tussen nr. 185 en 187 te Schoonebeek.
De plaats en situering van de onderzoekslocatie is weergegeven in bijlage 1 en 2.

In dit onderzoek worden allereerst de locatiegegevens, de historische gegevens ofwel het
bodemgebruik in het verleden evenals de resultaten van eventuele voorgaande bodemonderzoeken
besproken. Vervolgens wordt de bodemopbouw, geologie en geohydrologie besproken. Op basis van
de resultaten van het vooronderzoek is een onderzoekshypothese opgesteld. Het verdere onderzoek
is op basis van deze hypothese uitgevoerd.
De onderzoeksresultaten worden geïnterpreteerd. Aan de hand van de interpretatie van de
onderzoeksresultaten wordt een eindconclusie geformuleerd.

kwaliteitsborging:
Sigma Bouw & Milieu is gecertificeerd volgens de norm NEN-EN-ISO 9001:2015.

Het verkennend milieukundig bodemonderzoek is uitgevoerd volgens de richtlijnen uit het besluit
uitvoeringskwaliteit Bodembeheer (KWALIBO). Zo is de gehanteerde onderzoeksstrategie opgesteld
volgens de normen NEN-5725 en NEN-5740 en zijn de veld- en laboratoriumwerkzaamheden
uitgevoerd volgens geldende beoordelingsrichtlijnen en accreditatieschema’s.

De veldwerkzaamheden van Sigma Bouw & Milieu zijn verricht onder het procescertificaat BRL SIKB
2000 (Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek) waarvoor Sigma Bouw & Milieu is
gecertificeerd en erkend door het ministerie van I&W. In het kader van het onderhavige onderzoek zijn
de protocollen 2001 (plaatsen van handboringen en peilbuizen t.b.v. het nemen van grond- en
grondwatermonsters) en 2002 (het nemen van grondwatermonsters) van toepassing.

Sigma Bouw & Milieu verklaart bij deze volledig onafhankelijk te zijn in de uitvoering van het
onderzoek en op geen enkele wijze gerelateerd te zijn aan de eigenaar van het te onderzoeken
terrein.


1.2    Aanleiding van het bodemonderzoek

Aanleiding tot de uitvoering van dit verkennend milieukundig bodemonderzoek vormt de geplande
herontwikkeling van de onderzoekslocatie.


1.3    Doel van het onderzoek

Het verkennend bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 heeft tot doel inzicht te verkrijgen in de
milieuhygiënische kwaliteit van de bodem en vast te stellen of er sprake is van bodemverontreiniging.
Aan de hand van dit onderzoek wordt inzicht verkregen in hoeverre het bodemgebruik van de locatie
heeft geleid tot verontreiniging.
Op basis van de onderzoeksresultaten kan een milieuhygiënische beoordeling worden gegeven ten
aanzien van de beoogde c.q. de toekomstige gebruiksmogelijkheden van de locatie.
Indien uit de onderzoeksresultaten blijkt dat er sprake is van bodemverontreiniging zal worden
beoordeeld of vervolgonderzoek noodzakelijk geacht wordt.




december ’21                                                                                            3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 65 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 66 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




1.4   Referentiekader van het onderzoek

Teneinde de kwaliteit van de grond op de onderhavige locatie juist in te schatten is de
onderzoeksopzet van het bodemonderzoek gebaseerd op de onderzoeksstrategie voor verkennend
bodemonderzoek, onderzoeksnorm NEN 5740+A1 (literatuur 1).


1.5   Opbouw van het rapport

In het voorliggende rapport komen de volgende aspecten aan de orde:
 vooronderzoek, (hoofdstuk 2)
 veldonderzoek, (hoofdstuk 3)
 chemisch-analytisch onderzoek, (hoofdstuk 4)
 conclusies en aanbevelingen, (hoofdstuk 5).




december ’21                                                                                 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 66 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 67 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

2    VOORONDERZOEK

Het vooronderzoek wordt voorafgaand aan het feitelijke onderzoek (veld- en chemisch-analytisch
onderzoek) uitgevoerd. Het vooronderzoek omvat het verzamelen van informatie over het vroegere en
huidige gebruik van de onderzoekslocatie en de omgeving, onder meer gericht op het vinden van
mogelijke bronnen van bodembelasting.
De uitwerking van het vooronderzoek is gebaseerd op de onderzoeksnorm NEN 5725, strategie
voor het uitvoeren van milieuhygiënisch vooronderzoek (literatuur 9).

In de NEN-5725 (2017) zijn zeven aanleidingen tot vooronderzoek naar landbodems
geformuleerd. Voor elke afzonderlijke aanleiding tot vooronderzoek dienen verschillende
onderzoeksvragen te worden beantwoord. De verplicht te onderzoeken aspecten zijn per
aanleiding omschreven in Tabel 1.

Tabel 1: onderzoeksaspecten milieuhygiënisch vooronderzoek

Onderzoeksaspecten                                                    Aanleiding tot vooronderzoek
                                                                  A      B    C     D        E   F   G
1. Locatiegegevens                     Eigendomssituatie          0      0
                                       Hoogteligging                                         ✓
2. Bodemopbouw en                                                 ✓     ✓     ✓     ✓        ✓   ✓
geohydrologie                          Bodemopbouw
                                       Antropogene lagen in       ✓     ✓     ✓     ✓        ✓   ✓   ✓
                                       de bodem
                                       Geohydrologie              ✓     ✓
3. Verwachting t.a.v. de               Geval van ernstige         ✓           ✓     ✓        ✓   ✓   ✓
bodemkwaliteit                         bodemverontreiniging?
                                       Kwaliteit o.b.v. BKK       ✓      0    ✓     ✓        ✓   ✓   ✓
                                       O.b.v. uitgevoerde         ✓     ✓     ✓     ✓        ✓       ✓
                                       bodemonderzoeken
4. Gebruik en beïnvloeding van de                                 ✓      0    ✓     ✓        ✓       ✓
locatie, verdachte situatie,
activiteiten, ongewoon voorval
                                       Voormalig
                                       Huidig                     ✓     ✓           ✓        ✓   ✓
                                       Toekomstig                       ✓           0
                                       Asbestverdacht?            ✓     ✓     ✓     ✓        ✓   ✓   ✓
5. Terreinverkenning
✓ Verplicht onderzoeksaspect. Indien dit onderzoeksaspect niet van toepassing is, behoort dit in het
rapport te worden vermeld en gemotiveerd

0 Optioneel




december ’21                                                                                             5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 67 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 68 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

aanleiding vooronderzoek
Het onderhavige bodemonderzoek betreft een verkennend bodemonderzoek in het kader van de
geplande herontwikkeling van de onderzoekslocatie.
Het vooronderzoek is uitgevoerd op basis van aanleiding A, conform paragraaf 6.2.1 “opstellen
hypothese bodemkwaliteit ten behoeve van een bodemonderzoek” uit de NEN-5725 (2017).

geraadpleegde bronnen in het kader van het vooronderzoek
Voor het vooronderzoek zijn de volgende bronnen geraadpleegd:
• informatie verstrekt door de opdrachtgever/eigenaar;
• aanvraag bodeminformatie gemeente Emmen (e-mail RUD, 06-10-2021);
• informatie bodemloket.nl;
• informatie van de bodematlas van de Provincie Drenthe;
• www.topotijdreis.nl;
• Kadaster/BAG Viewer;
• grondwaterkaart van Nederland;
• ahn.nl;
• Dinoloket.nl;
• handelsbestand van de Kamer van Koophandel;
• terreininspectie voorafgaand aan de veldwerkzaamheden.

Het uitgevoerde vooronderzoek heeft betrekking tot de onderhavige onderzoekslocatie alsmede de
aangrenzende percelen binnen een straal van 25 meter.
De onderzoeksvragen voor het opstellen van de onderzoekshypothese en de gekozen
onderzoeksstrategie zijn, voor zover relevant, in de onderstaande paragrafen nader uitgewerkt.

locatiegegevens
In Tabel 2 is een overzicht van de basisinformatie/locatiegegevens weergegeven.

Tabel 2: overzicht basisinformatie

  Adres                                                  Europaweg tussen 185 en 187
  Plaats                                                 Schoonebeek
  Gemeente                                               Emmen
  Topografisch overzicht                                 Zie bijlage 1
  Coördinaten                                            X = 255,295 Y= 520,600
  Kadastrale aanduiding                                  Gemeente Schoonebeek, sectie A nr. 9976
  Eigendomssituatie                                      Niet onderzocht
  Oppervlakte onderzoekslocatie (onderzochte deel        5.000 m2.
  van de locatie, plangebied)
  Algemene omschrijving                                  De onderzoekslocatie betreft een agrarisch
                                                         perceel.
  Bebouwing en bouwjaar (Kadaster BAG)                   Voor de locatie is geen bouwjaar vermeld.
  Terreinverharding                                      De locatie is deels verhard met asfalt, beton en
                                                         klinkers.
  Ondergrondse infrastructuur                            Geen informatie, bij grondwerk dient een KLIC-
                                                         melding gedaan te worden.
  Archeologische waarden                                 De locatie heeft op basis van de archeologische
                                                         waardenkaart (IKAW) de vermelding “middelhoge
                                                         trefkans”.
  Geplande herinrichting                                 nieuwbouw woning.
  bijzonderheden: -




december ’21                                                                                         6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 68 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 69 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

afbakening onderzoekslocatie
Het onderhavige onderzoek, het geografisch besluitvormingsgebied, betreft het onderzochte
onderzoekslocatie, zoals weergegeven in bijlage 2.

Figuur 1. onderzoekslocatie




bodemgebruik
In de onderstaande Tabel 3 is de beschikbare informatie weergegeven over het historisch, huidig en
toekomstig gebruik van de onderzoekslocatie en de directe omgeving.

Tabel 3: beschrijving bodemgebruik

 Omschrijving       Gebruik                                                  Potentieel
                                                                             bodembedreigende
                                                                             activiteiten en situaties
 Onderzoekslocatie
 Historisch (op     Op basis van topografische kaarten vanaf 1900 tot        Geen.
 basis van          heden wordt op de aangegeven als agrarisch
 topografische      perceel.
 kaarten,
 Topotijdreis)
 Huidig             Agrarisch perceel.                                       Geen.
 Toekomstig         Woning.                                                  Geen.
 Directe omgeving (<25 m)
 Historisch (op Op kaarten vanaf 1902 is in de directe omgeving van Geen.
 basis van      de locatie reeds enige bebouwing te herkennen die in
 topografische  de loop der jaren verder wordt uitgebreid.
 kaarten,
 Topotijdreis)
 Huidig en      Noordzijde: Europaweg en tegenover gelegen           Geen.
 toekomstig     agrarisch perceel.
                Oostzijde: naast gelegen woonboerderij.
                Westzijde: naastgelegen woonboerderij en vm.
                veestal.
                Zuidzijde: achtergelegen agrarische percelen.


december ’21                                                                                             7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 69 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 70 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek



bedrijfsmatige activiteiten, bodembedreigende activiteiten en calamiteiten
In Tabel 4 staat een overzicht weergegeven van de potentieel bodembedreigende activiteiten en
calamiteiten op basis van de beschikbare informatie.

Tabel 4: overzicht potentieel bodembedreigende activiteiten en calamiteiten

 Gebruik                                     De onderzoekslocatie, het beoogde plangebied, betreft een
                                             agrarisch perceel.

                                             Er is geen informatie beschikbaar omtrent evt. (voormalige)
                                             potentieel bodembedreigende activiteiten/calamiteiten
                                             (verbranding afval, opslag van gevaarlijke stoffen etc.) op de
                                             onderzoekslocatie.
 Bouwvergunning                              Voor de onderzoekslocatie zijn in het verleden geen
                                             bouwvergunningen verleend.
 Milieuvergunning                            Niet bekend.
 Handelsregister                             De locatie wordt niet vermeld in het handelsregister van de
                                             Kamer van Koophandel.
 Aanwezigheid brandstoftanks                 Er is geen informatie omtrent de eventuele aanwezigheid of
                                             voormalige aanwezigheid van boven- of ondergrondse
                                             brandstoftanks op de onderzoekslocatie.
                                             Er bestaat altijd de mogelijkheid dat boven- en ondergrondse
                                             brandstoftanks in het verleden geplaatst zijn zonder melding,
                                             de aanwezigheid van dergelijke tanks blijkt niet uit de
                                             verkregen informatie.
 Aanwezigheid asbest                         Op basis van de asbestdakenkaart van de gemeente Emmen
                                             zijn plaatselijk de daken van bebouwing op aangrenzende
                                             percelen asbestverdacht.

                                 Er is geen informatie bekend omtrent de evt. aanwezigheid
                                 van asbest in de bodem t.p.v. het plangebied.
                                 Er bestaat altijd de mogelijkheid dat asbest (afval/puin) ed. is
                                 begraven. Op voorhand is hiervan geen informatie bekend.
 Ophogingen/dempingen/stortingen Er is geen andere informatie omtrent evt. met bodemvreemd
                                 materiaal gedempte watergangen/ sloten t.p.v.
                                 de onderzoekslocatie (binnen het onderzochte terreindeel).
                                 Er is geen informatie omtrent evt. opgebrachte
                                 gebiedsvreemde grond (ophogingen), verhardingsmateriaal,
                                 puinmateriaal en/of afval op de onderzoekslocatie.
 PFAS-verdachtheid               Op of nabij de onderzoekslocatie bevinden zich geen locaties
                                 die de bodem verdacht maken voor PFAS en GenX
                                 verbindingen als gevolg van puntbronnen.
                                 De kans op verontreiniging met PFAS in de grond t.p.v. de
                                 onderzoekslocatie t.g.v. puntbronnen wordt gering geacht.
                                 De bovengrond, diepere geroerde bodemlagen en de
                                 waterbodem zijn op basis van het Tijdelijk Handelingskader
                                 PFAS in heel Nederland verdacht op het diffuus voorkomen
                                 van PFAS als
                                 gevolg van atmosferische depositie.
                                 Verwacht wordt dat de bodem van de onderzoekslocatie
                                 diffuus onverdacht is voor PFAS en onverdacht is op GenX.

 Niet gesprongen explosieven                 Geen informatie, in Nederland zijn er niet gesprongen
                                             explosieven (NGE) uit de Tweede Wereldoorlog in de grond
                                             achtergebleven. De (potentiële) aanwezigheid van niet
                                             gesprongen explosieven kan een bedreiging inhouden bij
                                             grondroerende werkzaamheden en kan tot vertraging leiden

december ’21                                                                                                  8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 70 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 71 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

                                          bij planvorming en uitvoering van werkzaamheden. NGE's
                                          worden met name aangetroffen ter plaatse van 'strategische
                                          doelen' zoals binnensteden, verbindingswegen, spoorwegen,
                                          bruggen en havens. De gemeente is op basis van
                                          regelgeving verantwoordelijk voor het opsporen en ruimen va
                                          niet gesprongen explosieven uit de Tweede Wereldoorlog.
                                          Voor aanvullende informatie wordt verwezen naar de
                                          gemeente.
 Verdachte activiteiten < 25 m            Op de locatie Europaweg 183-185 wordt melding gemaakt
                                          van een saneringslocatie (NAM locatie S166).




december ’21                                                                                        9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 71 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 72 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




voorgaande bodemonderzoeken

in Tabel 5 is een overzicht van voorgaande bodemonderzoeken en informatie van de
bodemkwaliteitskaart weergegeven.
Tabel 5: overzicht voorgaande bodemonderzoeken en bodemkwaliteitskaart

                             voorgaande bodemonderzoeken

  Onderzoekslocatie          -

  Omgeving <25 m             -

  Vermoeden van (een         -
  geval van ernstige)
  bodemverontreiniging
  op de locatie of een
  deel daarvan
  informatie                 -
  bodemkwaliteitskaart



bodemopbouw, geohydrologie en antropogene beïnvloeding

De ondiepe geologie in het onderzoeksgebied is afgeleid van de Grondwaterkaart van Nederland
(Dienst grondwaterverkenning TNO/DGGV) en ontleend aan het dinoloket (www.dinoloket.nl).
De bovenste laag, de deklaag, heeft een hoogte van ca. 12 m+NAP.
In Tabel 6. staat de geohydrologische opbouw weergegeven.
Tabel 6: geohydrologische opbouw

 diepte           beschrijving                       formatie
 m-mv
 0-2              zand, matig fijn                   Boxtel

 2-5,5            leem, sterk zandig                 Drente, laagpakket van Gieten

 5,5-35,5         zand, fijne categorie              Peelo
 35,5-37          zand, matig grof, sterk grindig    Urk, laagpakket van Veenhuizen
 37-48            zand, grove cat., sterk grindig
                                                     Appelscha
 48-60            zand, matig fijn
                                                     Peize

De stromingsrichting van het ondiepe grondwater van het eerste watervoerend is in het kader van dit
onderzoek niet vastgesteld.
Opgemerkt dient te worden dat de stromingsrichting van het grondwater beïnvloed kan worden door
drainagepatroon, ligging van sloten, riolering, kabels, leidingen en funderingen.




december ’21                                                                                      10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 72 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 73 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




(financieel-) juridische situatie
In Tabel 7 zijn de financieel- juridische aspecten weergegeven.

Tabel 7: financieel/juridische aspecten

 kadastrale gegevens        Gemeente Schoonebeek, sectie A, nr. 9976
 opdrachtgever/             -
 belanghebbende
 rechtspersonen


In het kader van onderhavig bodemonderzoek is behoudens de opgenomen kadastrale gegevens
geen nadere financieel juridische informatie verzameld.
Het uitvoeren van een daadwerkelijke juridische toets maakt geen deel uit van onderhavig
bodemonderzoek.



2.1    Hypothese en onderzoeksstrategie

Volgens de onderzoeksnorm NEN 5740 dient, m.b.t. de aanwezigheid van eventuele
bodemverontreiniging, vooraf een onderzoekshypothese te worden opgesteld. De hypothese kan
worden opgesteld op basis van bekende (historische) gegevens, uit de betrokken informatie kan
blijken dat de onderzoekslocatie, vooraf, als “verdacht” of “onverdacht” wordt aangemerkt.

Op basis van de historische informatie uit het vooronderzoek blijkt dat de locatie geruime tijd in
gebruik is geweest als agrarisch perceel.

T.a.v. het plangebied is geen andere informatie beschikbaar omtrent evt. (voormalige) potentieel
bodembedreigende activiteiten (verbranding afval, opslag van gevaarlijke stoffen etc.) of evt.
(voormalige) potentieel bodembedreigende calamiteiten.

De onderzoekslocatie, het beoogde plangebied, is in eerste aanleg als milieuhygiënisch "onverdacht"
aangemerkt. Op basis van deze hypothese is het bodemonderzoek t.p.v. de onderzoekslocatie
uitgevoerd conform de bijbehorende onderzoeksstrategie, volgens NEN 5740+A1, paragraaf 5.1,
strategie voor onverdachte locaties (ONV-NL) (literatuur 1).

In Tabel 8 is de gehanteerde onderzoeksstrategie weergegeven.
Tabel 8: gehanteerde onderzoeksstrategie

                                          mogelijke verontreiniging

 (deel)locatie                            grond                       grondwater             onderzoeksstrategie

 NEN-5740+A1

 plangebied                               -                           -                      ONV-NL

 (ca. 5.000 m2)




december ’21                                                                                            11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 73 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 74 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




Op basis van bekende informatie zijn geen gegevens bekend dat op de locatie sprake zou kunnen zijn
van een bodemverontreiniging met asbest. Op voorhand is geen concrete informatie bekend waaruit
blijkt dat t.p.v. de onderzoekslocatie asbesthoudend materiaal in de bodem aanwezig is.
Er is in dit onderzoek vooralsnog geen onderzoek naar de aanwezigheid van asbest in grond
uitgevoerd.
Het opgeboorde monstermateriaal op de onderzoekslocatie is in dit onderzoek visueel beoordeeld op
de aanwezigheid van asbesthoudend materiaal. Opgemerkt dient te worden dat asbestanalyses geen
deel uitmaken van uitgevoerde analyses in het kader van de NEN-5740+A1. Onderhavig onderzoek
betreft geen asbest onderzoek in bodem volgens NEN-5707+C2 of NEN-5897+C2.
Er bestaat echter altijd de mogelijkheid dat asbest (afval/puin) ed. in de bodem terecht gekomen is of
is begraven.
Alleen een verkennend onderzoek asbest in grond volgens NEN-5707+C2 of onderzoek asbest in puin
volgens NEN-5897+C2 kan een uitspraak doen over de evt. aanwezigheid van asbest in de bodem.
Tevens dient opgemerkt te worden dat aanwezig puinmateriaal en/of (half)verhardingsmaterialen niet
chemisch-analytisch zijn onderzocht.




december ’21                                                                                       12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 74 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 75 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




3      VELDONDERZOEK

In dit hoofdstuk wordt het uitgevoerde veldwerkonderzoeksprogramma beschreven. Daarnaast worden
de resultaten van het veldonderzoek weergegeven.

3.1     Uitvoering van het veldonderzoek

Het veldonderzoek is uitgevoerd onder procescertificaat BRL SIKB 2000 en conform de eisen uit de
protocollen 2001 en 2002.

Het onderzoeksprogramma is ruimtelijk weergegeven in bijlage 2. In deze bijlage zijn alle geplaatste
boringen geprojecteerd.
Het uitvoeren van boringen, het plaatsen van de peilbuis en het nemen van grondmonsters heeft
plaatsgevonden op 28 oktober 2021.
Het bemonsteren van het grondwater is (conform NEN-5740+A1) ruim een week na plaatsing van de
peilbuizen op 09 november 2021 uitgevoerd. De veldwerkzaamheden zijn uitgevoerd door en onder
toezicht van dhr. M. van Wuykhuyse geregistreerd veldwerker van Sigma Bouw & Milieu te Emmen.
Bedrijfs- en persoonserkenningen zijn weergegeven op de internetsite van Bodem+
(https://www.bodemplus.nl/aanvragen/erkenningen/zoekmenu). Een onafhankelijkheidsverklaring is
opgenomen in bijlage 5.

Voorafgaand aan het plaatsen van boringen is een locatie-inspectie gehouden. De locatie betreft een
akker. Op basis van de locatie-inspectie geen bijzonderheden waargenomen.

Alle geplaatste boringen zijn zodanig ruimtelijk verspreid over de onderzoekslocatie dat een zo
representatief mogelijke indruk van de onderzoekslocatie wordt verkregen. De positionering van alle
boringen is weergegeven in bijlage 2. Het veldwerkprogramma staat weergegeven in Tabel 9.

Tabel 9: veldwerkprogramma

    Onderdeel                 Aantal                  Diepte (m-mv)          Nummers
                               2
    Onderzoekslocatie (5.000 m )

    Boringen                  15                      0,5                    4 t/m 14
                              3                       2                      2, 3 en 15

    Peilbuis                  1                       2,7                    1


De geplaatste peilbuis is opgebouwd uit 1 meter HDPE peilfilter omstort met filtergrind.
Het filtergrind zorgt voor een goede instroming van het grondwater in het filter, daarnaast voorkomt het
dat het filter dichtslibt. Het peilfilter bevindt zich 0,5 meter beneden het grondwaterniveau.
Boven het peilfilter bevindt zich blinde HDPE opzetbuis, omstort met bentoniet (zwelklei).
De zwelklei dient ervoor te zorgen dat toestroming vanuit de bovengrond wordt voorkomen.
De peilbuis is geplaatst conform de eisen uit het protocol 2001.


monstername grond
Het vrijkomende bodemmateriaal is zintuiglijk beoordeeld op bodemkundige eigenschappen, o.a. de
korrelgrootteverdeling (textuur), kleur en eventueel aanwezige verontreinigingskenmerken.
Na de zintuiglijke beoordeling is het bodemmateriaal in trajecten van 0,5 meter of per afwijkende
bodemlaag bemonsterd.
Grondmonsters t.b.v. analyse op vluchtige aromaten zijn m.b.v. een steekbus bemonsterd.
Grondmonsters zijn genomen conform de eisen uit het protocol 2001.


december ’21                                                                                          13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 75 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 76 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




monstername grondwater
Om een representatief grondwatermonster te verkrijgen is de peilbuis, na plaatsing en voor
monstername, grondig (3 maal de inhoud van het peilfilter) afgepompt. Voorafgaand aan de
bemonstering is de grondwaterstand t.o.v. het maaiveld ingemeten.
Grondwatermonsters zijn genomen conform de eisen uit het protocol 2002 en NEN-5744 (literatuur
11).
Tijdens de monstername van het grondwater is in het veld de zuurgraad (pH) en de elektrische
geleidbaarheid (EGV) bepaald.


3.2   Resultaten van het veldonderzoek

bodemopbouw
De boorprofielbeschrijvingen van alle verrichte boringen met bijbehorende zintuiglijke waarnemingen
zijn grafisch uitgewerkt en opgenomen in bijlage 3.
In Tabel 10 is op basis van de waarnemingen de lokale bodemopbouw beschreven.

Tabel 10: lokale bodemopbouw

 bodemlaag                hoofdbestanddeel        toevoeging                       kleur
 m-mv
 0,0-0,3                  zand                    zwak siltig                      donker bruin
 0,3-1,6                  zand                    zwak siltig                      licht beige-geel
 1,6-2,1                  leem                    sterk zandig                     licht grijs
 2,1-2,7                  zand                    zwak siltig                      licht beige-grijs


Veldmetingen grondwater
De resultaten van de veldwaarnemingen van het grondwater zijn in weergegeven in Tabel 11.
Tabel 11: veldwaarnemingen grondwater

 Peilbuis filtertraject grondwaterstand voorpompen pH EGV                 troebelheid
          m-mv          m-mv            liter          geleidingsvermogen (NTU)
                                                       µS/cm
 1        1,7-2,7       1,05            6          6,2 750                8,0




december ’21                                                                                           14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 76 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 77 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

Zintuiglijke waarnemingen

grond
Het bij de boringen vrijkomende bodemmateriaal is zintuiglijk beoordeeld op eventuele afwijkingen.
De zintuiglijke waarnemingen zijn omschreven en grafisch weergegeven in bijlage 3. Op basis van
zintuiglijke waarnemingen zijn geen afwijkingen waargenomen welke duiden op een vorm van
bodemverontreiniging.

grondwater
Het bemonsterde grondwater bevatte geen zintuiglijk waarneembare afwijkingen.

asbest
Tijdens de locatie-inspectie is aandacht geschonken aan de aanwezigheid van asbest op het
maaiveld, hierbij is op het maaiveld geen asbestverdacht materiaal aangetroffen.

Het opgeboorde monstermateriaal (grond) is zintuiglijk beoordeeld op de aanwezigheid van
asbesthoudend materiaal. In het opgeboorde monstermateriaal zijn geen afwijkingen waargenomen.

Op basis van zintuiglijke waarnemingen van het opgeboorde monstermateriaal is geen asbestverdacht
materiaal aangetroffen (indicatieve waarneming).
Hierbij wordt opgemerkt dat in dit onderzoek handboringen zijn uitgevoerd met een 7 cm edelman
boor de trefkans op het aantreffen van asbesthoudend materiaal (t.g.v. verdringing van materiaal) is
kleiner dan bij het graven van inspectiegaten volgens NEN-5707+C2. Bij het graven van proefgaten of
proefsleuven ontstaat een beter beeld van eventueel aanwezig bodemvreemd materiaal.

Met nadruk wordt vermeld dat onderzoek naar de aanwezigheid van asbest in de bodem/puin geen
onderdeel uitmaakt van het onderhavige onderzoek dat volgens NEN-5740+A1 is uitgevoerd. Het
onderhavige onderzoek kan daarom geen uitspraak doen over de aan- of afwezigheid van asbest in
de bodem op de onderhavige locatie. Opgemerkt dient te worden dat geen asbestanalyses van grond
en/of puin e.d. hebben plaatsgevonden. Asbestanalyses maken geen deel uit van verkennend
bodemonderzoek in het kader van de NEN-5740+A1. Tevens wordt opgemerkt dat de zintuiglijke
beoordeling op asbest en de locatie-inspectie niet opgevat dient te worden als een onderzoek
uitgevoerd op basis van NEN-5707+C2 (asbestonderzoek in grond) en/of NEN-5897+C2
(monsterneming en analyse van asbest in onbewerkt bouw- en sloopafval en recyclinggranulaat).
Alleen een asbestonderzoek volgens NEN-5707+C2 / NEN-5897+C2 geeft meer zekerheid over de
aanwezigheid van asbest in de bodem resp. puin.
De chemische samenstelling van eventueel aanwezig verhardingsmateriaal is niet in dit onderzoek
onderzocht.




december ’21                                                                                         15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 77 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 78 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




4      CHEMISCH-ANALYTISCH ONDERZOEK

In dit hoofdstuk worden de uitvoering, het toetsingskader en de resultaten van de chemische analyses
besproken. Vervolgens worden de resultaten van het chemisch-analytisch onderzoek geïnterpreteerd

Het chemisch onderzoek van grond is uitgevoerd door het NEN-EN-ISO 17025 geaccrediteerde
milieulaboratorium van Omegam.
Alle analyses zijn geanalyseerd volgens het accreditatieschema AS3000 “laboratoriumanalyses voor
milieuhygiënisch bodemonderzoek”, waarvoor Omegam is geaccrediteerd en erkend door het
ministerie van I&W.
De conservering van grond- en grondwatermonsters is uitgevoerd conform SIKB protocol 3001
“conserveringsmethoden en conserveringstermijnen voor milieumonsters”.

4.1     Onderzoeksprogramma chemisch-analytisch onderzoek

grond
Teneinde in het kader van het verkennend bodemonderzoek een indruk te krijgen van de algemene
kwaliteit van de grond zijn de grondmonsters, welke tijdens het veldonderzoek zijn genomen, in het
laboratorium met elkaar gemengd tot grondmengmonsters.
Van het totaal aantal genomen grondmonsters op de locatie zijn drie grond(meng)monsters
samengesteld en geanalyseerd.

grondwater
Uit de geplaatste peilbuis is een grondwatermonster genomen en geanalyseerd.

In onderstaande tabel wordt de samenstelling van de grondmengmonsters, grondwatermonsters, de
monsternamediepte en de uitgevoerde analyses weergegeven.


Tabel 12: analyseschema

    Monstercode boringnummer(s)             diepte (m-mv) zintuigelijke               analysepakket
                                                          waarnemingen
    grond
    1 (MM1)        1+2+4 t/m 8              0-0,5             -                       NEN-grond(*)+AS3000
    2 (MM2)        3+9 t/m 15               0-0,5             -                       NEN-grond(*)+AS3000
    3 (MM3)        1+2+3                    0,3-1,8           -                       NEN-grond(*)+AS3000

    Grondwater
    1 (peilbuis)   1                        1,7-2,7           -                       NEN-grondw.(**)+AS3000


verklaring van de gebruikte afkortingen en codes:(1)
* NEN-grond         =     Standaard Pakket Grond omvat AS3000 voorbehandeling, 9 zware metalen,
                          PAK (10-VROM), minerale olie (GC), PBC’s, droge stof, organische stof en lutum;
**NEN-water         =     Standaard Pakket Grondwater omvat AS3000 voorbehandeling zware metalen,
                          vluchtige aromaten (incl. naftaleen), chloorhoudende oplosmiddelen,
                          chloorbenzenen, minerale olie, styreen en bromoform;
Zware metalen       =     barium (Ba)/cadmium (Cd)/Cobalt(Co)/koper (Cu)/lood (Pb)/nikkel (Ni)/zink
                          (Zn)/Molybdeen (Mo)/kwik(Hg);
Vluchtige aromaten =      Benzeen (B), Tolueen (T), Ethylbenzeen (E), Xylenen (X), Naftaleen (N)
                          Styreen (S) (BTEXNS);
PCB                 =     Polychloorbifenylen;
PAK                 =     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen;
VOH                 =     Vluchtige gehalogeneerde koolwaterstoffen.
Bromoform           =     Tribroommethaan



december ’21                                                                                                16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 78 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 79 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

4.2   Toetsingscriteria

Om de kwaliteit van de bodem en de mate van verontreiniging te kunnen beoordelen, zijn de
analyseresultaten van grondmonsters getoetst aan de geldende toetsingswaarden;
1) de achtergrondwaarde (AW-2000) zoals opgenomen in bijlage B van “de Regeling
    Bodemkwaliteit”
2) de interventiewaarde zoals opgenomen in tabel 1 van “de Circulaire Bodemsanering”,

De toetsing van de meetresultaten is uitgevoerd middels BoToVa, de Bodem Toets Validatie Service
van de overheid voor grond, grondwater en waterbodem, waarbij de toetsmodules T12 en T13 zijn
gehanteerd. BoTova gaat uit van het wettelijk kader dat per 1 juli 2013 van kracht is.
In de BoToVa toetsing worden de meetwaarden gecorrigeerd/teruggerekend voor de “standaard
bodem” (humus=10% en lutum=25%).
Generiek toetsingskader
Voor de beoordeling van de analyseresultaten van de grond- en grondwatermonsters wordt gebruik
gemaakt van de achtergrondwaarden grond zoals opgenomen in de Regeling bodemkwaliteit, de
streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater zoals opgenomen in de
Circulaire bodemsanering.
Achtergrondwaarde (AW-2000):
De achtergrondwaarde (AW-2000) geeft de kwaliteit weer die 'van nature' voorkomt in de bodem van
natuur- en landbouwgronden waarvoor geldt dat er geen sprake is van belasting door
lokale verontreinigingsbronnen.
De achtergrondwaarden zijn opgenomen in het Besluit Bodemkwaliteit en zijn gebaseerd
op het onderzoek ‘Achtergrondwaarden 2000’. Hierin zijn gehalten vastgesteld van
een groot aantal stoffen in bodem van natuur- en landbouwgronden in Nederland.
De achtergrondwaarde (AW-2000) geeft het niveau aan waarbij sprake is van duurzame
bodemkwaliteit. Bij overschrijding van de achtergrondwaarde is er sprake van bodemverontreiniging.
Tussenwaarde/bodemindex-waarde >0,5:;
De gemiddelde waarde van de achtergrondwaarde en de interventiewaarde (S+I)/2, hierna te noemen
'tussenwaarde'(T), wordt gehanteerd om aan te geven dat bij overschrijding de kans aanwezig is dat
er sprake is van een ernstige verontreiniging, ofwel dat nader onderzoek noodzakelijk is.
De tussenwaarde heeft geen wettelijke status maar is een indicatieniveau voor het uitvoeren van
aanvullend onderzoek. De tussenwaarde geeft het concentratieniveau aan waarboven onder bepaalde
omstandigheden risico’s voor mens en milieu aan de orde kunnen zijn. De tussenwaarde is zodoende
een indicatiewaarde voor nader onderzoek.
Bij overschrijding van de T-waarde of bodemindex waarde (>0,5) dient aanvullend/nader
bodemonderzoek in overweging genomen te worden.
Een nader onderzoek wordt uitgevoerd indien er een vermoeden bestaat dat er sprake is van een
ernstig geval van bodemverontreiniging.
Interventiewaarde:
De interventiewaarde (I) geeft aan dat bij overschrijding van deze waarde de functionele
eigenschappen die de bodem heeft voor mens, plant en dier ernstig zijn verminderd of dreigen te
worden verminderd.
Is er sprake van een ernstige bodemverontreiniging en wordt de interventiewaarde in meer dan
25 m3 grond of 100 m3 grondwater (bodemvolume) overschreden, dan kan er noodzaak zijn tot
sanering. De saneringsurgentie wordt bepaald door blootstellingsrisico's van mens, dier en plant en
de verspreidingsrisico's van de betreffende stoffen (actuele risico’s).
De interventiewaarden zijn gebaseerd op de risico's voor de volksgezondheid en het milieu
(onderzoek RIVM).
Bij de beoordeling van bodemverontreiniging aan de hand van de genoemde toetsingswaarden spelen
nog een aantal aspecten een rol. Rekening dient te worden gehouden met het feit dat de mobiliteit van
stoffen in de bodem en daardoor de verspreiding van stoffen afhankelijk is van diverse
bodemkenmerken. Daarnaast speelt de bestemming en het gebruik van de locatie in de huidige
situatie alsmede de toekomstige situatie, een grote rol bij de beoordeling van de risico's voor het
milieu.




december ’21                                                                                       17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 79 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 80 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

4.3            Analyseresultaten en interpretatie

In deze paragraaf zijn de resultaten van de chemische analyses van de grond- en
grondwatermonsters, gerelateerd aan toetsingswaarden, weergegeven in tabelvorm. Na elke tabel
worden de onderzoeksresultaten besproken.
In bijlage 4 zijn van alle uitgevoerde analyses de analysecertificaten van Omegam opgenomen.

4.3.1             Milieuhygiënische kwaliteit grond

boven- en ondergrond (0,0-2,0 m-mv)
In Tabel 13 wordt een volledig overzicht weergegeven van de analyseresultaten getoetst aan de
toetsingswaarde.

Tabel 13: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Project        OPID 30776606#21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Certificaten         1266813
Toetsing       T.12 - Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    BoToVa              3-1-2000                    Toetsdatum: 6 december 2021 11:28

Parameters                                  Toetsing                            Monster                6929474                                 Monster                6929475                            Monster              6929476
                                                                                2, 03:, 09:, 11: 0-30, 10: 0-40, 12:, 13: , 14: 0-40, 15: 0-50 1, 01:, 02:, 06, 08: 0-30, 04: 0-40, 05: 0-50, 07: 0-50   3, 01: 30-130, 02: 300-180, 03: 30-130
                                                                                Max. Bodemindex                                              0 Max. Bodemindex                                         0 Max. Bodemindex                                  0,004
                                                                                Toetsoordeel                     Voldoet aan Achtergrond.w.Toetsoordeel                         Voldoet aan Achtergrond Toetsoordeel                   Voldoet aan Achtergrondw.
Analyse                        Eenheid      AW         T             I          Ana.Res.         Std.Res.        T.Oordeel B.Index             Ana.Res.         Std.Res.        T.Oordeel B.Index        Ana.Res.        Std.Res.      T.Oordeel B.Index
Lutum/Humus
Organische stof                % (m/m ds)                                            5,6             10                          0              4,3             10                          0             0,3             10                          0
Lutum                          % (m/m ds)                                             1              25                          0               1              25                          0              1              25                          0
Droogrest
droge stof                     %                                                     82,6           82,6           @             0             85,2            85,2           @             0             86,2           86,2           @             0
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                    mg/kg ds       190             555         920        < 20           < 54           @             0              < 20           < 54           @             0             < 20           < 54           @             0
cadmium (Cd)                   mg/kg ds        0,6             6,8         13        < 0.2         < 0.21          -             0              < 0.2         < 0.22          -             0             < 0.2         < 0.24          -             0
kobalt (Co)                    mg/kg ds         15          102,5         190         <3            < 7.4          -             0               <3            < 7.4          -             0              <3            < 7.4          -             0
koper (Cu)                     mg/kg ds         40            115         190         7,4            14            -             0               7,3            14            -             0              <5            < 7.2          -             0
kwik (Hg) (niet vluchtig)      mg/kg ds       0,15         18,075          36       < 0.05         < 0.05          -             0             < 0.05         < 0.05          -             0            < 0.05         < 0.05          -             0
lood (Pb)                      mg/kg ds         50            290         530        < 10           < 10           -             0              < 10           < 11           -             0             < 10           < 11           -             0
molybdeen (Mo)                 mg/kg ds        1,5          95,75         190        < 1.5          < 1.0          -             0              < 1.5          < 1.0          -             0             < 1.5          < 1.0          -             0
nikkel (Ni)                    mg/kg ds         35           67,5         100         <4             <8            -             0               <4             <8            -             0              <4             <8            -             0
zink (Zn)                      mg/kg ds       140             430         720         25             54            -             0               23             52            -             0             < 20           < 33           -             0
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)mg/kg ds     190           2595         5000        < 35           < 44            -            0             < 35            < 57           -             0             < 35          < 120            -            0
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                      mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
fenantreen                     mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
anthraceen                     mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
fluoranteen                    mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
benzo(a)antraceen              mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
chryseen                       mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
benzo(k)fluoranteen            mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
benzo(a)pyreen                 mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
benzo(ghi)peryleen             mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
indeno(1,2,3-cd)pyreen         mg/kg ds                                             < 0.05         < 0.035                       0             < 0.05        < 0.035                        0            < 0.05         < 0.035                       0
Sommaties
som PAK (10)                   mg/kg ds          1,5        20,75          40        0,35          < 0.35           -            0             0,35           < 0.35          -             0             0,35          < 0.35           -            0
Polychloorbifenylen
PCB - 28                       mg/kg ds                                            < 0.001        < 0.0012                       0            < 0.001        < 0.0016                       0           < 0.001        < 0.0035                       0
PCB - 52                       mg/kg ds                                            < 0.001        < 0.0012                       0            < 0.001        < 0.0016                       0           < 0.001        < 0.0035                       0
PCB - 101                      mg/kg ds                                            < 0.001        < 0.0012                       0            < 0.001        < 0.0016                       0           < 0.001        < 0.0035                       0
PCB - 118                      mg/kg ds                                            < 0.001        < 0.0012                       0            < 0.001        < 0.0016                       0           < 0.001        < 0.0035                       0
PCB - 138                      mg/kg ds                                            < 0.001        < 0.0012                       0            < 0.001        < 0.0016                       0           < 0.001        < 0.0035                       0
PCB - 153                      mg/kg ds                                            < 0.001        < 0.0012                       0            < 0.001        < 0.0016                       0           < 0.001        < 0.0035                       0
PCB - 180                      mg/kg ds                                            < 0.001        < 0.0012                       0            < 0.001        < 0.0016                       0           < 0.001        < 0.0035                       0
Sommaties
som PCBs (7)                   mg/kg ds       0,02           0,51           1       0,005         < 0.0088          -            0             0,005         < 0.011          -             0            0,005          < 0.024          -          0,004

Legenda
      @        Geen toetsoordeel mogelijk
      -        <= Achtergrondwaarde
     N.B.      De vermelde tussenwaarde is door MijnLab berekend en is niet afkomstig uit BoToVa




december ’21                                                                                                                                                                                                                                              18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 80 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 81 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




interpretatie onderzoeksresultaten grond

In Tabel 14 staat een samenvatting weergegeven van de toetsresultaten van de onderzochte
mengmonsters.
Tabel 14: samenvatting toetsresultaten per mengmonster


                                                                                                Indicatieve toetsing
Mengmonster       Boringen         Diepte       Zintuigelijk   >AW              >T         >I   Bbk*
1 (MM1)           1+2+4 t/m 8      0-0,5        -              -                -          -    AW*
2 (MM2)           3+9 t/m 15       0-0,5        -              -                -          -    AW*
3 (MM3)           1+2+3            0,3-1,8      -              -                -          -    AW*

Legenda
>AW               overschrijding achtergrondwaarde (bodemindex =<0,5)
>T                overschrijding tussenwaarde (criteria voor nader onderzoek, bodemindex
                  >0,5)
>I                overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)
Bbk               besluit bodemkwaliteit
*= beoordeling is excl. onderzoek naar PFAS-verbindingen, onderzoek naar deze verbindingen is vanaf 8 juli
2019 verplicht bij beoordeling van hergebruiksmogelijkheden van de grond


bovengrond (0-0,5 m-mv)
De bovengrondmengmonster MM1 (boring 1+2+4 t/m 8) en MM2 (boring 3+ 9 t/m 15) bevatten geen
van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

ondergrond (0,3-1,8 m-mv)
Ondergrondmengmonster MM3 (boring 1+2+3) bevat geen van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v.
de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.




december ’21                                                                                                       19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 81 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 82 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek



Algemeen
In gebieden welke reeds langere tijd door de mens in gebruik zijn (o.a. langdurige bewoning of
menselijk gebruik) worden vaker verhoogde gehalten aan o.a. zware metalen en PAK’s in de grond
gemeten. In algemene zin wordt opgemerkt dat antropogene beïnvloeding van een locatie in de
meeste gevallen een negatief effect heeft op de kwaliteit van de bodem.

Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK) ontstaan bij de onvolledige verbranding van
koolstofbevattende materialen. Het zijn teerachtige stoffen die ontstaan bij de onvolledige verbranding
van koolstofhoudende materialen als hout, fossiele brandstoffen, tabak of levensmiddelen.
De aanwezigheid van PAK’s in de bodem zijn vaak het gevolg van de aanwezigheid van
teerhoudende of koolstofhoudende stoffen, zoals bv. koolas, verbrandingsresten of teerresten.

PCB’s zijn meer dan 100 jaar geleden ontdekt. De productie en het commerciële gebruik van deze
stoffen begon rond 1929. In Nederland is productie en gebruik van PCB’s sinds 1998 verboden.
PCB’s zijn vanwege hun eigenschappen (bestand tegen hoge temperatuur en druk, vrijwel
onbrandbaar, goed oplosbaar in olie en vet) in veel producten toegepast. Voorbeelden hiervan zijn de
toepassing ervan in condensatoren, transformatoren, hydraulische-of warmtegeleidingssystemen,
koelvloeistof, smeermiddel en weekmaker in kunststoffen, in verf, inkt, lak, kit, lijm, koolstofvrij
kopieerpapier, (organochloor)bestrijdingsmiddelen (die vooral zijn toegepast als insecticiden) etc.
Tegenwoordig zijn PCB’s vooral nog aanwezig in transformatoren die gefabriceerd zijn voor ca. 1980.
PCB's (polychloorbifenylen) staan al tientallen jaren in de belangstelling als bedreiging voor de
volksgezondheid. Dat danken ze aan een slechte afbreekbaarheid, een neiging tot stapelen in dierlijk
(en dus ook humaan) vetweefsel en uiteenlopende toxische eigenschappen. Verspreiding van
persistente verontreinigingen gaat hoofdzakelijk via de lucht, ze komen vervolgens terecht op
gewassen, de bodem en in water. Door hun lipofiele eigenschappen (vetoplosbaar) treedt vervolgens
stapeling op in met name dierlijk vetweefsel. In het milieu hechten PCB's zich in sterke mate aan
grond en slib.
PCB’s zijn geen natuurlijk voorkomende stoffen. De aanwezigheid van PCB's in het milieu is met
name het gevolg van industriële productie en het gebruik van PCB's van ongeveer 1929 tot 1980.




Opmerking:
Wanneer het gehalte van een parameter beneden de rapportagegrens van AS3000 ligt mag er, conform de
Wijziging Regeling Bodemkwaliteit (Stc. 122, 27 juni 2008), voor de betreffende parameter vanuit worden gegaan
dat deze voldoet aan de achtergrondwaarde (AW2000).

Op basis van de circulaire bodemsanering 2009 zijn de toetsingswaarden voor barium (zware metalen) tijdelijk
ingetrokken. Indien er op een locatie sprake is van een antropogene bron kan het gemeten gehalte barium
indicatief worden getoetst aan de voormalige interventiewaarde.




december ’21                                                                                                   20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 82 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 83 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

4.3.2 Milieuhygiënische kwaliteit grondwater
In Tabel 15 wordt een volledig overzicht weergegeven van de analyseresultaten getoetst aan de
toetsingswaarde.

Tabel 15: gemeten gehaltes (µg/l) in grondwater met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Project        OPID 59627019#21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Certificaten         1271053
Toetsing       T.13 - Beoordeling kwaliteit van grondwater volgens Wbb
Toetsversie    BoToVa              2-1-2000                            Toetsdatum: 6 december 2021 11:27

Parameters                                   Toetsing                                     Monster         6942238
                                                                                          1, 01-1: 170-270
                                                                                          Max. Bodemindex                               0,661
                                                                                          Toetsoordeel            Overschrijding Tussenw.
Analyse                        Eenheid       S                 T              I           Ana.Res.       Std.Res. T.Oordeel     B.Index
Metalen ICP-MS (opgelost)
barium (Ba)                    µg/l                       50         337,5         625        430                     1.3 T        0,661
cadmium (Cd)                   µg/l                      0,4            3,2           6       0,23                      -            0
kobalt (Co)                    µg/l                       20            60         100         3,5                      -            0
koper (Cu)                     µg/l                       15            45          75         13                       -            0
Kwik (Hg) (niet vluchtig)      µg/l                     0,05         0,175          0,3      < 0.05                     -            0
lood (Pb)                      µg/l                       15            45          75         <2                       -            0
molybdeen (Mo)                 µg/l                        5         152,5         300         <2                       -            0
nikkel (Ni)                    µg/l                       15            45          75         11                       -            0
zink (Zn)                      µg/l                       65         432,5         800         43                       -            0
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)
                               µg/l                      50           325          600        < 50                      -            0
Vluchtige aromaten
benzeen                        µg/l                      0,2          15,1          30        < 0.2                     -            0
ethylbenzeen                   µg/l                        4            77         150        < 0.2                     -            0
naftaleen                      µg/l                     0,01        35,005          70       < 0.02                     -            0
o-xyleen                       µg/l                                                           < 0.1                                  0
styreen                        µg/l                       6           153          300        < 0.2                     -            0
tolueen                        µg/l                       7          503,5        1000        < 0.2                     -            0
xyleen (som m+p)               µg/l                                                           < 0.2                                  0
Sommaties aromaten
som xylenen                    µg/l                      0,2          35,1          70         0,2                      -            0
Vluchtige chlooralifaten
1,1,1-trichloorethaan          µg/l                     0,01       150,005         300        < 0.1                     -            0
1,1,2-trichloorethaan          µg/l                     0,01        65,005         130        < 0.1                     -            0
1,1-dichloorethaan             µg/l                        7         453,5         900        < 0.2                     -            0
1,1-dichlooretheen             µg/l                     0,01         5,005          10        < 0.1                     -          0,006
1,1-dichloorpropaan            µg/l                                                           < 0.2                                  0
1,2-dichloorethaan             µg/l                       7          203,5         400        < 0.2                     -            0
1,2-dichloorpropaan            µg/l                                                           < 0.2                                  0
1,3-dichloorpropaan            µg/l                                                           < 0.2                                  0
cis-1,2-dichlooretheen         µg/l                                                           < 0.1                                  0
dichloormethaan                µg/l                     0,01       500,005        1000        < 0.2                     -            0
monochlooretheen (vinylchloride)
                               µg/l                     0,01         2,505           5        < 0.2                     -          0,026
tetrachlooretheen              µg/l                     0,01        20,005          40        < 0.1                     -          0,002
tetrachloormethaan             µg/l                     0,01         5,005          10        < 0.1                     -          0,006
trans-1,2-dichlooretheen       µg/l                                                           < 0.1                                  0
trichlooretheen                µg/l                      24           262          500        < 0.2                     -            0
trichloormethaan               µg/l                       6           203          400        < 0.2                     -            0
Sommaties
som C+T dichlooretheen         µg/l                     0,01        10,005          20         0,1                      -          0,007
som dichloorpropanen           µg/l                      0,8          40,4          80         0,4                      -            0
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers
tribroommethaan (bromoform)µg/l                                                    630        < 0.2                    @             0

Legenda
      @        Geen toetsoordeel mogelijk
      -        <= Streefwaarde
     xT        x maal Tussenwaarde
     N.B.      De vermelde tussenwaarde is door MijnLab berekend en is niet afkomstig uit BoToVa




december ’21                                                                                                                               21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 83 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 84 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




interpretatie resultaten grondwater

In Tabel 16 staat een samenvatting weergegeven van de toetsresultaten van het onderzochte
grondwatermonster.

Tabel 16: samenvatting toetsresultaten per grondwatermonster

 Grondwatermonster           Diepte filter    Zintuigelijk     >S                    >T         >I


 Pb1                         1,7-2,7          -                -                     barium     -



 Legenda
 >S         overschrijding streefwaarde (bodemindex <=0,5)
 >T         overschrijding tussenwaarde (criteria voor nader onderzoek, bodemindex >0,5)
 >I         overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)




peilbuis 1 (1,7-2,7 m-mv)
Het grondwater ter plaatse van peilbuis 1 bevat een verhoogd gehalte barium (zware metalen) t.o.v.
de tussenwaarde.

Het verhoogd gemeten gehalte barium overschrijdt de tussenwaarde en bodemindex en geeft
daardoor formeel aanleiding tot het instellen van aanvullend onderzoek. Het matig verhoogd gemeten
gehalte barium in het grondwater ter plaatse van peilbuis 1 is niet direct te relateren aan het bekende
bodemgebruik van de locatie. Daarnaast is er voor zover bekend geen aanwijsbare bron aanwezig. Er
is op basis van de bekende gegevens voor zover bekend geen reden te verwachten dat het
verhoogde gehalte barium en te relateren is aan historische bedrijfsactiviteiten of de aanwezigheid
van bodemvreemd materiaal in de ondergrond.

Ten aanzien van het voorkomen van verhoogde gehaltes zware metalen in het freatisch grondwater
kan worden opgemerkt dat dergelijke verhoogde gehaltes op tal van onverdachte locaties in
Nederland regelmatig voorkomen. De gehaltes worden vaak in verhoogde mate aangetoond zonder
dat daarbij sprake is van een verontreinigingsbron. De verhoogde gehaltes zware metalen kunnen o.a.
worden veroorzaakt door wisselende milieuomstandigheden in de bodem alsmede door diverse
bodemprocessen. Zo kan het onvoldoende herstelde evenwicht tussen grond en grondwater ten tijde
van de bemonstering een mogelijke oorzaak zijn van het verhoogd voorkomen van zware metalen.
Deels kunnen zware metalen van nature, door uitloging uit sedimenten, afhankelijk van het
redoxpotentiaal, in verhoogde mate in het grondwater voorkomen, het betreft in deze gevallen
natuurlijk verhoogde achtergrondwaarden.




Opmerking:
Wanneer het gehalte van een parameter beneden de rapportagegrens van AS3000 ligt mag er, conform de
Wijziging Regeling Bodemkwaliteit (Stc. 122, 27 juni 2008), voor de betreffende parameter van uit worden gegaan
dat deze voldoet aan de achtergrondwaarde (AW2000), e.e.a. geldt voor de gecorrigeerde som 1,2-
dichlooretheen, gecorrigeerde som dichloorpropaan en som xylenen.



december ’21                                                                                                22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 84 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 85 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

5        CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN

Naar aanleiding van de resultaten van het verkennend milieukundig bodemonderzoek worden de
volgende conclusies getrokken en aanbevelingen gedaan.

zintuiglijke waarnemingen
Op basis van zintuiglijke waarnemingen zijn in het opgeboorde bodemmateriaal geen afwijkingen
waargenomen.

Een samenvatting van de onderzoeksresultaten staat weergegeven in Tabel 17.

Tabel 17: samenvatting onderzoeksresultaten


                                                                                                     Indicatieve toetsing
    Mengmonster      Boringen         Diepte     Zintuigelijk       >AW of >S     >T            >I   Bbk*
    Grond
    1 (MM1)          1+2+4 t/m 8      0-0,5      -                  -             -             -    AW*
    2 (MM2)          3+9 t/m 15       0-0,5      -                  -             -             -    AW*
    3 (MM3)          1+2+3            0,3-1,8    -                  -             -             -    AW*

    Grondwater
    Pb1              1                1,7-2,7    -                  -             barium        -    n.v.t.

    Legenda
    >AW / >S     overschrijding achtergrondwaarde/streefwaarde (bodemindex =<0,5)
    >T           overschrijding tussenwaarde (criteria voor nader onderzoek, bodemindex >0,5)
    >I           overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)

*= beoordeling is excl. onderzoek naar PFAS-verbindingen, onderzoek naar deze verbindingen is vanaf 8 juli
2019 verplicht bij beoordeling van hergebruiksmogelijkheden van de grond



grond
bovengrond (0-0,5 m-mv)
De bovengrondmengmonster MM1 (boring 1+2+4 t/m 8) en MM2 (boring 3+ 9 t/m 15) bevatten geen
van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

ondergrond (0,3-1,8 m-mv)
Ondergrondmengmonster MM3 (boring 1+2+3) bevat geen van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v.
de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.


grondwater
Het grondwater ter plaatse van peilbuis 1 bevat een verhoogd gehalte barium (zware metalen) t.o.v.
de tussenwaarde.

Het verhoogd gemeten gehalte barium overschrijdt de tussenwaarde en bodemindex en geeft
daardoor formeel aanleiding tot het instellen van aanvullend onderzoek. Het matig verhoogd gemeten
gehalte barium in het grondwater ter plaatse van peilbuis 1 is niet direct te relateren aan het bekende
bodemgebruik van de locatie. Daarnaast is er voor zover bekend geen aanwijsbare bron aanwezig. Er
is op basis van de bekende gegevens voor zover bekend geen reden te verwachten dat het
verhoogde gehalte barium en te relateren is aan historische bedrijfsactiviteiten of de aanwezigheid
van bodemvreemd materiaal in de ondergrond.




december ’21                                                                                                            23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 85 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 86 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




toetsing hypothese
Op basis van de vooraf gestelde hypothese is de onderzoekslocatie in eerste aanleg als
milieuhygiënisch verdacht aangemerkt.

In Tabel 18 is de noodzaak tot vervolgonderzoek beoordeeld aan de hand van de
onderzoeksresultaten.

Tabel 18: Noodzaak vervolgonderzoek
 Locatie            Hypothese    Correct?              Verkennend onderzoek met     Nader onderzoek?
                                                       nieuwe hypothese?

 Europaweg          onverdacht   nee, er zijn          nee,                         ja,
 tussen 185 en                   verhoogde gehalten    onderzoeksinspanning         er is een matig
 187                             aangetoond            voldoende                    verhoogde gehalten in
                                                                                    het grondwater
                                                                                    gemeten.

Op basis van de resultaten van het verkennend bodemonderzoek blijkt dat de locatie niet vrij is van
bodemverontreiniging.

Het grondwater ter plaatse van peilbuis 1 bevat barium verhoogd t.o.v. de tussenwaarde, aanvullend
onderzoek in de vorm van een herbemonstering en heranalyse van het grondwater wordt in dit geval
aanbevolen.

De vooraf gehanteerde hypothese is gezien de doelstelling van het onderzoek alsmede de bekende
onderzoeksresultaten formeel onvoldoende om conclusies te verbinden betreffende de kwaliteit van
de bodem t.p.v. de onderzoekslocatie.

Opgemerkt wordt dat de conclusies betrekking hebben op de chemische gesteldheid van de
bodem (excl. asbest). Een asbestonderzoek in grond of puin conform de NEN 5707+C1 resp. NEN
5897 maakt geen onderdeel uit van de scope van onderhavig onderzoek.

Op basis van dit onderzoek dat volgens NEN-5740+A1 is uitgevoerd kan geen uitspraak worden
gedaan omtrent de aanwezigheid van asbesthoudend materiaal in de bodem of puin.
Indien een formele uitspraak over het voorkomen van asbest in de bodem gewenst is dient een
asbestonderzoek uit gevoerd te worden conform de NEN 5707+C1 of NEN 5897.


Afwijkingen in de werkzaamheden
Er hebben bij de uitvoering van veldwerkzaamheden geen afwijkingen plaatsgevonden t.o.v. het
geldende protocol BRL SIKB 2001.

Er hebben bij de uitvoering van analysewerkzaamheden geen afwijkingen plaatsgevonden t.o.v. de
geldende protocollen AS3000 en/of overige geldende analysemethoden.

I.v.m. de aanwezigheid van een dubbele vloer (geen werkhoogte) ter plaatse van het tankcluster is
afgeweken van de onderzoeksstrategie uit de NEN-5740. Formeel gezien ligt het tankcluster buiten
het onderhavige onderzoeksgebied. Indien het noodzakelijk geacht wordt meer onderzoek ter plaatse
van het tankcluster uit te voeren wordt geadviseerd deze werkzaamheden uit te voeren na de sloop
van de bebouwing.




december ’21                                                                                            24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 86 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 87 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek




Aanbevelingen
1)
Het grondwater ter plaatse van peilbuis 1 bevat barium verhoogd t.o.v. de tussenwaarde, aanvullend
onderzoek in de vorm van een herbemonstering en heranalyse van het grondwater wordt in dit geval
aanbevolen.

2)
Indien de grond ontgraven gaat worden, bijvoorbeeld ten behoeve van bouwwerkzaamheden, is het
Besluit Bodemkwaliteit van toepassing. Middels het Besluit is het mogelijk om door het lokaal bevoegd
gezag lokale maximale bodemgebruikswaarden vast te stellen, of om deze bodemgebruikswaarden te
conformeren aan de maximale waarden uit het (landelijke) generieke model.
Indien grond van het eigen terrein moet worden afgevoerd zal deze verwerkt dienen te worden
conform de eisen van het Besluit Bodemkwaliteit. De mogelijkheden hiertoe kunnen worden
vastgesteld na overleg met de betrokken overheidsinstanties.

Volledige duidelijkheid omtrent de bodemkwaliteitsklasse van vrijkomende grond wordt pas verkregen
op basis van een partijkeuring conform het Besluit Bodemkwaliteit.
Opgemerkt dient te worden dat de vertaalslag van verkennend bodemonderzoek naar hergebruik van
grond volgens het Besluit Bodemkwaliteit, veelal, niet mogelijk is. In de meeste gevallen zijn
aanvullende gegevens noodzakelijk, het bevoegd gezag (de gemeente waarin de grond wordt
toegepast) kan hier uitsluitsel over geven.

Op 8 juli jl. heeft het Ministerie van Infrastructuur en Milieu een tijdelijk handelingskader vastgesteld
voor hergebruik van PFAS-houdende grond en baggerspecie. Vanaf 8 juli 2019 is het verplicht om
onderzoek naar de stofgroep PFAS uit te voeren bij o.a. partijkeuringen in het kader van afvoer van
grond.
In dit verkennend bodemonderzoek is geen onderzoek uitgevoerd naar PFAS stoffen in de bodem. De
in dit onderzoek opgenomen indicatieve toetsing aan het Besluit Bodemkwaliteit is excl. onderzoek
naar PFAS-stoffen, onderzoek naar deze verbindingen is bij definitieve beoordeling van evt.
hergebruiksmogelijkheden van evt. af te voeren grond alsnog nodig.

Indien het noodzakelijk is dat er grond afgevoerd moet worden van de locatie zal er een melding
grondverzet gedaan moeten worden via het landelijk meldpunt: www.meldpuntbodemkwaliteit.nl.

Opgemerkt wordt dat evt. afvoer van grond met de bodemkwaliteitsklasse “wonen”, “industrie” en “niet
toepasbare grond” meer kosten met zich meebrengt dan de afvoer van schone grond
“achtergrondwaarde”.

Mocht grondwater onttrokken worden t.b.v. bemaling, dient bekeken te worden in hoeverre de
grondwaterkwaliteit de lozingsnormen overschrijdt.




december ’21                                                                                           25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 87 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 88 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek



Algemeen/opmerkingen/betrouwbaarheid/uitsluitingen
Het onderhavige onderzoek heeft betrekking gehad op het perceel gelegen aan de Europaweg tussen
nr. 185 en 187 te Schoonebeek (zie bijlage 2). Op basis van het onderhavige derzoek kan alleen een
uitspraak worden gedaan omtrent de bodemkwaliteit van het onderzochte terreindeel, zie bijlage 2.
Op basis van het onderhavige onderzoek kan geen uitspraak worden gedaan: omtrent de
bodemkwaliteit van niet onderzochte terreindelen, de bodemkwaliteit van niet bekende verdachte
terreindelen, de bodemkwaliteit onder gebouwen en/of gesloten verharding, de bodemkwaliteit van
niet verkende bodemlagen, de milieuhygiënische kwaliteit van het diepere grondwater etc.

Daarnaast kan op basis van dit onderzoek geen uitspraak worden gedaan omtrent de eventuele
aanwezigheid van asbest in de bodem/puin. Indien echter een formele uitspraak over het voorkomen
van asbest in de bodem gewenst is dient een asbestonderzoek uit gevoerd te worden conform de
NEN 5707+C2 of NEN 5897+C2. Alleen een asbestonderzoek volgens NEN-5707+C2 / NEN-
5897+C2 geeft meer zekerheid over de aanwezigheid van asbest in de bodem resp. puin.

In algemene zin wordt opgemerkt dat bij analyse van mengmonsters de gehalten in de individuele
deelmonsters van een mengmonster zowel hoger als lager kunnen zijn dan de aangetoonde gehalten
in het betreffende mengmonster. Er kan in gevallen waarbij sprake is van ruime overschrijdingen van
de achtergrondwaarde, gemeten in een mengmonster, niet worden uitgesloten dat individuele
deelmonsters gehalten boven de tussen- of interventiewaarde bevatten.

T.a.v. historische (bodem) informatie van de locatie wordt opgemerkt dat de geraadpleegde bronnen
niet altijd zonder fouten en volledig zijn. Voor het verkrijgen van historische informatie is
Sigma Bouw & Milieu afhankelijk van deze bronnen, waardoor Sigma Bouw & Milieu niet kan instaan
voor de juistheid en volledigheid van de verzamelde historische informatie. Het kan voorkomen dat
niet alle bronnen zijn geraadpleegd, doordat ze niet voorhanden waren. Hierdoor kan informatie
ontbreken.
Dit bodemonderzoek is op zorgvuldige wijze uitgevoerd conform de toepasselijke en van kracht zijnde
regelgeving en methoden. Een bodemonderzoek wordt in zijn algemeenheid echter uitgevoerd door
het, conform de geldende richtlijnen, steekproefsgewijs bemonsteren van de bodem d.m.v. een
representatief geacht aantal monsters, waardoor het, op basis van de resultaten van een
bodemonderzoek, onmogelijk is om garanties af te geven ten aanzien van de milieuhygiënische
bodemkwaliteit.
Een verkennend bodemonderzoek geeft nooit volledige zekerheid omtrent de toestand van de bodem
ter plaatse van een locatie. Het onderzoek dient geïnterpreteerd worden als een inschatting van de
verontreinigingssituatie op een bepaald moment. Het is echter op basis van dit onderzoek nooit uit te
sluiten dat er lokaal afwijkingen in de bodem voorkomen. Het kan op basis van dit onderzoek niet
uitgesloten worden dat zich op de locatie verontreiniging bevindt welke in dit onderzoek niet is
aangetroffen/ontdekt.
Het uitgevoerde verkennend bodemonderzoek is dan ook indicatief en een momentopname. De
resultaten van het onderzoek kunnen minder representatief worden naarmate de tijd verstrijkt.
Eventuele toekomstige activiteiten, calamiteiten, sloopwerkzaamheden, bouwrijp maken en/of aanvoer
van grond van elders, kunnen de bodemkwaliteit (sterk) beïnvloeden. Tijdens werkzaamheden in de
bodem dient men alert te blijven op waarneembare bijzonderheden, die kunnen duiden op eventuele
verontreinigingen
Het onderzoek is gebaseerd op informatie van derden en het verrichten van een beperkt aantal
boringen en analyses, conform de geldende richtlijnen. Hierdoor is het mogelijk dat niet alle informatie
is verkregen, dan wel dat niet alle afwijkingen in de bodem zijn geconstateerd.
Sigma Bouw & Milieu aanvaardt derhalve op generlei wijze aansprakelijkheid voor de
gevolgen/schade dan wel enige andere indirecte incidentele of gevolgschade welke voortvloeien uit
beslissingen welke worden genomen op basis van de onderzoeksresultaten van het onderhavige
onderzoek als in de praktijk blijkt dat de verontreinigingssituatie anders is dan in dit onderzoek
vermeld.




december ’21                                                                                          26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 88 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 89 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

LITERTUURLIJST

    1. Bodemonderzoeksstrategie bij verkennend bodemonderzoek volgens de Nederlandse norm,
        NEN 5740+A1 (NNI, april 2016).
    2. Boringen zijn geplaatst volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2001 (vigerende versie).
    3. Grondmonsters zijn genomen volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2001 (vigerende versie),
        grondwatermonsters zijn genomen volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2002 (vigerende
        versie).
    4. De conservering van monsters in het veld is uitgevoerd volgens de eisen uit de SIKB-
        protocollen 2001 en 2002 (vigerende versie).
    5. Regeling Bodemkwaliteit” (zie vigerende versies op www.wetten.overheid.nl of
        www.rwsleefomgeving.nl)
    6. Circulaire Bodemsanering (zie vigerende versies op www.wetten.overheid.nl of
        www.rwsleefomgeving.nl)
    7. Classificatie van onverharde grondmonsters, NEN 5104, september 1989.
    8. Geologische overzichtskaarten van Nederland, Rijks Geologische Dienst, 1995.
    9. Grondwaterstromingsstelsels in Nederland, Ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en
        Visserij, 1989.
    10. Strategie voor het uitvoeren van vooronderzoek bij verkennend en nader bodemonderzoek,
        NEN 5725, (oktober 2017).
    11. Bodem-Monsterneming van grondwater, NEN 5744, (NNI maart 2011).
    12. NEN 5707+C2; Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in bodem en
        partijen grond; uitgifte december 2017.




december ’21                                                                                   27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 89 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 90 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg tussen nr. 185 en 187
te Schoonebeek

COLOFON

opdrachtgever            :     Wilbus B.V.
project                  :     Europaweg tussen nr. 185 en 187 te Schoonebeek
omvang rapport           :     28 blz.
datum                    :     06 december 2021
projectleider            :     ing. A.D.M. van Wuykhuyse




Auteur                         Paraaf    Gecontroleerd door            Paraaf     Datum              Status
Ing. A.D.M. van Wuykhuyse                ing. M.J.A. van Wuykhuyse                06 december 2021   definitief




december ’21                                                                                         28
</pre>

====================================================================== Einde pagina 90 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 91 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1 TOPOGRAFISCH OVERZICHT
  jB
   axIJi
       F




                Adviesgroepen:     Sigma Bouw & Milieu
                 Bouw             Phileas Foggstraat 153
                 Milieu           7825 AW Emmen
                                   Tel. (0591) 65 91 28
                                   Fax (0591) 65 93 25

                                   http://www.sigma-bm.nl

                                   email: info@sigma-bm.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 91 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 92 ======================================================================

<pre>Situatie rond 1900




Situatie rond 1920




Situatie rond 1965
</pre>

====================================================================== Einde pagina 92 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 93 ======================================================================

<pre>Situatie rond 1995




Situatie rond 2005
</pre>

====================================================================== Einde pagina 93 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 94 ======================================================================

<pre>Asbestdakenkaart Emmen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 94 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 95 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 95 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 96 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 3




Foto 1. Europaweg tussen 185 en 187, Schoonebeek




Foto 2. Europaweg tussen 185 en 187, Schoonebeek
</pre>

====================================================================== Einde pagina 96 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 97 ======================================================================

<pre>          1                01                                   akker / cm t ov m aaiveld
                 0                                                                          0
                                        1
                                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                hum eus, donker bruin, edelm an
                                                                                            -30
                                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
               50                               beige, geel, edelm an
                                        2




              100
                                        3




              150
                                                                                            -160
170                                             leem , st erk zandig, licht grijs,
                                        4       edelm an
              200
                                                                                            -210
                                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                beige, grijs, edelm an
              250

270                                                                                         -270

              t ype   g r on d b or in g
            dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
      boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                           02                                   akker / cm t ov m aaiveld
                 0                                                                          0
                                        1
                                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                hum eus, donker bruin, edelm an
                                                                                            -30
                                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
               50                               beige, geel, edelm an
                                        2




              100
                                        3




              150
                                        4


                                                                                            -190
              200                               leem , st erk zandig, licht grijs,
                                                edelm an
              t ype   g r on d b or in g                                                    -200
            dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
      boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
          onderzoek                         Eu r op a w e g t u sse n n r . 1 8 5 e n n r . 1 8 7 , Sch oon e b e e k
         project code                       2 1 -M 1 0 1 2 2
  get ekend conform                         N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 97 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 98 ======================================================================

<pre>                      03                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                          0
                                   1
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                           hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                       -30
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                   2
                                           beige, geel, edelm an


         100
                                   3




         150                                                                           -150
                                           leem , st erk zandig, licht beige, grijs,
                                   4       edelm an

         200                                                                           -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                     04                                    akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                          0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                       -40
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, geel, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                    -50
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      05                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                          0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50                                                                           -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      06                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                          0
                                   1
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                           hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                       -30
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, geel, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                    -50
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
         onderzoek                     Eu r op a w e g t u sse n n r . 1 8 5 e n n r . 1 8 7 , Sch oon e b e e k
        project code                   2 1 -M 1 0 1 2 2
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 98 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 99 ======================================================================

<pre>                      07                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                          0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50                                                                           -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      08                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                          0
                                   1
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                           hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                       -30
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, geel, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                    -50
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      09                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                          0
                                   1
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                           hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                       -30
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, geel, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                    -50
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                     10                                    akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                          0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                       -40
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, geel, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                    -50
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      11                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                          0
                                   1
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                           hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                       -30
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, geel, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                    -50
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
         onderzoek                     Eu r op a w e g t u sse n n r . 1 8 5 e n n r . 1 8 7 , Sch oon e b e e k
        project code                   2 1 -M 1 0 1 2 2
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 99 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 100 ======================================================================

<pre>                      12                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                         -40
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                           oranje, bruin, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                      -50
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      13                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                         -40
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, geel, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                      -50
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                     14                                    akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, oranje,
                                           edelm an
                                                                                         -40
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                           oranje, bruin, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                      -50
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      15                                   akker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50
                                                                                         -60
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                           geel, bruin, edelm an
                                   2                                                     -80
         100                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, geel, edelm an
                                                                                         -110
                                   3       leem , st erk zandig, donker grijs,
         150
                                           rest en veen, edelm an


                                   4

         200                                                                             -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 8 -1 0 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
         onderzoek                     Eu r op a w e g t u sse n n r . 1 8 5 e n n r . 1 8 7 , Sch oon e b e e k
        project code                   2 1 -M 1 0 1 2 2
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 100 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 101 ======================================================================

<pre>PEILBUIS                        BORIN G                                           OLIE OP W ATER REACTIE
   num m er


                                               bodem m onst er, geroerd


                                                                                  Geen    Zwak         Mat ig   St erk   Uit erst
              casing
                                               bodem laag



                                                                                  GEUR IN TEN SITEIT
              bent oniet
                                               grondwat erst and t ijdens boren



              filt ergrind                     bodem m onst er, ongeroerd

                                                                                  Geen Zeer zwak       Zwak     Mat ig   St erk     Zeer st erk

                                               bodem laag

              filt ert raject

              grondwat erst and




              links= cm -m aaiveld
              recht s= cm + NAP


                                GRON D SOORTEN                                    M ATE V AN BIJM EN GIN G

                                GRIND, grindig (G,g)                              zwak - (0-5%)


                                ZAND, zandig (Z,z)                                m at ig - (5-15%)


                                LEEM, silt ig (L,s)                               st erk - (15-50%)


                                KLEI, kleiig (K,k)                                uit erst - (> 50%)


                                VEEN, hum eus (V,h)


                                slib




                                V ERH ARD IN GEN                                  GRAD ATIE Z AN D

                                asfalt , bet on, klinkers, t egels                uf = uit erst fijn (63-105 um )
                                st elconplaat , ondoordringbare laag              zf = zeer fijn (105-150 um )
                                                                                  m f = m at ig fijn (150-210 um )
                                                                                  m g = m at ig grof (210-300 um )
                                                                                  zg = zeer grof (300-420 um )
                                                                                  ug = uit erst grof (420-2000 um )




                                OV ERIG                                           GRAD ATIE GRIN D

                                bodem vreem de best andsdelen aanwezig            f = fijn (2-5.6 m m )
                                                                                  m g = m at ig grof (5.6-16 m m )
                                                                                  zg = zeer grof (16-63 m m )
                                wat er


                                                                                  BESCH RIJV IN G BOD EM LAAG

                                                                                  pid = fot o ionisat ie det ect or
                                                                                  bv = bodem vocht
                                                                                  ow = olie op wat er
</pre>

====================================================================== Einde pagina 101 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 102 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 4 ANALYSECERTIFICATEN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 102 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 103 ======================================================================

<pre>Sigma Bouw en Milieu
T.a.v. de heer M. van Wuijkhuijse
Phileas Foggstraat 153
7825 AW EMMEN




Uw kenmerk              :   21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Ons kenmerk             :   Project 1266813
Validatieref.           :   1266813_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode :   XMRH-TOFK-TVMT-LVMB
Bijlage(n)              :   2 tabel(len) + 2 bijlage(n)



                                                                                                     Amsterdam, 4 november 2021


Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.

Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.

Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.

Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,




Ing. J. Tukker
Manager productie



                                       Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                               Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

    Eurofins Omegam B.V.                          T +31-(0)20-597 66 80                    IBAN NL 16 BNPA 0227667980
    H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
    NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht             CSOmegam@eurofins.com                    BTW nr. NL8139.67.132.B01
    Nederland                                     www.eurofins.nl                          KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 103 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 104 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                             Tabel 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1266813
Uw project omschrijving                         : 21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu
Uw Monsterreferenties
6929474 = 2, 03: 0-30, 09: 0-30, 10: 0-40, 11: 0-30, 12: 0-40, 13: 0-40, 14: 0-40, 15: 0-50
6929475 = 1, 01: 0-30, 02: 0-30, 04: 0-40, 05: 0-50, 06: 0-30, 07: 0-50, 08: 0-30
6929476 = 3, 01: 30-80, 01: 80-130, 02: 30-80, 02: 80-130, 02: 130-180, 03: 30-80, 03: 80-130

Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        28/10/2021                     28/10/2021                      28/10/2021
Ontvangstdatum opdracht                         :                        29/10/2021                     29/10/2021                      29/10/2021
Startdatum                                      :                        29/10/2021                     29/10/2021                      29/10/2021
Monstercode                                     :                        6929474                        6929475                         6929476
Uw Matrix                                       :                        Grond                          Grond                           Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                          uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd
S gewicht artefact                              g                      n.v.t.                        n.v.t.                            n.v.t.
S soort artefact                                                       n.v.t.                        n.v.t.                            n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                           uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd

Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                        %                                       82,6                          85,2                            86,2
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                               5,6                           4,3                             0,3
S lutumgehalte (pipetmethode)       % (m/m ds)                              <1                            <1                              <1
Anorganische parameters - metalen
S barium (Ba)                   mg/kg ds                                  < 20                           < 20                            < 20
S cadmium (Cd)                  mg/kg ds                                   < 0,20                         < 0,20                          < 0,20
S kobalt (Co)                   mg/kg ds                                   < 3,0                          < 3,0                           < 3,0
S koper (Cu)                    mg/kg ds                                     7,4                            7,3                           < 5,0
S kwik (Hg) (niet vluchtig)     mg/kg ds                                   < 0,05                         < 0,05                          < 0,05
S lood (Pb)                     mg/kg ds                                  < 10                           < 10                            < 10
S molybdeen (Mo)                mg/kg ds                                   < 1,5                          < 1,5                           < 1,5
S nikkel (Ni)                   mg/kg ds                                   <4                             <4                              <4
S zink (Zn)                     mg/kg ds                                    25                             23                            < 20

Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up) mg/kg ds                              < 35                           < 35                            < 35

Organische parameters - aromatisch
Polycyclische koolwaterstoffen:
S naftaleen                      mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S fenantreen                     mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S anthraceen                     mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S fluoranteen                    mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(a)antraceen              mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S chryseen                       mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(k)fluoranteen            mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(a)pyreen                 mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(ghi)peryleen             mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S indeno(1,2,3-cd)pyreen         mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S som PAK (10)                   mg/kg ds                                     0,35                          0,35                            0,35

Organische parameters - gehalogeneerd
Polychloorbifenylen:
S PCB -28                       mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -52                       mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -101                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -118                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -138                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -153                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -180                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S som PCBs (7)                  mg/kg ds                                      0,005                         0,005                           0,005



Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: XMRH-TOFK-TVMT-LVMB                                                                                       Ref.: 1266813_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 104 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 105 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 2 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1266813
Uw project omschrijving                         : 21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                               Opmerkingen m.b.t. analyses


Opmerking(en) algemeen

De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.

Organische stof gehalte (gecorrigeerd voor lutum en vrij ijzer in de vorm van Fe2O3)
Het organische stofgehalte is gecorrigeerd voor het in het analysecertificaat gerapporteerde lutumgehalte. Indien het
lutumgehalte niet is gerapporteerd is de correctie uitgevoerd met een lutumgehalte van 5,4% (gemiddeld lutumgehalte
Nederlandse bodem, AS3010/AS3210, prestatieblad organische stofgehalte in grond/waterbodem). Indien het vrij
ijzergehalte is bepaald en groter is dan 5 % m/m, is bij de berekening van het organische stof gecorrigeerd voor dat
gehalte aan vrij ijzer.

Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: XMRH-TOFK-TVMT-LVMB                                                                                     Ref.: 1266813_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 105 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 106 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1266813
Uw project omschrijving                         : 21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                                           Barcodeschema's


Monstercode Uw referentie                                                                    uw monsterref.              uw diepte         uw barcode

6929474           2, 03: 0-30, 09: 0-30, 10: 0-40, 11: 0-30, 12: 0-40, 13:                   03                          0.00-0.30         3966237AA
                  0-40, 14: 0-40, 15: 0-50                                                   09                          0.00-0.30         3966240AA
                                                                                             10                          0.00-0.40         3966667AA
                                                                                             11                          0.00-0.30         3966656AA
                                                                                             12                          0.00-0.40         3966451AA
                                                                                             13                          0.00-0.40         3966469AA
                                                                                             14                          0.00-0.40         3966666AA
                                                                                             15                          0.00-0.50         3966663AA

6929475           1, 01: 0-30, 02: 0-30, 04: 0-40, 05: 0-50, 06: 0-30, 07:                   01                          0.00-0.30         3966257AA
                  0-50, 08: 0-30                                                             02                          0.00-0.30         3966253AA
                                                                                             04                          0.00-0.40         3966242AA
                                                                                             05                          0.00-0.50         3966236AA
                                                                                             06                          0.00-0.30         3966200AA
                                                                                             07                          0.00-0.50         3966248AA
                                                                                             08                          0.00-0.30         3966255AA

6929476           3, 01: 30-80, 01: 80-130, 02: 30-80, 02: 80-130, 02:                       01                          0.30-0.80         3966259AA
                  130-180, 03: 30-80, 03: 80-130                                             01                          0.80-1.30         3966252AA
                                                                                             02                          0.30-0.80         3966249AA
                                                                                             02                          0.80-1.30         3966251AA
                                                                                             02                          1.30-1.80         3966256AA
                                                                                             03                          0.30-0.80         3966247AA
                                                                                             03                          0.80-1.30         3966261AA




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: XMRH-TOFK-TVMT-LVMB                                                                                     Ref.: 1266813_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 106 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 107 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Bijlage 2 van 2

                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1266813
Uw project omschrijving                         : 21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                      Analysemethoden in Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.

voorbewerking AS3000                                 :   Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                           :   Conform AS3010 prestatieblad 2
Organische stof (gec. voor lutum)                    :   Conform AS3010 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN 5754
Lutumgehalte (pipetmethode)                          :   Conform AS3010 prestatieblad 4; gelijkwaardig aan NEN 5753
Barium (Ba)                                          :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Cadmium (Cd)                                         :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Kobalt (Co)                                          :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Koper (Cu)                                           :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Kwik (Hg) (niet vluchtig)                            :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Lood (Pb)                                            :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Molybdeen (Mo)                                       :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Nikkel (Ni)                                          :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Zink (Zn)                                            :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Minerale olie (florisil clean-up)                    :   Conform AS3010 prestatieblad 7
PAKs                                                 :   Conform AS3010 prestatieblad 6
PCBs                                                 :   Conform AS3010 prestatieblad 8




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: XMRH-TOFK-TVMT-LVMB                                                                                     Ref.: 1266813_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 107 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 108 ======================================================================

<pre>Sigma Bouw en Milieu
T.a.v. de heer M. van Wuijkhuijse
Phileas Foggstraat 153
7825 AW EMMEN




Uw kenmerk              :   21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Ons kenmerk             :   Project 1271053
Validatieref.           :   1271053_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode :   JWEB-UPKK-UHMZ-BCZI
Bijlage(n)              :   2 tabel(len) + 3 bijlage(n)



                                                                                                    Amsterdam, 12 november 2021


Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.

Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.

Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.

Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,




Ing. J. Tukker
Manager productie



                                       Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                               Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

    Eurofins Omegam B.V.                          T +31-(0)20-597 66 80                    IBAN NL 16 BNPA 0227667980
    H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
    NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht             CSOmegam@eurofins.com                    BTW nr. NL8139.67.132.B01
    Nederland                                     www.eurofins.nl                          KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 108 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 109 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1271053
Uw project omschrijving                         : 21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu
Uw Monsterreferenties
6942238 = 1, 01-1: 170-270



Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        09/11/2021
Ontvangstdatum opdracht                         :                        09/11/2021
Startdatum                                      :                        09/11/2021
Monstercode                                     :                        6942238
Uw Matrix                                       :                        Grondwater
Anorganische parameters - metalen
Metalen ICP-MS (opgelost):
S barium (Ba)                   µg/l                                       430
S cadmium (Cd)                  µg/l                                         0,23
S kobalt (Co)                   µg/l                                         3,5
S koper (Cu)                    µg/l                                        13
S Kwik (Hg) (niet vluchtig)     µg/l                                       < 0,05
S lood (Pb)                     µg/l                                       <2
S molybdeen (Mo)                µg/l                                       <2
S nikkel (Ni)                   µg/l                                        11
S zink (Zn)                     µg/l                                        43

Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up) µg/l                                  < 50

Organische parameters - aromatisch
Vluchtige aromaten:
S benzeen                        µg/l                                       < 0,2
S ethylbenzeen                   µg/l                                       < 0,2
S naftaleen                      µg/l                                       < 0,02
S o-xyleen                       µg/l                                       < 0,1
S styreen                        µg/l                                       < 0,2
S tolueen                        µg/l                                       < 0,2
S xyleen (som m+p)               µg/l                                       < 0,2
S som xylenen                    µg/l                                         0,2

Organische parameters - gehalogeneerd
Vluchtige chlooralifaten:
S 1,1,1-trichloorethaan               µg/l                                  < 0,1
S 1,1,2-trichloorethaan               µg/l                                  < 0,1
S 1,1-dichloorethaan                  µg/l                                  < 0,2
S 1,1-dichlooretheen                  µg/l                                  < 0,1
S 1,1-dichloorpropaan                 µg/l                                  < 0,2
S 1,2-dichloorethaan                  µg/l                                  < 0,2
S 1,2-dichloorpropaan                 µg/l                                  < 0,2
S 1,3-dichloorpropaan                 µg/l                                  < 0,2
S cis-1,2-dichlooretheen              µg/l                                  < 0,1
S dichloormethaan                     µg/l                                  < 0,2
S monochlooretheen (vinylchloride) µg/l                                     < 0,2
S tetrachlooretheen                   µg/l                                  < 0,1
S tetrachloormethaan                  µg/l                                  < 0,1
S trans-1,2-dichlooretheen            µg/l                                  < 0,1
S trichlooretheen                     µg/l                                  < 0,2
S trichloormethaan                    µg/l                                  < 0,2
S som C+T dichlooretheen              µg/l                                    0,1
S som dichloorpropanen                µg/l                                    0,4
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers:
S tribroommethaan (bromoform)         µg/l                                  < 0,2



Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: JWEB-UPKK-UHMZ-BCZI                                                                                     Ref.: 1271053_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 109 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 110 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 2 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1271053
Uw project omschrijving                         : 21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                               Opmerkingen m.b.t. analyses


Opmerking(en) algemeen

De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.

Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: JWEB-UPKK-UHMZ-BCZI                                                                                     Ref.: 1271053_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 110 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 111 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 1 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1271053
Uw project omschrijving                         : 21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                              Houdbaarheid- & conserveringsopmerkingen
De onderstaande constatering(en) wijzen op een afwijking van het SIKB-protocol 3001 (Conserveringsmethoden en
conserveringstermijnen van milieumonsters). Deze afwijking resulteert in de volgende voorgeschreven opmerking: "Er zijn
verschillen met de richtlijnen geconstateerd die de betrouwbaarheid van de gemarkeerde resultaten in dit analyserapport
mogelijk hebben beïnvloed." Deze bijlage vormt samen met andere bijlagen, tabellen en het voorblad, een integraal
onderdeel van dit analyse-certificaat.



Uw referentie                         : 1, 01-1: 170-270
Monstercode                           : 6942238

Opmerking(en) by analyse(s):
benzeen:                     -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
cis-1,2-dichlooretheen:      -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
dichloormethaan:             -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
ethylbenzeen:                -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
monochlooretheen             -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
(vinylchloride):
naftaleen:                   -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
o-xyleen:                    -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
styreen:                     -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
tetrachlooretheen:           -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
tetrachloormethaan:          -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
tolueen:                     -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
trans-1,2-dichlooretheen:    -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
tribroommethaan              -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
(bromoform):
trichlooretheen:             -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
trichloormethaan:            -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
xyleen (som m+p):            -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
1,1-dichloorethaan:          -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
1,1-dichloorpropaan:         -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
1,1,1-trichloorethaan:       -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
1,1,2-trichloorethaan:       -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
1,2-dichloorethaan:          -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).
1,2-dichloorpropaan:         -           Het aangeleverde watermonster bevat een headspace (luchtbel).




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: JWEB-UPKK-UHMZ-BCZI                                                                                     Ref.: 1271053_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 111 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 112 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 2 van 3

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1271053
Uw project omschrijving                         : 21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                                           Barcodeschema's


Monstercode Uw referentie                                                                    uw monsterref.              uw diepte         uw barcode

6942238           1, 01-1: 170-270                                                           1                           1.70-2.70         0411510YA
                                                                                             1                           1.70-2.70         0801032001




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: JWEB-UPKK-UHMZ-BCZI                                                                                     Ref.: 1271053_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 112 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 113 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Bijlage 3 van 3

                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1271053
Uw project omschrijving                         : 21-M10122-Europaweg tussen nr. 185 en nr. 187 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                Analysemethoden in Grondwater (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.

Barium (Ba)                                          :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Cadmium (Cd)                                         :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Kobalt (Co)                                          :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Koper (Cu)                                           :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Kwik (Hg) (niet vluchtig)                            :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Lood (Pb)                                            :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Molybdeen (Mo)                                       :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Nikkel (Ni)                                          :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Zink (Zn)                                            :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Minerale olie (florisil clean-up)                    :   Conform AS3110 prestatieblad 5
Aromaten (BTEXXN)                                    :   Conform AS3130 prestatieblad 1
Styreen                                              :   Conform AS3130 prestatieblad 1
Chlooralifaten                                       :   Conform AS3130 prestatieblad 1
monochlooretheen (vinylchloride)                     :   Conform AS3130 prestatieblad 1
1,1-Dichlooretheen                                   :   Conform AS3130 prestatieblad 1




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: JWEB-UPKK-UHMZ-BCZI                                                                                     Ref.: 1271053_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 113 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 114 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 5

Verklaring van onafhankelijkheid voor de kritische functie:

“veldwerk t.b.v. milieuhygiënisch bodemonderzoek”

“milieukundige begeleiding van bodemsanering (processturing / verificatie)”

Hierbij verklaren de navolgend genoemde veldwerkers / milieukundig begeleiders het veldwerk / de
processturing en/of de verificatie t.a.v. onderhavig onderzoek conform de eisen van de BRL SIKB
2000 / BRL SIKB 6000 te hebben uitgevoerd, onafhankelijk van de opdrachtgever en/of eigenaar
(zijnde degene die een persoonlijk of zakelijk recht heeft op de bodem / locatie).



Naam geregistreerde veldwerker(s)/MKB’ers     Handtekening geregistreerde veldwerker(s)/MKB’ers




M.J.A. van Wuykhuyse                          ..………………………………………….




……………………………………                                …………………………………………….


Datum: 28-10-2021




Bedrijfshandboek SIGMA Bouw & Milieu                               Datum van uitgifte: 01-03-2013
F-26 Verklaring onafhankelijkheid Pagina 1 van 1                   Versie: 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 114 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 115 ======================================================================

<pre>  Gemeente Emmen, bestemmingsplan Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188 (vastgesteld)


Bijlage 5 Bodemonderzoek Europaweg 188




                                                                                         115
</pre>

====================================================================== Einde pagina 115 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 116 ======================================================================

<pre>                                                          Sigma Bouw & Milieu
                                                         Phileas Foggstraat 153
                                                               7825 AW Emmen
                                                           Tel. (0591) 65 91 28
                                                           Fax (0591) 65 93 25
                                                               www.sigma-bm.nl
                                                       E-mail info@sigma-bm.nl




              Onderwerp:       verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN
                               5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

              Projectnummer:   21-M10058

              Opdrachtgever:   Wilbus B.V.

              Datum:           11 oktober 2021




oktober ’21                                                                   0
</pre>

====================================================================== Einde pagina 116 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 117 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek


     onderwerp                                   verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN
                                                 5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

     datum                                       maandag, 11 oktober 2021



     projectnummer                               20-M10058



     in opdracht van                             Wilbus B.V.
                                                 Europaweg 188
                                                 7761 AM Schoonebeek

     uitgevoerd door                             Sigma Bouw & Milieu
                                                 Phileas Foggstraat 153
                                                 7825 AW Emmen
                                                 tel: (0591) 659128
                                                 fax:(0591) 659325




                           Sigma Bouw & Milieu is gecertificeerd volgens de norm NEN-EN-ISO 9001:2015,
                           het uitvoeren van milieukundige bodemonderzoeken en geotechnische
                           onderzoeken

                           Sigma Bouw & Milieu is gecertificeerd volgens “Beoordelingsrichtlijn voor het
                           procescertificaat Monsterneming Bouwstoffenbesluit SIKB 1000
                           protocol 1001: Monsterneming grond voor partijkeuringen”



                           Sigma Bouw & Milieu is gecertificeerd volgens “Beoordelingsrichtlijn voor het
                           procescertificaat Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek SIKB 2000
                           protocollen 2001, 2002 en 2018”




(het onderhavige onderzoek heeft uitsluitend betrekking op de beoordelingsrichtlijn BRL SIKB 2000,
protocol 2001 en 2002)


Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar worden gemaakt door middels van druk, fotokopie,
microfilm of anderszins zonder voorafgaande, schriftelijke toestemming van de opdrachtgever of Sigma Bouw & Milieu.




oktober ’21                                                                                                           1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 117 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 118 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek


Inhoudsopgave

1      INLEIDING ...................................................................................................................................3
    1.1        Algemeen ............................................................................................................................3
    1.2        Aanleiding van het bodemonderzoek ...................................................................................3
    1.3        Doel van het onderzoek .......................................................................................................3
    1.4        Referentiekader van het onderzoek .....................................................................................4
    1.5        Opbouw van het rapport ......................................................................................................4
2      VOORONDERZOEK ....................................................................................................................5
    2.1        Hypothese en onderzoeksstrategie .................................................................................... 11
3      VELDONDERZOEK ................................................................................................................... 13
    3.1        Uitvoering van het veldonderzoek ...................................................................................... 13
    3.2        Resultaten van het veldonderzoek ..................................................................................... 14
4      CHEMISCH-ANALYTISCH ONDERZOEK.................................................................................. 16
    4.1        Onderzoeksprogramma chemisch-analytisch onderzoek .................................................... 16
    4.2        Toetsingscriteria ................................................................................................................ 18
    Analyseresultaten en interpretatie .................................................................................................. 19
       4.2.1      Milieuhygiënische kwaliteit grond ................................................................................... 19
       4.2.2      Milieuhygiënische kwaliteit grondwater ........................................................................... 23
5      CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN ....................................................................................... 25
LITERTUURLIJST ............................................................................................................................ 30
COLOFON ........................................................................................................................................ 31


Bijlagen
1. Topografisch overzicht
1A. Historisch topografisch overzicht
2. Onderzoekslocatie met boorplan (1:500)
3. Beschrijvingen inspectiegaten/boringen/foto’s
4. Analysecertificaten
5. Onafhankelijkheidsverklaring




oktober ’21                                                                                                                                        2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 118 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 119 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

1     INLEIDING


1.1    Algemeen

In opdracht van Wilbus B.V. is in september 2021 door Sigma Bouw & Milieu een verkennend
milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 uitgevoerd op een deel van een perceel
gelegen aan de Europaweg nr. 188 te Schoonebeek.
De plaats en situering van de onderzoekslocatie is weergegeven in bijlage 1 en 2.

In dit onderzoek worden allereerst de locatiegegevens, de historische gegevens ofwel het
bodemgebruik in het verleden evenals de resultaten van eventuele voorgaande bodemonderzoeken
besproken. Vervolgens wordt de bodemopbouw, geologie en geohydrologie besproken. Op basis van
de resultaten van het vooronderzoek is een onderzoekshypothese opgesteld. Het verdere onderzoek
is op basis van deze hypothese uitgevoerd.
De onderzoeksresultaten worden geïnterpreteerd. Aan de hand van de interpretatie van de
onderzoeksresultaten wordt een eindconclusie geformuleerd.

kwaliteitsborging:
Sigma Bouw & Milieu is gecertificeerd volgens de norm NEN-EN-ISO 9001:2015.

Het verkennend milieukundig bodemonderzoek is uitgevoerd volgens de richtlijnen uit het besluit
uitvoeringskwaliteit Bodembeheer (KWALIBO). Zo is de gehanteerde onderzoeksstrategie opgesteld
volgens de normen NEN-5725 en NEN-5740 en zijn de veld- en laboratoriumwerkzaamheden
uitgevoerd volgens geldende beoordelingsrichtlijnen en accreditatieschema’s.

De veldwerkzaamheden van Sigma Bouw & Milieu zijn verricht onder het procescertificaat BRL SIKB
2000 (Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek) waarvoor Sigma Bouw & Milieu is
gecertificeerd en erkend door het ministerie van I&W. In het kader van het onderhavige onderzoek zijn
de protocollen 2001 (plaatsen van handboringen en peilbuizen t.b.v. het nemen van grond- en
grondwatermonsters) en 2002 (het nemen van grondwatermonsters) van toepassing.

Sigma Bouw & Milieu verklaart bij deze volledig onafhankelijk te zijn in de uitvoering van het
onderzoek en op geen enkele wijze gerelateerd te zijn aan de eigenaar van het te onderzoeken
terrein.


1.2    Aanleiding van het bodemonderzoek

Aanleiding tot de uitvoering van dit verkennend milieukundig bodemonderzoek vormt de geplande
herontwikkeling van de onderzoekslocatie.


1.3    Doel van het onderzoek

Het verkennend bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 heeft tot doel inzicht te verkrijgen in de
milieuhygiënische kwaliteit van de bodem en vast te stellen of er sprake is van bodemverontreiniging.
Aan de hand van dit onderzoek wordt inzicht verkregen in hoeverre het bodemgebruik van de locatie
heeft geleid tot verontreiniging.
Op basis van de onderzoeksresultaten kan een milieuhygiënische beoordeling worden gegeven ten
aanzien van de beoogde c.q. de toekomstige gebruiksmogelijkheden van de locatie.
Indien uit de onderzoeksresultaten blijkt dat er sprake is van bodemverontreiniging zal worden
beoordeeld of vervolgonderzoek noodzakelijk geacht wordt.




oktober ’21                                                                                             3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 119 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 120 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




1.4    Referentiekader van het onderzoek

Teneinde de kwaliteit van de grond op de onderhavige locatie juist in te schatten is de
onderzoeksopzet van het bodemonderzoek gebaseerd op de onderzoeksstrategie voor verkennend
bodemonderzoek, onderzoeksnorm NEN 5740+A1 (literatuur 1).


1.5    Opbouw van het rapport

In het voorliggende rapport komen de volgende aspecten aan de orde:
 vooronderzoek, (hoofdstuk 2)
 veldonderzoek, (hoofdstuk 3)
 chemisch-analytisch onderzoek, (hoofdstuk 4)
 conclusies en aanbevelingen, (hoofdstuk 5).




oktober ’21                                                                                  4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 120 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 121 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

2    VOORONDERZOEK

Het vooronderzoek wordt voorafgaand aan het feitelijke onderzoek (veld- en chemisch-analytisch
onderzoek) uitgevoerd. Het vooronderzoek omvat het verzamelen van informatie over het vroegere en
huidige gebruik van de onderzoekslocatie en de omgeving, onder meer gericht op het vinden van
mogelijke bronnen van bodembelasting.
De uitwerking van het vooronderzoek is gebaseerd op de onderzoeksnorm NEN 5725, strategie
voor het uitvoeren van milieuhygiënisch vooronderzoek (literatuur 9).

In de NEN-5725 (2017) zijn zeven aanleidingen tot vooronderzoek naar landbodems
geformuleerd. Voor elke afzonderlijke aanleiding tot vooronderzoek dienen verschillende
onderzoeksvragen te worden beantwoord. De verplicht te onderzoeken aspecten zijn per
aanleiding omschreven in Tabel 1.

Tabel 1: onderzoeksaspecten milieuhygiënisch vooronderzoek

Onderzoeksaspecten                                                  Aanleiding tot vooronderzoek
                                                                A      B     C     D      E   F    G
1. Locatiegegevens                    Eigendomssituatie         0      0
                                      Hoogteligging                                       ✓
2. Bodemopbouw en geohydrologie Bodemopbouw                     ✓     ✓      ✓     ✓      ✓   ✓
                                      Antropogene lagen in      ✓     ✓      ✓     ✓      ✓   ✓    ✓
                                      de bodem
                                      Geohydrologie             ✓     ✓
3. Verwachting t.a.v. de              Geval van ernstige        ✓            ✓     ✓      ✓   ✓    ✓
bodemkwaliteit                        bodemverontreiniging?
                                      Kwaliteit o.b.v. BKK      ✓      0     ✓     ✓      ✓   ✓    ✓
                                      O.b.v. uitgevoerde        ✓     ✓      ✓     ✓      ✓        ✓
                                      bodemonderzoeken
4. Gebruik en beïnvloeding van de                               ✓      0     ✓     ✓      ✓        ✓
locatie, verdachte situatie,
activiteiten, ongewoon voorval
                                      Voormalig
                                      Huidig                    ✓     ✓            ✓      ✓   ✓
                                      Toekomstig                      ✓            0
                                      Asbestverdacht?           ✓     ✓      ✓     ✓      ✓   ✓    ✓
5. Terreinverkenning
✓ Verplicht onderzoeksaspect. Indien dit onderzoeksaspect niet van toepassing is, behoort dit in het
rapport te worden vermeld en gemotiveerd

0 Optioneel




oktober ’21                                                                                            5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 121 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 122 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

aanleiding vooronderzoek
Het onderhavige bodemonderzoek betreft een verkennend bodemonderzoek in het kader van de
geplande herontwikkeling van de onderzoekslocatie.
Het vooronderzoek is uitgevoerd op basis van aanleiding A, conform paragraaf 6.2.1 “opstellen
hypothese bodemkwaliteit ten behoeve van een bodemonderzoek” uit de NEN-5725 (2017).

geraadpleegde bronnen in het kader van het vooronderzoek
Voor het vooronderzoek zijn de volgende bronnen geraadpleegd:
• informatie verstrekt door de opdrachtgever/eigenaar;
• aanvraag bodeminformatie gemeente Emmen (e-mail RUD, 06-10-2021);
• informatie bodemloket.nl;
• informatie van de bodematlas van de Provincie Drenthe;
• www.topotijdreis.nl;
• Kadaster/BAG Viewer;
• grondwaterkaart van Nederland;
• ahn.nl;
• Dinoloket.nl;
• handelsbestand van de Kamer van Koophandel;
• terreininspectie voorafgaand aan de veldwerkzaamheden.

Het uitgevoerde vooronderzoek heeft betrekking tot de onderhavige onderzoekslocatie alsmede de
aangrenzende percelen binnen een straal van 25 meter.
De onderzoeksvragen voor het opstellen van de onderzoekshypothese en de gekozen
onderzoeksstrategie zijn, voor zover relevant, in de onderstaande paragrafen nader uitgewerkt.

locatiegegevens
In Tabel 2 is een overzicht van de basisinformatie/locatiegegevens weergegeven.

Tabel 2: overzicht basisinformatie

 Adres                                                 Europaweg 188
 Plaats                                                Schoonebeek
 Gemeente                                              Hoogeveen
 Topografisch overzicht                                Zie bijlage 1
 Coördinaten                                           X = 255,172 Y= 520,776
 Kadastrale aanduiding                                 Gemeente Schoonebeek, sectie C nr. 6229
 Eigendomssituatie                                     Niet onderzocht
 Oppervlakte onderzoekslocatie (onderzochte deel       4.200 m2.
 van de locatie, plangebied)
 Algemene omschrijving                                 De onderzoekslocatie betreft het erf met
                                                       bijgebouwen van een boerderij.
 Bebouwing en bouwjaar (Kadaster BAG)                  Voor de hoofdbebouwing op de locatie is het
                                                       bouwjaar 1880 vermeld. Voor het bijgebouw is het
                                                       bouwjaar 1983 vermeld.
 Terreinverharding                                     De locatie is deels verhard met asfalt, beton en
                                                       klinkers.
 Ondergrondse infrastructuur                           Geen informatie, bij grondwerk dient een KLIC-
                                                       melding gedaan te worden.
 Archeologische waarden                                De locatie heeft op basis van de archeologische
                                                       waardenkaart (IKAW) de vermelding “middelhoge
                                                       trefkans”.
 Geplande herinrichting                                nieuwbouw woningen.
 bijzonderheden: -




oktober ’21                                                                                         6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 122 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 123 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

afbakening onderzoekslocatie
Het onderhavige onderzoek, het geografisch besluitvormingsgebied, betreft het onderzochte
onderzoekslocatie, zoals weergegeven in bijlage 2.

Figuur 1. onderzoekslocatie




bodemgebruik
In de onderstaande Tabel 3 is de beschikbare informatie weergegeven over het historisch, huidig en
toekomstig gebruik van de onderzoekslocatie en de directe omgeving.

Tabel 3: beschrijving bodemgebruik

Omschrijving       Gebruik                                                 Potentieel
                                                                           bodembedreigende
                                                                           activiteiten en situaties
Onderzoekslocatie
Historisch (op     Op basis van topografische kaarten vanaf ca. 1902       Geen.
basis van          wordt op de locatie bebouwing aangegeven die in de
topografische      loop der jaren verder wordt uitgebreid.
kaarten,
Topotijdreis)
Huidig             Erf/kuilplaten/stal/werktuigenberging.                  Geen.
Toekomstig         Woningen.                                               Geen.
Directe omgeving (<25 m)
Historisch (op Op kaarten vanaf 1902 is in de directe omgeving van Geen.
basis van      de locatie reeds enige bebouwing te herkennen die in
topografische  de loop der jaren verder wordt uitgebreid.
kaarten,
Topotijdreis)
Huidig en      Noord-, oost- en westzijde: naast- en achtergelegen Geen.
toekomstig     agrarische percelen.
               Zuidzijde: Europaweg en achtergelegen
               boerderij/agrarische percelen.



oktober ’21                                                                                            7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 123 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 124 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

bedrijfsmatige activiteiten, bodembedreigende activiteiten en calamiteiten
In Tabel 4 staat een overzicht weergegeven van de potentieel bodembedreigende activiteiten en
calamiteiten op basis van de beschikbare informatie.

Tabel 4: overzicht potentieel bodembedreigende activiteiten en calamiteiten

Gebruik                                     De onderzoekslocatie, het beoogde plangebied, betreft een
                                            leegstaande ligboxenstal, werktuigenberging, kuilplaten en
                                            erf.

                                            Er is geen informatie beschikbaar omtrent evt. (voormalige)
                                            potentieel bodembedreigende activiteiten/calamiteiten
                                            (verbranding afval, opslag van gevaarlijke stoffen etc.) op de
                                            onderzoekslocatie.
Bouwvergunning                              Voor de onderzoekslocatie zijn in het verleden
                                            bouwvergunningen verleend.
Milieuvergunning                            Niet bekend.
Handelsregister                             De locatie wordt vermeld in het handelsregister van de
                                            Kamer van Koophandel onder:
                                            - Maatschap B.J. en B.D. Wilms (Vestiging is opgeheven of
                                              verplaatst)
                                            - Bloom (Vestiging is opgeheven of verplaatst)
                                            - Wilagro B.V.
                                            - Wilbus B.V.
                                            - BJW B.V.
                                            - Stichting Administratiekantoor Wilbus
                                            - VanVon-advies&coaching
Aanwezigheid brandstoftanks                 Op basis van een historisch onderzoek wordt melding
                                            gemaakt van:
                                            - bovengrondse gasolietank 3.000 liter;
                                            - bovengrondse gasolietank 1.200 liter;
                                            - bovengrondse tank afgewerkte olie 200 liter;
                                            - ondergrondse hbo-tank 3.000 liter.

                                            De beide bovengrondse tanks waren gesitueerd in de
                                            werktuigenberging. De positie van de tank voor afgewerkte
                                            olie en de hbo-tank worden niet op tekening weergegeven.

                                            Er bestaat altijd de mogelijkheid dat boven- en ondergrondse
                                            brandstoftanks in het verleden geplaatst zijn zonder melding,
                                            de aanwezigheid van dergelijke tanks blijkt niet uit de
                                            verkregen informatie.
Aanwezigheid asbest                         Op basis van de asbestdakenkaart van de gemeente Emmen
                                            is het dak van de ligboxenstal en de werktuigenberging
                                            asbestverdacht.

                                Er is geen informatie bekend omtrent de evt. aanwezigheid
                                van asbest in de bodem t.p.v. het plangebied.
                                Er bestaat altijd de mogelijkheid dat asbest (afval/puin) ed. is
                                begraven. Op voorhand is hiervan geen informatie bekend.
Ophogingen/dempingen/stortingen Er is geen andere informatie omtrent evt. met bodemvreemd
                                materiaal gedempte watergangen/ sloten t.p.v.
                                de onderzoekslocatie (binnen het onderzochte terreindeel).
                                Er is geen informatie omtrent evt. opgebrachte
                                gebiedsvreemde grond (ophogingen), verhardingsmateriaal,
                                puinmateriaal en/of afval op de onderzoekslocatie.




oktober ’21                                                                                                  8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 124 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 125 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

PFAS-verdachtheid                       Op of nabij de onderzoekslocatie bevinden zich geen locaties
                                        die de bodem verdacht maken voor PFAS en GenX
                                        verbindingen als gevolg van puntbronnen.
                                        De kans op verontreiniging met PFAS in de grond t.p.v. de
                                        onderzoekslocatie t.g.v. puntbronnen wordt gering geacht.
                                        De bovengrond, diepere geroerde bodemlagen en de
                                        waterbodem zijn op basis van het Tijdelijk Handelingskader
                                        PFAS in heel Nederland verdacht op het diffuus voorkomen
                                        van PFAS als
                                        gevolg van atmosferische depositie.
                                        Verwacht wordt dat de bodem van de onderzoekslocatie
                                        diffuus onverdacht is voor PFAS en onverdacht is op GenX.

Niet gesprongen explosieven             Geen informatie, in Nederland zijn er niet gesprongen
                                        explosieven (NGE) uit de Tweede Wereldoorlog in de grond
                                        achtergebleven. De (potentiële) aanwezigheid van niet
                                        gesprongen explosieven kan een bedreiging inhouden bij
                                        grondroerende werkzaamheden en kan tot vertraging leiden
                                        bij planvorming en uitvoering van werkzaamheden. NGE's
                                        worden met name aangetroffen ter plaatse van 'strategische
                                        doelen' zoals binnensteden, verbindingswegen, spoorwegen,
                                        bruggen en havens. De gemeente is op basis van
                                        regelgeving verantwoordelijk voor het opsporen en ruimen va
                                        niet gesprongen explosieven uit de Tweede Wereldoorlog.
                                        Voor aanvullende informatie wordt verwezen naar de
                                        gemeente.
Verdachte activiteiten < 25 m           -




oktober ’21                                                                                            9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 125 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 126 ======================================================================

<pre> verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




 voorgaande bodemonderzoeken

 in Tabel 5 is een overzicht van voorgaande bodemonderzoeken en informatie van de
 bodemkwaliteitskaart weergegeven.
 Tabel 5: overzicht voorgaande bodemonderzoeken en bodemkwaliteitskaart

                            voorgaande bodemonderzoeken

  Onderzoekslocatie         Historisch onderzoek Europaweg 188
                            Register, 05012, HO 5269, d.d. 29-09-2005
                            Tijdens het onderzoek zijn de volgende verdachte deellocaties aangetroffen:
                            - bovengrondse tank afgewerkte olie 200 l;
                            - bovengrondse gasolietank 1.200 l;
                            - bovengrondse gasolietank 3.000 l;
                            - ondergrondse hbo-tank 3.000 l;
                            - pomp.

  Omgeving <25 m            -

  Vermoeden van (een        -
  geval van ernstige)
  bodemverontreiniging
  op de locatie of een
  deel daarvan
  informatie                -
  bodemkwaliteitskaart



 bodemopbouw, geohydrologie en antropogene beïnvloeding

 De ondiepe geologie in het onderzoeksgebied is afgeleid van de Grondwaterkaart van Nederland
 (Dienst grondwaterverkenning TNO/DGGV) en ontleend aan het dinoloket (www.dinoloket.nl).
 De bovenste laag, de deklaag, heeft een hoogte van ca. 12 m+NAP.
 In Tabel 6. staat de geohydrologische opbouw weergegeven.
 Tabel 6: geohydrologische opbouw

diepte         beschrijving                       formatie
m-mv
0-2            zand, matig fijn                   Boxtel

2-5,5          leem, sterk zandig                 Drente, laagpakket van Gieten

5,5-35,5       zand, fijne categorie              Peelo
35,5-37        zand, matig grof, sterk grindig    Urk, laagpakket van Veenhuizen
37-48          zand, grove cat., sterk grindig
                                                  Appelscha
48-60          zand, matig fijn
                                                  Peize

 De stromingsrichting van het ondiepe grondwater van het eerste watervoerend is in het kader van dit
 onderzoek niet vastgesteld.
 Opgemerkt dient te worden dat de stromingsrichting van het grondwater beïnvloed kan worden door
 drainagepatroon, ligging van sloten, riolering, kabels, leidingen en funderingen.


 oktober ’21                                                                                        10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 126 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 127 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek



(financieel-) juridische situatie
In Tabel 7 zijn de financieel- juridische aspecten weergegeven.

Tabel 7: financieel/juridische aspecten

kadastrale gegevens        Gemeente Schoonebeek, sectie C, nr. 6229
opdrachtgever/             -
belanghebbende
rechtspersonen


In het kader van onderhavig bodemonderzoek is behoudens de opgenomen kadastrale gegevens
geen nadere financieel juridische informatie verzameld.
Het uitvoeren van een daadwerkelijke juridische toets maakt geen deel uit van onderhavig
bodemonderzoek.



2.1    Hypothese en onderzoeksstrategie

Volgens de onderzoeksnorm NEN 5740 dient, m.b.t. de aanwezigheid van eventuele
bodemverontreiniging, vooraf een onderzoekshypothese te worden opgesteld. De hypothese kan
worden opgesteld op basis van bekende (historische) gegevens, uit de betrokken informatie kan
blijken dat de onderzoekslocatie, vooraf, als “verdacht” of “onverdacht” wordt aangemerkt.

Op basis van de historische informatie uit het vooronderzoek blijkt dat de locatie geruime tijd in
gebruik is geweest als veehouderij. Op basis van een uitgevoerd historisch onderzoek worden de
volgende terreindelen als verdacht aangemerkt:
- bovengrondse tank afgewerkte olie 200 l;
- bovengrondse gasolietank 1.200 l;
- bovengrondse gasolietank 3.000 l;
- ondergrondse hbo-tank 3.000 l;
- pomp.

De ligging van de hbo-tank en de tank voor afgewerkte olie is niet op tekening vast gelegd.

T.a.v. het plangebied is geen andere informatie beschikbaar omtrent evt. (voormalige) potentieel
bodembedreigende activiteiten (verbranding afval, opslag van gevaarlijke stoffen etc.) of evt.
(voormalige) potentieel bodembedreigende calamiteiten.

De onderzoekslocatie, het beoogde plangebied is mede door het bedrijfsmatige gebruik als
milieuhygiënisch "verdacht" aangemerkt. Op basis van deze hypothese is het bodemonderzoek t.p.v.
de onderzoekslocatie uitgevoerd conform de bijbehorende onderzoeksstrategie, volgens NEN
5740+A1, paragraaf 5.6, strategie voor een verdachte locatie, diffuse bodembelasting, heterogeen
verdeelde verontreiniging op schaal van monsterneming (VED-HE-NL) (literatuur 1). De voormalige
watergang is in eerste instantie niet als verdacht aangemerkt. Op basis van oude topografische
kaarten was deze mogelijk aan de westzijde buiten de onderhavige onderzoekslocatie gesitueerd.
M.b.t. de gedempte watergang wordt opgemerkt dat de positionering van de diepere boringen
rekening is gehouden met de mogelijke ligging van de watergang.

In Tabel 8 is de gehanteerde onderzoeksstrategie weergegeven.




oktober ’21                                                                                          11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 127 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 128 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

Tabel 8: gehanteerde onderzoeksstrategie

                                      mogelijke verontreiniging

(deel)locatie                         grond                       grondwater              onderzoeksstrategie

NEN-5740+A1

plangebied                            -                           -                       VED-HE-NL

(ca. 4.200 m2)

tankcluster met pomp                  minerale olie, aromaten     minerale olie,          VED-HE-NL
                                                                  aromaten

wagenberging                          minerale olie, aromaten     minerale olie,          VED-HE-NL
                                                                  aromaten


Op basis van bekende informatie zijn geen gegevens bekend dat op de locatie sprake zou kunnen zijn
van een bodemverontreiniging met asbest. Op voorhand is geen concrete informatie bekend waaruit
blijkt dat t.p.v. de onderzoekslocatie asbesthoudend materiaal in de bodem aanwezig is.
Er is in dit onderzoek vooralsnog geen onderzoek naar de aanwezigheid van asbest in grond
uitgevoerd.
Het opgeboorde monstermateriaal op de onderzoekslocatie is in dit onderzoek visueel beoordeeld op
de aanwezigheid van asbesthoudend materiaal. Opgemerkt dient te worden dat asbestanalyses geen
deel uitmaken van uitgevoerde analyses in het kader van de NEN-5740+A1. Onderhavig onderzoek
betreft geen asbest onderzoek in bodem volgens NEN-5707+C2 of NEN-5897+C2.
Er bestaat echter altijd de mogelijkheid dat asbest (afval/puin) ed. in de bodem terecht gekomen is of
is begraven.
Alleen een verkennend onderzoek asbest in grond volgens NEN-5707+C2 of onderzoek asbest in puin
volgens NEN-5897+C2 kan een uitspraak doen over de evt. aanwezigheid van asbest in de bodem.
Tevens dient opgemerkt te worden dat aanwezig puinmateriaal en/of (half)verhardingsmaterialen niet
chemisch-analytisch zijn onderzocht.




oktober ’21                                                                                           12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 128 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 129 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




3     VELDONDERZOEK

In dit hoofdstuk wordt het uitgevoerde veldwerkonderzoeksprogramma beschreven. Daarnaast worden
de resultaten van het veldonderzoek weergegeven.

3.1    Uitvoering van het veldonderzoek

Het veldonderzoek is uitgevoerd onder procescertificaat BRL SIKB 2000 en conform de eisen uit de
protocollen 2001 en 2002.

Het onderzoeksprogramma is ruimtelijk weergegeven in bijlage 2. In deze bijlage zijn alle geplaatste
boringen geprojecteerd.
Het uitvoeren van boringen, het plaatsen van de peilbuis en het nemen van grondmonsters heeft
plaatsgevonden op 21 september 2021.
Het bemonsteren van het grondwater is (conform NEN-5740+A1) ruim een week na plaatsing van de
peilbuizen op 30 september 2021 uitgevoerd. De veldwerkzaamheden zijn uitgevoerd door en onder
toezicht van dhr. M. van Wuykhuyse geregistreerd veldwerker van Sigma Bouw & Milieu te Emmen.
Bedrijfs- en persoonserkenningen zijn weergegeven op de internetsite van Bodem+
(https://www.bodemplus.nl/aanvragen/erkenningen/zoekmenu). Een onafhankelijkheidsverklaring is
opgenomen in bijlage 5.

Voorafgaand aan het plaatsen van boringen is een locatie-inspectie gehouden. De locatie betreft een
leegstaande, te slopen ligboxenstal, werktuigenberging met erf en kuiplaten. Het dak van de stal en
werktuigenberging bestaat uit asbestverdacht plaatmateriaal. Beide schuren zijn voorzien van goten
zodat evt. emissie (erosie) van asbestvezels (door weersinvloeden) naar de onderliggende
onverharde bodem (druppelzone) wordt voorkomen. Voor het overige zijn op basis van de locatie-
inspectie geen bijzonderheden waargenomen.

Alle geplaatste boringen zijn zodanig ruimtelijk verspreid over de onderzoekslocatie dat een zo
representatief mogelijke indruk van de onderzoekslocatie wordt verkregen. De positionering van alle
boringen is weergegeven in bijlage 2. Het veldwerkprogramma staat weergegeven in Tabel 9.

Tabel 9: veldwerkprogramma

Onderdeel                    Aantal                 Diepte (m-mv)           Nummers
                     2
tankcluster (< 100 m )
Boringen                     1                      1m                      20
Peilbuis                     1                      3,8                     1 (gecombineerd)
werktuigenberging
Boringen                     3                      1                       21 t/m 24
Peilbuis                     1                      3,8                     1 (gecombineerd)
                             2
Onderzoekslocatie (4.200 m )

Boringen                     15                     0,5                     5 t/m 19
                             3                      2                       2 t/m 4

Peilbuis                     1                      3,8                     1


De geplaatste peilbuis is opgebouwd uit 1 meter HDPE peilfilter omstort met filtergrind.
Het filtergrind zorgt voor een goede instroming van het grondwater in het filter, daarnaast voorkomt het
dat het filter dichtslibt. Het peilfilter bevindt zich 0,5 meter beneden het grondwaterniveau.


oktober ’21                                                                                           13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 129 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 130 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

Boven het peilfilter bevindt zich blinde HDPE opzetbuis, omstort met bentoniet (zwelklei).
De zwelklei dient ervoor te zorgen dat toestroming vanuit de bovengrond wordt voorkomen.
De peilbuis is geplaatst conform de eisen uit het protocol 2001.


monstername grond
Het vrijkomende bodemmateriaal is zintuiglijk beoordeeld op bodemkundige eigenschappen, o.a. de
korrelgrootteverdeling (textuur), kleur en eventueel aanwezige verontreinigingskenmerken.
Na de zintuiglijke beoordeling is het bodemmateriaal in trajecten van 0,5 meter of per afwijkende
bodemlaag bemonsterd.
Grondmonsters t.b.v. analyse op vluchtige aromaten zijn m.b.v. een steekbus bemonsterd.
Grondmonsters zijn genomen conform de eisen uit het protocol 2001.


monstername grondwater
Om een representatief grondwatermonster te verkrijgen is de peilbuis, na plaatsing en voor
monstername, grondig (3 maal de inhoud van het peilfilter) afgepompt. Voorafgaand aan de
bemonstering is de grondwaterstand t.o.v. het maaiveld ingemeten.
Grondwatermonsters zijn genomen conform de eisen uit het protocol 2002 en NEN-5744 (literatuur
11).
Tijdens de monstername van het grondwater is in het veld de zuurgraad (pH) en de elektrische
geleidbaarheid (EGV) bepaald.


3.2    Resultaten van het veldonderzoek

bodemopbouw
De boorprofielbeschrijvingen van alle verrichte boringen met bijbehorende zintuiglijke waarnemingen
zijn grafisch uitgewerkt en opgenomen in bijlage 3.
In Tabel 10 is op basis van de waarnemingen de lokale bodemopbouw beschreven.

Tabel 10: lokale bodemopbouw

bodemlaag                hoofdbestanddeel       toevoeging                      kleur
m-mv
0,0-1,0                  zand                   zwak siltig                     licht bruin
1,0-1,4                  zand                   zwak siltig                     bruin-geel
1,4-1,5                  zand                   zwak siltig                     licht grijs
1,5-2,1                  zand                   zwak siltig                     licht geel
2,1-3,8                  zand                   sterk siltig                    licht grijs


Veldmetingen grondwater
De resultaten van de veldwaarnemingen van het grondwater zijn in weergegeven in Tabel 11.
Tabel 11: veldwaarnemingen grondwater

Peilbuis filtertraject grondwaterstand voorpompen pH EGV                 troebelheid
         m-mv          m-mv            liter          geleidingsvermogen (NTU)
                                                      µS/cm
1        1,8-2,8       2,1             6          5,9 480                7,0




oktober ’21                                                                                           14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 130 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 131 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

Zintuiglijke waarnemingen

grond
Het bij de boringen vrijkomende bodemmateriaal is zintuiglijk beoordeeld op eventuele afwijkingen.
De zintuiglijke waarnemingen zijn omschreven en grafisch weergegeven in bijlage 3. Op basis van
zintuiglijke waarnemingen zijn geen afwijkingen waargenomen welke duiden op een vorm van
bodemverontreiniging.

grondwater
Het bemonsterde grondwater bevatte geen zintuiglijk waarneembare afwijkingen.

asbest
Tijdens de locatie-inspectie is aandacht geschonken aan de aanwezigheid van asbest op het
maaiveld, hierbij is op het maaiveld geen asbestverdacht materiaal aangetroffen.

Het opgeboorde monstermateriaal (grond) is zintuiglijk beoordeeld op de aanwezigheid van
asbesthoudend materiaal. In het opgeboorde monstermateriaal zijn geen afwijkingen waargenomen.

Op basis van zintuiglijke waarnemingen van het opgeboorde monstermateriaal is geen asbestverdacht
materiaal aangetroffen (indicatieve waarneming).
Hierbij wordt opgemerkt dat in dit onderzoek handboringen zijn uitgevoerd met een 7 cm edelman
boor de trefkans op het aantreffen van asbesthoudend materiaal (t.g.v. verdringing van materiaal) is
kleiner dan bij het graven van inspectiegaten volgens NEN-5707+C2. Bij het graven van proefgaten of
proefsleuven ontstaat een beter beeld van eventueel aanwezig bodemvreemd materiaal.

Met nadruk wordt vermeld dat onderzoek naar de aanwezigheid van asbest in de bodem/puin geen
onderdeel uitmaakt van het onderhavige onderzoek dat volgens NEN-5740+A1 is uitgevoerd. Het
onderhavige onderzoek kan daarom geen uitspraak doen over de aan- of afwezigheid van asbest in
de bodem op de onderhavige locatie. Opgemerkt dient te worden dat geen asbestanalyses van grond
en/of puin e.d. hebben plaatsgevonden. Asbestanalyses maken geen deel uit van verkennend
bodemonderzoek in het kader van de NEN-5740+A1. Tevens wordt opgemerkt dat de zintuiglijke
beoordeling op asbest en de locatie-inspectie niet opgevat dient te worden als een onderzoek
uitgevoerd op basis van NEN-5707+C2 (asbestonderzoek in grond) en/of NEN-5897+C2
(monsterneming en analyse van asbest in onbewerkt bouw- en sloopafval en recyclinggranulaat).
Alleen een asbestonderzoek volgens NEN-5707+C2 / NEN-5897+C2 geeft meer zekerheid over de
aanwezigheid van asbest in de bodem resp. puin.
De chemische samenstelling van eventueel aanwezig verhardingsmateriaal is niet in dit onderzoek
onderzocht.




oktober ’21                                                                                          15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 131 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 132 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




4     CHEMISCH-ANALYTISCH ONDERZOEK

In dit hoofdstuk worden de uitvoering, het toetsingskader en de resultaten van de chemische analyses
besproken. Vervolgens worden de resultaten van het chemisch-analytisch onderzoek geïnterpreteerd

Het chemisch onderzoek van grond is uitgevoerd door het NEN-EN-ISO 17025 geaccrediteerde
milieulaboratorium van Omegam.
Alle analyses zijn geanalyseerd volgens het accreditatieschema AS3000 “laboratoriumanalyses voor
milieuhygiënisch bodemonderzoek”, waarvoor Omegam is geaccrediteerd en erkend door het
ministerie van I&W.
De conservering van grond- en grondwatermonsters is uitgevoerd conform SIKB protocol 3001
“conserveringsmethoden en conserveringstermijnen voor milieumonsters”.

4.1    Onderzoeksprogramma chemisch-analytisch onderzoek

grond
Teneinde in het kader van het verkennend bodemonderzoek een indruk te krijgen van de algemene
kwaliteit van de grond zijn de grondmonsters, welke tijdens het veldonderzoek zijn genomen, in het
laboratorium met elkaar gemengd tot grondmengmonsters.
Van het totaal aantal genomen grondmonsters op de locatie zijn drie grond(meng)monsters
samengesteld en geanalyseerd.

grondwater
Uit de geplaatste peilbuis is een grondwatermonster genomen en geanalyseerd.

In onderstaande tabel wordt de samenstelling van de grondmengmonsters, grondwatermonsters, de
monsternamediepte en de uitgevoerde analyses weergegeven.




oktober ’21                                                                                          16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 132 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 133 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




Tabel 12: analyseschema

Monstercode boringnummer(s)                diepte (m-mv) zintuigelijke               analysepakket
                                                         waarnemingen
grond
1 (MM1)          1+13+14+17                0-0,5             -                       NEN-grond(*)+AS3000
2 (MM2)          2+6+7+11                  0,05-0,6          -                       NEN-grond(*)+AS3000
3 (MM3)          3+4+8+9                   0,15-0,6          -                       NEN-grond(*)+AS3000
4 (MM4)          1+2                       0,5-2,0           -                       NEN-grond(*)+AS3000
5 (MM5)          3+4                       0,5-2,0           -                       NEN-grond(*)+AS3000
6 (MM6)          21+22+23+24               0,1-0,5           -                       NEN-grond(*)+AS3000
7 (M7)           20                        0,2-0,4           -                       min.olie+aromaten+AS3000

Grondwater
1 (peilbuis)     1                         2,8-3,8           -                       NEN-grondw.(**)+AS3000


verklaring van de gebruikte afkortingen en codes:(1)
* NEN-grond         =     Standaard Pakket Grond omvat AS3000 voorbehandeling, 9 zware metalen,
                          PAK (10-VROM), minerale olie (GC), PBC’s, droge stof, organische stof en lutum;
**NEN-water         =     Standaard Pakket Grondwater omvat AS3000 voorbehandeling zware metalen,
                          vluchtige aromaten (incl. naftaleen), chloorhoudende oplosmiddelen,
                          chloorbenzenen, minerale olie, styreen en bromoform;
Zware metalen       =     barium (Ba)/cadmium (Cd)/Cobalt(Co)/koper (Cu)/lood (Pb)/nikkel (Ni)/zink
                          (Zn)/Molybdeen (Mo)/kwik(Hg);
Vluchtige aromaten =      Benzeen (B), Tolueen (T), Ethylbenzeen (E), Xylenen (X), Naftaleen (N)
                          Styreen (S) (BTEXNS);
PCB                 =     Polychloorbifenylen;
PAK                 =     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen;
VOH                 =     Vluchtige gehalogeneerde koolwaterstoffen.
Bromoform           =     Tribroommethaan




oktober ’21                                                                                                 17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 133 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 134 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek



4.2    Toetsingscriteria

Om de kwaliteit van de bodem en de mate van verontreiniging te kunnen beoordelen, zijn de
analyseresultaten van grondmonsters getoetst aan de geldende toetsingswaarden;
1) de achtergrondwaarde (AW-2000) zoals opgenomen in bijlage B van “de Regeling
    Bodemkwaliteit”
2) de interventiewaarde zoals opgenomen in tabel 1 van “de Circulaire Bodemsanering”,

De toetsing van de meetresultaten is uitgevoerd middels BoToVa, de Bodem Toets Validatie Service
van de overheid voor grond, grondwater en waterbodem, waarbij de toetsmodules T12 en T13 zijn
gehanteerd. BoTova gaat uit van het wettelijk kader dat per 1 juli 2013 van kracht is.
In de BoToVa toetsing worden de meetwaarden gecorrigeerd/teruggerekend voor de “standaard
bodem” (humus=10% en lutum=25%).
Generiek toetsingskader
Voor de beoordeling van de analyseresultaten van de grond- en grondwatermonsters wordt gebruik
gemaakt van de achtergrondwaarden grond zoals opgenomen in de Regeling bodemkwaliteit, de
streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater zoals opgenomen in de
Circulaire bodemsanering.
Achtergrondwaarde (AW-2000):
De achtergrondwaarde (AW-2000) geeft de kwaliteit weer die 'van nature' voorkomt in de bodem van
natuur- en landbouwgronden waarvoor geldt dat er geen sprake is van belasting door
lokale verontreinigingsbronnen.
De achtergrondwaarden zijn opgenomen in het Besluit Bodemkwaliteit en zijn gebaseerd
op het onderzoek ‘Achtergrondwaarden 2000’. Hierin zijn gehalten vastgesteld van
een groot aantal stoffen in bodem van natuur- en landbouwgronden in Nederland.
De achtergrondwaarde (AW-2000) geeft het niveau aan waarbij sprake is van duurzame
bodemkwaliteit. Bij overschrijding van de achtergrondwaarde is er sprake van bodemverontreiniging.
Tussenwaarde/bodemindex-waarde >0,5:;
De gemiddelde waarde van de achtergrondwaarde en de interventiewaarde (S+I)/2, hierna te noemen
'tussenwaarde'(T), wordt gehanteerd om aan te geven dat bij overschrijding de kans aanwezig is dat
er sprake is van een ernstige verontreiniging, ofwel dat nader onderzoek noodzakelijk is.
De tussenwaarde heeft geen wettelijke status maar is een indicatieniveau voor het uitvoeren van
aanvullend onderzoek. De tussenwaarde geeft het concentratieniveau aan waarboven onder bepaalde
omstandigheden risico’s voor mens en milieu aan de orde kunnen zijn. De tussenwaarde is zodoende
een indicatiewaarde voor nader onderzoek.
Bij overschrijding van de T-waarde of bodemindex waarde (>0,5) dient aanvullend/nader
bodemonderzoek in overweging genomen te worden.
Een nader onderzoek wordt uitgevoerd indien er een vermoeden bestaat dat er sprake is van een
ernstig geval van bodemverontreiniging.
Interventiewaarde:
De interventiewaarde (I) geeft aan dat bij overschrijding van deze waarde de functionele
eigenschappen die de bodem heeft voor mens, plant en dier ernstig zijn verminderd of dreigen te
worden verminderd.
Is er sprake van een ernstige bodemverontreiniging en wordt de interventiewaarde in meer dan
25 m3 grond of 100 m3 grondwater (bodemvolume) overschreden, dan kan er noodzaak zijn tot
sanering. De saneringsurgentie wordt bepaald door blootstellingsrisico's van mens, dier en plant en
de verspreidingsrisico's van de betreffende stoffen (actuele risico’s).
De interventiewaarden zijn gebaseerd op de risico's voor de volksgezondheid en het milieu
(onderzoek RIVM).
Bij de beoordeling van bodemverontreiniging aan de hand van de genoemde toetsingswaarden spelen
nog een aantal aspecten een rol. Rekening dient te worden gehouden met het feit dat de mobiliteit van
stoffen in de bodem en daardoor de verspreiding van stoffen afhankelijk is van diverse
bodemkenmerken. Daarnaast speelt de bestemming en het gebruik van de locatie in de huidige
situatie alsmede de toekomstige situatie, een grote rol bij de beoordeling van de risico's voor het
milieu.




oktober ’21                                                                                        18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 134 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 135 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

Analyseresultaten en interpretatie


In deze paragraaf zijn de resultaten van de chemische analyses van de grond- en
grondwatermonsters, gerelateerd aan toetsingswaarden, weergegeven in tabelvorm. Na elke tabel
worden de onderzoeksresultaten besproken.
In bijlage 4 zijn van alle uitgevoerde analyses de analysecertificaten van Omegam opgenomen.

4.2.1                Milieuhygiënische kwaliteit grond

boven- en ondergrond (0,0-2,0 m-mv)
In Tabel 13 wordt een volledig overzicht weergegeven van de analyseresultaten getoetst aan de
toetsingswaarde.

Tabel 13: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Project      OPID 30004419#21-M10058-Europaweg 188 te Schoonebeek
Certificaten      1251443
Toetsing     T.12 - Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie BoToVa             3-1-2000                   Toetsdatum: 11 oktober 2021 08:41

Parameters                               Toetsing                  Monster              6889001                             Monster              6889002                              Monster              6889003                            Monster              6889004
                                                                   1, 01: 0-50, 13: 0-50, 14: 0-20, 17: 0-50                2, 02: 10-50, 06: 14-60, 07: 15-50, 11: 5-40              3, 03: 20-50, 04: 40-50, 08: 15-50, 09: 40-60           4, 01: 100-200, 02: 50-200
                                                                   Max. Bodemindex                                        0 Max. Bodemindex                                    0,096 Max. Bodemindex                                    0,004 Max. Bodemindex                                 0,004
                                                                   Toetsoordeel                    Voldoet aan Achtergr.w. Toetsoordeel                    Overschrijding Achtergr.w. Toetsoordeel                   Voldoet aan Achtergr.w. Toetsoordeel                  Voldoet aan Achtergr.w.
Analyse                        Eenheid AW T           I            Ana.Res.        Std.Res.        T.Oordeel B.Index        Ana.Res.        Std.Res.       T.Oordeel B.Index          Ana.Res.        Std.Res.       T.Oordeel B.Index        Ana.Res.       Std.Res.      T.Oordeel B.Index
Lutum/Humus
Organische stof                % (m/m ds)                               4,2            10                         0             0,6            10                          0             1,6            10                         0              1             10                         0
Lutum                          % (m/m ds)                                2             25                         0             5,4            25                          0             1,1            25                         0              1             25                         0
Droogrest
droge stof                     %                                       92,4           92,4          @             0            89,1           89,1           @             0            91,5           91,5          @             0            86,1           86,1          @             0
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                    mg/kg ds   190 555            920       < 20           < 54          @             0            < 20           < 38           @             0            < 20           < 54          @             0            < 20           < 54          @             0
cadmium (Cd)                   mg/kg ds    0,6 6,8            13       < 0.2         < 0.22         -             0            < 0.2         < 0.23          -             0            < 0.2         < 0.24         -             0            < 0.2         < 0.24         -             0
kobalt (Co)                    mg/kg ds     15 102,5         190        <3            < 7.4         -             0             <3            < 5.4          -             0             <3            < 7.4         -             0             <3            < 7.4         -             0
koper (Cu)                     mg/kg ds     40 115           190        <5            < 6.7         -             0             <5            < 6.5          -             0             <5            < 7.2         -             0             <5            < 7.2         -             0
kwik (Hg) (niet vluchtig) mg/kg ds        0,15 18,075         36      < 0.05         < 0.05         -             0           < 0.05         < 0.05          -             0           < 0.05         < 0.05         -             0           < 0.05         < 0.05         -             0
lood (Pb)                      mg/kg ds     50 290           530       < 10           < 11          -             0            < 10           < 10           -             0            < 10           < 11          -             0            < 10           < 11          -             0
molybdeen (Mo)                 mg/kg ds    1,5 95,75         190       < 1.5          < 1.0         -             0            < 1.5          < 1.0          -             0            < 1.5          < 1.0         -             0            < 1.5          < 1.0         -             0
nikkel (Ni)                    mg/kg ds     35 67,5          100        <4             <8           -             0              4              9            -             0             <4             <8           -             0             <4             <8           -             0
zink (Zn)                      mg/kg ds   140 430            720        21             47           -             0            < 20           < 28           -             0            < 20           < 33          -             0            < 20           < 33          -             0
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)mg/kg ds  190 2595         5000       < 35           < 58           -            0             130           650       3.4 AW(NT)       0,096          < 35          < 120           -            0            < 35           < 120          -            0
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                      mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
fenantreen                     mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
anthraceen                     mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
fluoranteen                    mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
benzo(a)antraceen              mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
chryseen                       mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
benzo(k)fluoranteen            mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
benzo(a)pyreen                 mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
benzo(ghi)peryleen             mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
indeno(1,2,3-cd)pyreen         mg/kg ds                               < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                       0           < 0.05         < 0.035                      0           < 0.05         < 0.035                      0
Sommaties
som PAK (10)                   mg/kg ds    1,5 20,75          40       0,35          < 0.35          -            0            0,35          < 0.35           -            0            0,35          < 0.35          -            0            0,35          < 0.35          -            0
Polychloorbifenylen
PCB - 28                       mg/kg ds                               < 0.001       < 0.0017                      0           < 0.001       < 0.0035                       0           < 0.001       < 0.0035                      0           < 0.001       < 0.0035                      0
PCB - 52                       mg/kg ds                               < 0.001       < 0.0017                      0           < 0.001       < 0.0035                       0           < 0.001       < 0.0035                      0           < 0.001       < 0.0035                      0
PCB - 101                      mg/kg ds                               < 0.001       < 0.0017                      0           < 0.001       < 0.0035                       0           < 0.001       < 0.0035                      0           < 0.001       < 0.0035                      0
PCB - 118                      mg/kg ds                               < 0.001       < 0.0017                      0           < 0.001       < 0.0035                       0           < 0.001       < 0.0035                      0           < 0.001       < 0.0035                      0
PCB - 138                      mg/kg ds                               < 0.001       < 0.0017                      0           < 0.001       < 0.0035                       0           < 0.001       < 0.0035                      0           < 0.001       < 0.0035                      0
PCB - 153                      mg/kg ds                               < 0.001       < 0.0017                      0           < 0.001       < 0.0035                       0           < 0.001       < 0.0035                      0           < 0.001       < 0.0035                      0
PCB - 180                      mg/kg ds                               < 0.001       < 0.0017                      0           < 0.001       < 0.0035                       0           < 0.001       < 0.0035                      0           < 0.001       < 0.0035                      0
Sommaties
som PCBs (7)                   mg/kg ds   0,02 0,51            1       0,005         < 0.012         -            0            0,005         < 0.024          -          0,004         0,005          < 0.024         -          0,004          0,005         < 0.024         -          0,004




oktober ’21                                                                                                                                                                                                                                                                        19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 135 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 136 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




Vervolg tabel 13.

Parameters                             Toetsing                 Monster              6889005                          Monster              6889006                             Monster           6889007
                                                                5, 03: 50-200, 04: 50-200                             6, 21: 11-45, 22: 13-50, 23: 25-40, 24: 10-50            7, 20: 20-40
                                                                Max. Bodemindex                                 0,004 Max. Bodemindex                                    0,004 Max. Bodemindex                              0,004
                                                                Toetsoordeel                 Voldoet aan Achtergr.w. Toetsoordeel                    Voldoet aan Achtergr.w. Toetsoordeel                Voldoet aan Achtergr.w.
Analyse                        Eenheid AW T            I        Ana.Res.        Std.Res.     T.Oordeel B.Index        Ana.Res.        Std.Res.       T.Oordeel B.Index         Ana.Res.     Std.Res.     T.Oordeel B.Index
Lutum/Humus
Organische stof                % (m/m ds)                             0,7           10                       0            0,5            10                        0             0,2           10                        0
Lutum                          % (m/m ds)                              1            25                       0            1,8            25                        0             25            25                        0
Droogrest
droge stof                     %                                     87,7           87,7         @           0            93,4          93,4          @            0            91,2          91,2          @            0
Metalen ICP-AES
barium (Ba)                    mg/kg ds   190 555        920         < 20           < 54         @           0            < 20          < 54          @            0
cadmium (Cd)                   mg/kg ds    0,6     6,8    13         < 0.2         < 0.24        -           0            < 0.2        < 0.24         -            0
kobalt (Co)                    mg/kg ds     15 102,5     190          <3            < 7.4        -           0             <3           < 7.4         -            0
koper (Cu)                     mg/kg ds     40 115       190          <5            < 7.2        -           0             <5           < 7.2         -            0
kwik (Hg) (niet vluchtig)      mg/kg ds   0,15 18,075     36        < 0.05         < 0.05        -           0           < 0.05        < 0.05         -            0
lood (Pb)                      mg/kg ds     50 290       530         < 10           < 11         -           0            < 10          < 11          -            0
molybdeen (Mo)                 mg/kg ds    1,5 95,75     190         < 1.5          < 1.0        -           0            < 1.5         < 1.0         -            0
nikkel (Ni)                    mg/kg ds     35 67,5      100          <4             <8          -           0             <4            <8           -            0
zink (Zn)                      mg/kg ds   140 430        720         < 20           < 33         -           0            < 20          < 33          -            0
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)mg/kg ds 190 2595 5000              < 35          < 120         -           0            < 35         < 120           -           0            < 35          < 120          -           0
Polycyclische koolwaterstoffen
naftaleen                      mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
fenantreen                     mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
anthraceen                     mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
fluoranteen                    mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
benzo(a)antraceen              mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
chryseen                       mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
benzo(k)fluoranteen            mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
benzo(a)pyreen                 mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
benzo(ghi)peryleen             mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
indeno(1,2,3-cd)pyreen         mg/kg ds                             < 0.05        < 0.035                    0           < 0.05        < 0.035                     0
Sommaties
som PAK (10)                   mg/kg ds    1,5 20,75      40         0,35          < 0.35        -           0            0,35         < 0.35          -           0
Vluchtige aromaten
benzeen                        mg/kg ds    0,2 0,65       1,1                                                                                                                  < 0.05        < 0.18          -           0
ethylbenzeen                   mg/kg ds    0,2 55,1      110                                                                                                                   < 0.05        < 0.18          -           0
naftaleen                      mg/kg ds                                                                                                                                        < 0.05        < 0.035                     0
o-xyleen                       mg/kg ds                                                                                                                                        < 0.05        < 0.18                      0
tolueen                        mg/kg ds    0,2 16,1       32                                                                                                                   < 0.05        < 0.18          -           0
xyleen (som m+p)               mg/kg ds                                                                                                                                         < 0.1        < 0.35                      0
Sommaties aromaten
som xylenen (o/m/p)            mg/kg ds   0,45 8,725      17                                                                                                                     0,1          < 0.52         -         0,004
Polychloorbifenylen
PCB - 28                       mg/kg ds                             < 0.001      < 0.0035                    0          < 0.001       < 0.0035                     0
PCB - 52                       mg/kg ds                             < 0.001      < 0.0035                    0          < 0.001       < 0.0035                     0
PCB - 101                      mg/kg ds                             < 0.001      < 0.0035                    0          < 0.001       < 0.0035                     0
PCB - 118                      mg/kg ds                             < 0.001      < 0.0035                    0          < 0.001       < 0.0035                     0
PCB - 138                      mg/kg ds                             < 0.001      < 0.0035                    0          < 0.001       < 0.0035                     0
PCB - 153                      mg/kg ds                             < 0.001      < 0.0035                    0          < 0.001       < 0.0035                     0
PCB - 180                      mg/kg ds                             < 0.001      < 0.0035                    0          < 0.001       < 0.0035                     0
Sommaties
som PCBs (7)                   mg/kg ds   0,02 0,51         1       0,005         < 0.024        -         0,004         0,005         < 0.024         -         0,004

Legenda
      @      Geen toetsoordeel mogelijk
  x AW(NT)   x maal Achtergrondwaarde (Niet toepasbaar)
      -      <= Achtergrondwaarde
     N.B.    De vermelde tussenwaarde is door MijnLab berekend en is niet afkomstig uit BoToVa




oktober ’21                                                                                                                                                                                                                  20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 136 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 137 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




interpretatie onderzoeksresultaten grond

In Tabel 14 staat een samenvatting weergegeven van de toetsresultaten van de onderzochte
mengmonsters.
Tabel 14: samenvatting toetsresultaten per mengmonster


                                                                                                Indicatieve toetsing
Mengmonster       Boringen         Diepte       Zintuigelijk >AW                 >T        >I   Bbk*
1 (MM1)           1+13+14+17       0-0,5        -            -                   -         -    AW*
2 (MM2)           2+6+7+11         0,05-0,6     -             minerale olie      -         -    Niet toepasbaar*
3 (MM3)           3+4+8+9          0,15-0,6     -             -                  -         -    AW*
4 (MM4)           1+2              0,5-2,0      -             -                  -         -    AW*
5 (MM5)           3+4              0,5-2,0      -             -                  -         -    AW*
6 (MM6)           21+22+23+34      0,1-0,4      -             -                  -         -    AW*
7 (M7)            20               0,2-0,4      -             -                  -         -    AW*

Legenda
>AW               overschrijding achtergrondwaarde (bodemindex =<0,5)
>T                overschrijding tussenwaarde (criteria voor nader onderzoek, bodemindex
                  >0,5)
>I                overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)
Bbk               besluit bodemkwaliteit

*= beoordeling is excl. onderzoek naar PFAS-verbindingen, onderzoek naar deze verbindingen is vanaf 8 juli
2019 verplicht bij beoordeling van hergebruiksmogelijkheden van de grond


bovengrond (0-0,6 m-mv)
Bovengrondmengmonster MM1 (boring 1+13+14+17) bevat geen van de onderzochte stoffen
verhoogd t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

Bovengrondmengmonster MM2 (boring 2+6+7+11) bevat een verhoogd gehalte minerale olie t.o.v. de
achtergrondwaarde.

Het verhoogd gemeten gehalte minerale olie in het bovengrondmengmonster MM2 is niet te relateren
aan zintuiglijk waargenomen bijmengingen in het bodemmateriaal.

Bovengrondmengmonster MM3 (boring 3+4+8+9) bevat geen van de onderzochte stoffen verhoogd
t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

Bovengrondmengmonster MM6 (boring 21 t/m 24) ter plaatse van de werktuigenberging bevat geen
van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

Het bovengrondmonster ter plaatse van het tankcluster (boring 20) bevat geen van de onderzochte
stoffen verhoogd t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.




oktober ’21                                                                                                        21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 137 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 138 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek



ondergrond (0,5-2,0 m-mv)
Ondergrondmengmonster MM4 (boring 1+2) bevat geen van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v.
de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

Ondergrondmengmonster MM5 (boring 3+4) bevat geen van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v.
de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.


Algemeen
In gebieden welke reeds langere tijd door de mens in gebruik zijn (o.a. langdurige bewoning of
menselijk gebruik) worden vaker verhoogde gehalten aan o.a. zware metalen en PAK’s in de grond
gemeten. In algemene zin wordt opgemerkt dat antropogene beïnvloeding van een locatie in de
meeste gevallen een negatief effect heeft op de kwaliteit van de bodem.

Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK) ontstaan bij de onvolledige verbranding van
koolstofbevattende materialen. Het zijn teerachtige stoffen die ontstaan bij de onvolledige verbranding
van koolstofhoudende materialen als hout, fossiele brandstoffen, tabak of levensmiddelen.
De aanwezigheid van PAK’s in de bodem zijn vaak het gevolg van de aanwezigheid van
teerhoudende of koolstofhoudende stoffen, zoals bv. koolas, verbrandingsresten of teerresten.

PCB’s zijn meer dan 100 jaar geleden ontdekt. De productie en het commerciële gebruik van deze
stoffen begon rond 1929. In Nederland is productie en gebruik van PCB’s sinds 1998 verboden.
PCB’s zijn vanwege hun eigenschappen (bestand tegen hoge temperatuur en druk, vrijwel
onbrandbaar, goed oplosbaar in olie en vet) in veel producten toegepast. Voorbeelden hiervan zijn de
toepassing ervan in condensatoren, transformatoren, hydraulische-of warmtegeleidingssystemen,
koelvloeistof, smeermiddel en weekmaker in kunststoffen, in verf, inkt, lak, kit, lijm, koolstofvrij
kopieerpapier, (organochloor)bestrijdingsmiddelen (die vooral zijn toegepast als insecticiden) etc.
Tegenwoordig zijn PCB’s vooral nog aanwezig in transformatoren die gefabriceerd zijn voor ca. 1980.
PCB's (polychloorbifenylen) staan al tientallen jaren in de belangstelling als bedreiging voor de
volksgezondheid. Dat danken ze aan een slechte afbreekbaarheid, een neiging tot stapelen in dierlijk
(en dus ook humaan) vetweefsel en uiteenlopende toxische eigenschappen. Verspreiding van
persistente verontreinigingen gaat hoofdzakelijk via de lucht, ze komen vervolgens terecht op
gewassen, de bodem en in water. Door hun lipofiele eigenschappen (vetoplosbaar) treedt vervolgens
stapeling op in met name dierlijk vetweefsel. In het milieu hechten PCB's zich in sterke mate aan
grond en slib.
PCB’s zijn geen natuurlijk voorkomende stoffen. De aanwezigheid van PCB's in het milieu is met
name het gevolg van industriële productie en het gebruik van PCB's van ongeveer 1929 tot 1980.




Opmerking:
Wanneer het gehalte van een parameter beneden de rapportagegrens van AS3000 ligt mag er, conform de
Wijziging Regeling Bodemkwaliteit (Stc. 122, 27 juni 2008), voor de betreffende parameter vanuit worden gegaan
dat deze voldoet aan de achtergrondwaarde (AW2000).

Op basis van de circulaire bodemsanering 2009 zijn de toetsingswaarden voor barium (zware metalen) tijdelijk
ingetrokken. Indien er op een locatie sprake is van een antropogene bron kan het gemeten gehalte barium
indicatief worden getoetst aan de voormalige interventiewaarde.



oktober ’21                                                                                                    22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 138 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 139 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

4.2.2 Milieuhygiënische kwaliteit grondwater
In Tabel 15 wordt een volledig overzicht weergegeven van de analyseresultaten getoetst aan de
toetsingswaarde.

Tabel 15: gemeten gehaltes (µg/l) in grondwater met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Project        OPID 30149497#21-M10058-Europaweg 188 Schoonebeek
Certificaten         1254210
Toetsing       T.13 - Beoordeling kwaliteit van grondwater volgens Wbb
Toetsversie    BoToVa              2-1-2000                            Toetsdatum: 11 oktober 2021 08:41

Parameters                                   Toetsing                                     Monster             6896384
                                                                                          1, 01-1: 280-380
                                                                                          Max. Bodemindex                                    0,365
                                                                                          Toetsoordeel                Overschri jding Streefwaarde
Analyse                        Eenheid       S                 T              I           Ana.Res.       Std.Res.     T.Oordeel      B.Index
Metalen ICP-MS (opgelost)
barium (Ba)                    µg/l                       50         337,5         625        260                         5.2 S         0,365
cadmium (Cd)                   µg/l                      0,4            3,2           6       < 0.2                         -             0
kobalt (Co)                    µg/l                       20            60         100         <2                           -             0
koper (Cu)                     µg/l                       15            45          75         <2                           -             0
Kwik (Hg) (ni et vl uchtig)    µg/l                     0,05         0,175          0,3      < 0.05                         -             0
lood (Pb)                      µg/l                       15            45          75         <2                           -             0
molybdeen (Mo)                 µg/l                        5         152,5         300         <2                           -             0
nikkel (Ni )                   µg/l                       15            45          75         <3                           -             0
zi nk (Zn)                     µg/l                       65         432,5         800        < 10                          -             0
Minerale olie
minerale olie (florisil clean-up)
                               µg/l                      50           325          600        < 50                          -             0
Vluchtige aromaten
benzeen                        µg/l                      0,2          15,1          30        < 0.2                         -             0
ethylbenzeen                   µg/l                        4            77         150        < 0.2                         -             0
naftaleen                      µg/l                     0,01        35,005          70       < 0.02                         -             0
o-xyleen                       µg/l                                                           < 0.1                                       0
styreen                        µg/l                       6           153          300        < 0.2                         -             0
tolueen                        µg/l                       7          503,5        1000        < 0.2                         -             0
xyleen (som m+p)               µg/l                                                           < 0.2                                       0
Sommaties aromaten
som xyl enen                   µg/l                      0,2          35,1          70         0,2                          -             0
Vluchtige chlooralifaten
1,1,1-trichloorethaan          µg/l                     0,01       150,005         300        < 0.1                         -             0
1,1,2-trichloorethaan          µg/l                     0,01        65,005         130        < 0.1                         -             0
1,1-di chl oorethaan           µg/l                        7         453,5         900        < 0.2                         -             0
1,1-di chl ooretheen           µg/l                     0,01         5,005          10        < 0.1                         -           0,006
1,1-di chl oorpropaan          µg/l                                                           < 0.2                                       0
1,2-di chl oorethaan           µg/l                       7          203,5         400        < 0.2                         -             0
1,2-di chl oorpropaan          µg/l                                                           < 0.2                                       0
1,3-di chl oorpropaan          µg/l                                                           < 0.2                                       0
cis-1,2-di chl ooretheen       µg/l                                                           < 0.1                                       0
dichloormethaan                µg/l                     0,01       500,005        1000        < 0.2                         -             0
monochlooretheen (vinylchloride)
                               µg/l                     0,01         2,505           5        < 0.2                         -           0,026
tetrachlooretheen              µg/l                     0,01        20,005          40        < 0.1                         -           0,002
tetrachloormethaan             µg/l                     0,01         5,005          10        < 0.1                         -           0,006
trans-1,2-dichl ooretheen      µg/l                                                           < 0.1                                       0
trichlooretheen                µg/l                      24           262          500        < 0.2                         -             0
trichloormethaan               µg/l                       6           203          400        < 0.2                         -             0
Sommaties
som C+T di chlooretheen        µg/l                     0,01        10,005          20         0,1                          -           0,007
som dichloorpropanen           µg/l                      0,8          40,4          80         0,4                          -             0
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers
tribroommethaan (bromoform)µg/l                                                    630        < 0.2                         @             0

Legenda
      @        Geen toetsoordeel mogelijk
      -        <= Streefwaarde
     xS        x maal Streefwaarde
     N.B.      De vermelde tussenwaarde is door MijnLab berekend en is niet afkomstig uit BoToVa




oktober ’21                                                                                                                                     23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 139 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 140 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




interpretatie resultaten grondwater

In Tabel 16 staat een samenvatting weergegeven van de toetsresultaten van het onderzochte
grondwatermonster.

Tabel 16: samenvatting toetsresultaten per grondwatermonster

Grondwatermonster              Diepte filter    Zintuigelijk     >S                    >T      >I


Pb1                            2,8-3,8          -                barium                -       -



Legenda
>S            overschrijding streefwaarde (bodemindex <=0,5)
>T            overschrijding tussenwaarde (criteria voor nader onderzoek, bodemindex >0,5)
>I            overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)




peilbuis 1 (2,8-3,8 m-mv)
Het grondwater ter plaatse van peilbuis 1 bevat een verhoogd gehalte barium (zware metalen) t.o.v.
de streefwaarde.


Ten aanzien van het voorkomen van verhoogde gehaltes zware metalen in het freatisch grondwater
kan worden opgemerkt dat dergelijke verhoogde gehaltes op tal van onverdachte locaties in
Nederland regelmatig voorkomen. De gehaltes worden vaak in verhoogde mate aangetoond zonder
dat daarbij sprake is van een verontreinigingsbron. De verhoogde gehaltes zware metalen kunnen o.a.
worden veroorzaakt door wisselende milieuomstandigheden in de bodem alsmede door diverse
bodemprocessen. Zo kan het onvoldoende herstelde evenwicht tussen grond en grondwater ten tijde
van de bemonstering een mogelijke oorzaak zijn van het verhoogd voorkomen van zware metalen.
Deels kunnen zware metalen van nature, door uitloging uit sedimenten, afhankelijk van het
redoxpotentiaal, in verhoogde mate in het grondwater voorkomen, het betreft in deze gevallen
natuurlijk verhoogde achtergrondwaarden.




Opmerking:
Wanneer het gehalte van een parameter beneden de rapportagegrens van AS3000 ligt mag er, conform de
Wijziging Regeling Bodemkwaliteit (Stc. 122, 27 juni 2008), voor de betreffende parameter van uit worden gegaan
dat deze voldoet aan de achtergrondwaarde (AW2000), e.e.a. geldt voor de gecorrigeerde som 1,2-
dichlooretheen, gecorrigeerde som dichloorpropaan en som xylenen.


oktober ’21                                                                                                 24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 140 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 141 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




5     CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN

Naar aanleiding van de resultaten van het verkennend milieukundig bodemonderzoek worden de
volgende conclusies getrokken en aanbevelingen gedaan.

zintuiglijke waarnemingen
Op basis van zintuiglijke waarnemingen zijn in het opgeboorde bodemmateriaal geen afwijkingen
waargenomen.

Een samenvatting van de onderzoeksresultaten staat weergegeven in Tabel 17.

Tabel 17: samenvatting onderzoeksresultaten


                                                                                                  Indicatieve toetsing
 Mengmonster      Boringen         Diepte     Zintuigelijk       >AW of >S       >T          >I   Bbk*

 Grond
 1 (MM1)          1+13+14+17       0-0,5      -                  -               -           -    AW*
 2 (MM2)          2+6+7+11         0,05-0,6   -                  minerale olie   -           -    Niet toepasbaar*
 3 (MM3)          3+4+8+9          0,15-0,6   -                  -               -           -    AW*
 4 (MM4)          1+2              0,5-2,0    -                  -               -           -    AW*
 5 (MM5)          3+4              0,5-2,0    -                  -               -           -    AW*
 6 (MM6)          21+22+23+34      0,1-0,4    -                  -               -           -    AW*
 7 (M7)           20               0,2-0,4    -                  -               -           -    AW*

 Grondwater
 Pb1              1                2,8-3,8    -                  barium          -           -    n.v.t.

 Legenda
 >AW / >S     overschrijding achtergrondwaarde/streefwaarde (bodemindex =<0,5)
 >T           overschrijding tussenwaarde (criteria voor nader onderzoek, bodemindex >0,5)
 >I           overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)

*= beoordeling is excl. onderzoek naar PFAS-verbindingen, onderzoek naar deze verbindingen is vanaf 8 juli
2019 verplicht bij beoordeling van hergebruiksmogelijkheden van de grond



grond
bovengrond (0-0,6 m-mv)
Bovengrondmengmonster MM1 (boring 1+13+14+17) bevat geen van de onderzochte stoffen
verhoogd t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

Bovengrondmengmonster MM2 (boring 2+6+7+11) bevat een verhoogd gehalte minerale olie t.o.v. de
achtergrondwaarde.

Het verhoogd gemeten gehalte minerale olie in het bovengrondmengmonster MM2 overschrijdt de
tussenwaarde (indicatiewaarde voor nader onderzoek) en de bodemindex-waarde (>0.5) niet en geeft
daardoor uit milieuhygiënische overweging, naar onze mening, geen directe aanleiding tot het
instellen van aanvullend onderzoek.

Bovengrondmengmonster MM3 (boring 3+4+8+9) bevat geen van de onderzochte stoffen verhoogd
t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.




oktober ’21                                                                                                          25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 141 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 142 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

Bovengrondmengmonster MM6 (boring 21 t/m 24) ter plaatse van de werktuigenberging bevat geen
van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

Het bovengrondmonster ter plaatse van het tankcluster (boring 20) bevat geen van de onderzochte
stoffen verhoogd t.o.v. de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.


ondergrond (0,5-2,0 m-mv)
Ondergrondmengmonster MM4 (boring 1+2) bevat geen van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v.
de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

Ondergrondmengmonster MM5 (boring 3+4) bevat geen van de onderzochte stoffen verhoogd t.o.v.
de achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.


grondwater
peilbuis 1 (2,8-3,8 m-mv)
Het grondwater ter plaatse van peilbuis 1 bevat een verhoogd gehalte barium (zware metalen) t.o.v.
de streefwaarde.

Het verhoogd gemeten gehalte barium in het grondwater ter plaatse van peilbuis 1 overschrijdt de
tussenwaarde en de bodemindex-waarde (>0.5) niet en geeft daardoor geen aanleiding tot het
instellen van aanvullend onderzoek.


toetsing hypothese
Op basis van de vooraf gestelde hypothese is de onderzoekslocatie in eerste aanleg als
milieuhygiënisch verdacht aangemerkt.

In Tabel 18 is de noodzaak tot vervolgonderzoek beoordeeld aan de hand van de
onderzoeksresultaten.

Tabel 18: Noodzaak vervolgonderzoek
Locatie            Hypothese   Correct?                Verkennend onderzoek met   Nader onderzoek?
                                                       nieuwe hypothese?

Europaweg 188      verdacht    ja, er zijn verhoogde   nee,                       nee,
                               gehalten aangetoond     onderzoeksinspanning       er zijn geen matig tot
                                                       voldoende                  sterk verhoogde
                                                                                  gehalten in de grond
                                                                                  en/of het grondwater
                                                                                  gemeten.

Op basis van de resultaten van het verkennend bodemonderzoek blijkt dat de locatie niet vrij is van
bodemverontreiniging.

De plaatselijk verhoogd gemeten chemische verontreinigingen overschrijden de tussenwaarde en/of
de bodemindex >0.5 niet en geven daardoor geen aanleiding tot het instellen van een nader
onderzoek.

De vooraf gehanteerde hypothese is gezien de doelstelling van het onderzoek alsmede de bekende
onderzoeksresultaten voldoende om conclusies te verbinden betreffende de kwaliteit van de bodem
t.p.v. de onderzoekslocatie.




oktober ’21                                                                                                26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 142 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 143 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek




Opgemerkt wordt dat de conclusies betrekking hebben op de chemische gesteldheid van de
bodem (excl. asbest). Een asbestonderzoek in grond of puin conform de NEN 5707+C1 resp. NEN
5897 maakt geen onderdeel uit van de scope van onderhavig onderzoek.

Op basis van dit onderzoek dat volgens NEN-5740+A1 is uitgevoerd kan geen uitspraak worden
gedaan omtrent de aanwezigheid van asbesthoudend materiaal in de bodem of puin.
Indien een formele uitspraak over het voorkomen van asbest in de bodem gewenst is dient een
asbestonderzoek uit gevoerd te worden conform de NEN 5707+C1 of NEN 5897.


Afwijkingen in de werkzaamheden
Er hebben bij de uitvoering van veldwerkzaamheden geen afwijkingen plaatsgevonden t.o.v. het
geldende protocol BRL SIKB 2001.

Er hebben bij de uitvoering van analysewerkzaamheden geen afwijkingen plaatsgevonden t.o.v. de
geldende protocollen AS3000 en/of overige geldende analysemethoden.

I.v.m. de aanwezigheid van een dubbele vloer (geen werkhoogte) ter plaatse van het tankcluster is
afgeweken van de onderzoeksstrategie uit de NEN-5740. Formeel gezien ligt het tankcluster buiten
het onderhavige onderzoeksgebied. Indien het noodzakelijk geacht wordt meer onderzoek ter plaatse
van het tankcluster uit te voeren wordt geadviseerd deze werkzaamheden uit te voeren na de sloop
van de bebouwing.


Aanbevelingen
1)
Op de locatie Europaweg 188 wordt melding gemaakt van een ondergrondse hbo-tank.
De exacte status en de situering van deze (vm.) ondergrondse tank op de locatie is niet bekend.
Evt. veroorzaakte bodemverontreiniging t.p.v. de vm. ondergrondse tank kan daardoor op basis van
dit onderzoek niet worden uitgesloten.
Indien de situering van een evt. aanwezige of vm. ondergrondse tank op de locatie op enig moment in
de toekomst bekend wordt (bv. tijdens grondwerk), wordt geadviseerd de milieuhygiënische kwaliteit
van de bodem (grond en grondwater) ter plaatse alsnog te onderzoeken.
Het evt. verwijderen van een ondergrondse brandstoftank mag alleen worden uitgevoerd door een
KIWA-erkende aannemer.

2)
Op de locatie Europaweg 188 wordt melding gemaakt van een tank voor afgewerkte olie.
De exacte status en de situering van deze (vm.) bovengrondse tank op de locatie is niet bekend.
Evt. veroorzaakte bodemverontreiniging t.p.v. de vm. bovengrondse tank kan daardoor op basis van
dit onderzoek niet worden uitgesloten.
Indien de situering van een evt. vm. bovengrondse tank voor afgewerkte olie binnen het bouwblok op
de locatie op enig moment in de toekomst bekend wordt (bv. tijdens grondwerk), wordt geadviseerd de
milieuhygiënische kwaliteit van de bodem (grond en grondwater) ter plaatse alsnog te onderzoeken.

3)
Indien de grond ontgraven gaat worden, bijvoorbeeld ten behoeve van bouwwerkzaamheden, is het
Besluit Bodemkwaliteit van toepassing. Middels het Besluit is het mogelijk om door het lokaal bevoegd
gezag lokale maximale bodemgebruikswaarden vast te stellen, of om deze bodemgebruikswaarden te
conformeren aan de maximale waarden uit het (landelijke) generieke model.
Indien grond van het eigen terrein moet worden afgevoerd zal deze verwerkt dienen te worden
conform de eisen van het Besluit Bodemkwaliteit. De mogelijkheden hiertoe kunnen worden
vastgesteld na overleg met de betrokken overheidsinstanties.



oktober ’21                                                                                        27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 143 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 144 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

Volledige duidelijkheid omtrent de bodemkwaliteitsklasse van vrijkomende grond wordt pas verkregen
op basis van een partijkeuring conform het Besluit Bodemkwaliteit.
Opgemerkt dient te worden dat de vertaalslag van verkennend bodemonderzoek naar hergebruik van
grond volgens het Besluit Bodemkwaliteit, veelal, niet mogelijk is. In de meeste gevallen zijn
aanvullende gegevens noodzakelijk, het bevoegd gezag (de gemeente waarin de grond wordt
toegepast) kan hier uitsluitsel over geven.

Op 8 juli jl. heeft het Ministerie van Infrastructuur en Milieu een tijdelijk handelingskader vastgesteld
voor hergebruik van PFAS-houdende grond en baggerspecie. Vanaf 8 juli 2019 is het verplicht om
onderzoek naar de stofgroep PFAS uit te voeren bij o.a. partijkeuringen in het kader van afvoer van
grond.
In dit verkennend bodemonderzoek is geen onderzoek uitgevoerd naar PFAS stoffen in de bodem. De
in dit onderzoek opgenomen indicatieve toetsing aan het Besluit Bodemkwaliteit is excl. onderzoek
naar PFAS-stoffen, onderzoek naar deze verbindingen is bij definitieve beoordeling van evt.
hergebruiksmogelijkheden van evt. af te voeren grond alsnog nodig.

Indien het noodzakelijk is dat er grond afgevoerd moet worden van de locatie zal er een melding
grondverzet gedaan moeten worden via het landelijk meldpunt: www.meldpuntbodemkwaliteit.nl.

Opgemerkt wordt dat evt. afvoer van grond met de bodemkwaliteitsklasse “wonen”, “industrie” en “niet
toepasbare grond” meer kosten met zich meebrengt dan de afvoer van schone grond
“achtergrondwaarde”.

Mocht grondwater onttrokken worden t.b.v. bemaling, dient bekeken te worden in hoeverre de
grondwaterkwaliteit de lozingsnormen overschrijdt.




oktober ’21                                                                                            28
</pre>

====================================================================== Einde pagina 144 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 145 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek



Algemeen/opmerkingen/betrouwbaarheid/uitsluitingen
Het onderhavige onderzoek heeft betrekking gehad op een deel van het perceel gelegen aan de
Europaweg 188 te Schoonebeek (zie bijlage 2). Op basis van het onderhavige onderzoek kan alleen
een uitspraak worden gedaan omtrent de bodemkwaliteit van het onderzochte terreindeel, zie bijlage
2.
Op basis van het onderhavige onderzoek kan geen uitspraak worden gedaan: omtrent de
bodemkwaliteit van niet onderzochte terreindelen, de bodemkwaliteit van niet bekende verdachte
terreindelen, de bodemkwaliteit onder gebouwen en/of gesloten verharding, de bodemkwaliteit van
niet verkende bodemlagen, de milieuhygiënische kwaliteit van het diepere grondwater etc.

Daarnaast kan op basis van dit onderzoek geen uitspraak worden gedaan omtrent de eventuele
aanwezigheid van asbest in de bodem/puin. Indien echter een formele uitspraak over het voorkomen
van asbest in de bodem gewenst is dient een asbestonderzoek uit gevoerd te worden conform de
NEN 5707+C2 of NEN 5897+C2. Alleen een asbestonderzoek volgens NEN-5707+C2 / NEN-
5897+C2 geeft meer zekerheid over de aanwezigheid van asbest in de bodem resp. puin.

In algemene zin wordt opgemerkt dat bij analyse van mengmonsters de gehalten in de individuele
deelmonsters van een mengmonster zowel hoger als lager kunnen zijn dan de aangetoonde gehalten
in het betreffende mengmonster. Er kan in gevallen waarbij sprake is van ruime overschrijdingen van
de achtergrondwaarde, gemeten in een mengmonster, niet worden uitgesloten dat individuele
deelmonsters gehalten boven de tussen- of interventiewaarde bevatten.

T.a.v. historische (bodem) informatie van de locatie wordt opgemerkt dat de geraadpleegde bronnen
niet altijd zonder fouten en volledig zijn. Voor het verkrijgen van historische informatie is
Sigma Bouw & Milieu afhankelijk van deze bronnen, waardoor Sigma Bouw & Milieu niet kan instaan
voor de juistheid en volledigheid van de verzamelde historische informatie. Het kan voorkomen dat
niet alle bronnen zijn geraadpleegd, doordat ze niet voorhanden waren. Hierdoor kan informatie
ontbreken.
Dit bodemonderzoek is op zorgvuldige wijze uitgevoerd conform de toepasselijke en van kracht zijnde
regelgeving en methoden. Een bodemonderzoek wordt in zijn algemeenheid echter uitgevoerd door
het, conform de geldende richtlijnen, steekproefsgewijs bemonsteren van de bodem d.m.v. een
representatief geacht aantal monsters, waardoor het, op basis van de resultaten van een
bodemonderzoek, onmogelijk is om garanties af te geven ten aanzien van de milieuhygiënische
bodemkwaliteit.
Een verkennend bodemonderzoek geeft nooit volledige zekerheid omtrent de toestand van de bodem
ter plaatse van een locatie. Het onderzoek dient geïnterpreteerd worden als een inschatting van de
verontreinigingssituatie op een bepaald moment. Het is echter op basis van dit onderzoek nooit uit te
sluiten dat er lokaal afwijkingen in de bodem voorkomen. Het kan op basis van dit onderzoek niet
uitgesloten worden dat zich op de locatie verontreiniging bevindt welke in dit onderzoek niet is
aangetroffen/ontdekt.
Het uitgevoerde verkennend bodemonderzoek is dan ook indicatief en een momentopname. De
resultaten van het onderzoek kunnen minder representatief worden naarmate de tijd verstrijkt.
Eventuele toekomstige activiteiten, calamiteiten, sloopwerkzaamheden, bouwrijp maken en/of aanvoer
van grond van elders, kunnen de bodemkwaliteit (sterk) beïnvloeden. Tijdens werkzaamheden in de
bodem dient men alert te blijven op waarneembare bijzonderheden, die kunnen duiden op eventuele
verontreinigingen
Het onderzoek is gebaseerd op informatie van derden en het verrichten van een beperkt aantal
boringen en analyses, conform de geldende richtlijnen. Hierdoor is het mogelijk dat niet alle informatie
is verkregen, dan wel dat niet alle afwijkingen in de bodem zijn geconstateerd.
Sigma Bouw & Milieu aanvaardt derhalve op generlei wijze aansprakelijkheid voor de
gevolgen/schade dan wel enige andere indirecte incidentele of gevolgschade welke voortvloeien uit
beslissingen welke worden genomen op basis van de onderzoeksresultaten van het onderhavige
onderzoek als in de praktijk blijkt dat de verontreinigingssituatie anders is dan in dit onderzoek
vermeld.




oktober ’21                                                                                           29
</pre>

====================================================================== Einde pagina 145 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 146 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

LITERTUURLIJST

    1. Bodemonderzoeksstrategie bij verkennend bodemonderzoek volgens de Nederlandse norm,
        NEN 5740+A1 (NNI, april 2016).
    2. Boringen zijn geplaatst volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2001 (vigerende versie).
    3. Grondmonsters zijn genomen volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2001 (vigerende versie),
        grondwatermonsters zijn genomen volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2002 (vigerende
        versie).
    4. De conservering van monsters in het veld is uitgevoerd volgens de eisen uit de SIKB-
        protocollen 2001 en 2002 (vigerende versie).
    5. Regeling Bodemkwaliteit” (zie vigerende versies op www.wetten.overheid.nl of
        www.rwsleefomgeving.nl)
    6. Circulaire Bodemsanering (zie vigerende versies op www.wetten.overheid.nl of
        www.rwsleefomgeving.nl)
    7. Classificatie van onverharde grondmonsters, NEN 5104, september 1989.
    8. Geologische overzichtskaarten van Nederland, Rijks Geologische Dienst, 1995.
    9. Grondwaterstromingsstelsels in Nederland, Ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en
        Visserij, 1989.
    10. Strategie voor het uitvoeren van vooronderzoek bij verkennend en nader bodemonderzoek,
        NEN 5725, (oktober 2017).
    11. Bodem-Monsterneming van grondwater, NEN 5744, (NNI maart 2011).
    12. NEN 5707+C2; Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in bodem en
        partijen grond; uitgifte december 2017.




oktober ’21                                                                                    30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 146 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 147 ======================================================================

<pre>verkennend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 Europaweg 188 te Schoonebeek

COLOFON

opdrachtgever          :      Wilbus B.V.
project                :      Europaweg 188 te Schoonebeek
omvang rapport         :      31 blz.
datum                  :      11 oktober 2021
projectleider          :      ing. A.D.M. van Wuykhuyse




Auteur                       Paraaf   Gecontroleerd door            Paraaf     Datum             Status
Ing. A.D.M. van Wuykhuyse             ing. M.J.A. van Wuykhuyse                11 oktober 2021   definitief




oktober ’21                                                                                       31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 147 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 148 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1 TOPOGRAFISCH OVERZICHT
  jB
   axIJi
       F




                Adviesgroepen:     Sigma Bouw & Milieu
                 Bouw             Phileas Foggstraat 153
                 Milieu           7825 AW Emmen
                                   Tel. (0591) 65 91 28
                                   Fax (0591) 65 93 25

                                   http://www.sigma-bm.nl

                                   email: info@sigma-bm.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 148 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 149 ======================================================================

<pre>Situatie rond 1900




Situatie rond 1904




Situatie rond 1935
</pre>

====================================================================== Einde pagina 149 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 150 ======================================================================

<pre>Situatie rond 1965




Situatie rond 1988




Situatie rond 2000
</pre>

====================================================================== Einde pagina 150 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 151 ======================================================================

<pre>Asbestdakenkaart Emmen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 151 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 152 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 152 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 153 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 3




Foto 1. Europaweg 188, Schoonebeek




Foto 2. Europaweg 188, Schoonebeek
</pre>

====================================================================== Einde pagina 153 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 154 ======================================================================

<pre>Foto 3. Europaweg 188, Schoonebeek (tankcluster)




Foto 4. Europaweg 188, Schoonebeek (tankcluster)
</pre>

====================================================================== Einde pagina 154 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 155 ======================================================================

<pre>Foto 5. Europaweg 188, Schoonebeek




Foto 6. Europaweg 188, Schoonebeek
</pre>

====================================================================== Einde pagina 155 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 156 ======================================================================

<pre>Foto 7. Europaweg 188, Schoonebeek
</pre>

====================================================================== Einde pagina 156 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 157 ======================================================================

<pre>          1                 01                                          braak / cm t ov m aaiveld
                 0                                                                                   0
                                                       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                            1          hum eus, licht bruin, edelm an

               50

                                            2

              100                                                                                    -100
                                                       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                            3          bruin, geel, edelm an
                                                                                                     -140
              150                                      zand, m at ig grof, zwak silt ig, licht
                                                       grijs, edelm an
                                            4                                                        -150
                                                       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                       geel, edelm an
              200
                                                                                                     -210
                                                       zand, m at ig fijn, st erk silt ig, licht
                                                       grijs, edelm an
              250


280

              300




              350


380                                                                                                  -380

              t ype   p e ilb u is m e t 1 f ilt e r
            dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
      boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                            02                                          bet on / cm t ov m aaiveld
                 0                                                                                   0
                                                       bet onboor
                                                                                                     -10
                                            1          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                       beige, geel, edelm an
               50

                                            2

              100

                                            3

                                                                                                     -140
              150                                      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                       oranje, bruin, edelm an
                                            4

              200                                                                                    -200

              t ype   g r on d b or in g
            dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
      boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
          onderzoek                             Eu r op a w e g 1 8 8 , Sch oon e b e e k
         project code                           2 1 -M 1 0 0 5 8
  get ekend conform                             N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 157 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 158 ======================================================================

<pre>                      03                                   asfalt / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           bet onboor
                                                                                        -5
                                   1       bet onboor, bet on
                                                                                        -20
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           oranje, geel, bet onboor
                                   2

         100                                                                            -100
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                           hum eus, donker bruin, bet onboor
                                   3                                                    -110
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
         150                               beige, geel, bet onboor
                                                                                        -150
                                   4       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, grijs, bet onboor
         200                                                                            -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                     04                                    asfalt / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           bet onboor
                                                                                        -14
                                           bet onboor, gest . m enggranulaat
                                   1                                                    -40
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           grijs, bruin, edelm an
                                   2                                                    -50
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
         100                               hum eus, donker bruin, geel, edelm an

                                   3

                                                                                        -140
         150                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           grijs, edelm an
                                   4

         200                                                                            -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      05                                   bet on / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           bet onboor
                                                                                        -13
                                   1
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           beige, geel, edelm an
          50
                                                                                        -60

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
         onderzoek                     Eu r op a w e g 1 8 8 , Sch oon e b e e k
        project code                   2 1 -M 1 0 0 5 8
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 158 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 159 ======================================================================

<pre>                      06                                   bet on / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           bet onboor
                                                                                        -14
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                   1
                                           beige, geel, edelm an
          50
                                                                                        -60

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      07                                   asfalt / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           bet onboor
                                                                                        -5
                                   1       bet onboor, bet on
                                                                                        -15
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           grijs, bet onboor
         t ype   g r on d b or in g                                                     -50
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      08                                   asfalt / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           bet onboor
                                                                                        -5
                                   1       bet onboor, bet on
                                                                                        -15
          50                               zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           grijs, bet onboor
         t ype   g r on d b or in g                                                     -50
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      09                                   asfalt / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           bet onboor
                                                                                        -11
                                           bet onboor, gest . m enggranulaat
                                                                                        -40
          50                       1       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                           hum eus, donker bruin, geel, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                     -60
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                     10                                   klinker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           edelm an
                                                                                        -8
                                   1       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           geel, grijs, edelm an
          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
         onderzoek                     Eu r op a w e g 1 8 8 , Sch oon e b e e k
        project code                   2 1 -M 1 0 0 5 8
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 159 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 160 ======================================================================

<pre>                      11                                  klinker / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           edelm an
                                   1                                                    -5
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           geel, grijs, edelm an
          50                                                                            -40
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
         t ype   g r on d b or in g        hum eus, donker bruin, edelm an
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1                                                      -50
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      12                                   braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      13                                   braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                     14                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                   1       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           grijs, edelm an
                                                                                        -20
                                           volledig m enggranulaat , schep
          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      15                                   braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
         onderzoek                     Eu r op a w e g 1 8 8 , Sch oon e b e e k
        project code                   2 1 -M 1 0 0 5 8
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 160 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 161 ======================================================================

<pre>                      16                                  braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                         0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50                                                                          -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      17                                  braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                         0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50                                                                          -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      18                                  braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                         0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50                                                                          -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      19                                  braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                         0
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                   1       hum eus, donker bruin, edelm an

          50                                                                          -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
         onderzoek                     Eu r op a w e g 1 8 8 , Sch oon e b e e k
        project code                   2 1 -M 1 0 0 5 8
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 161 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 162 ======================================================================

<pre>                     20                                    bet on / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0

                                                                                         -9
                                   1       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                           geel, beige, edelm an
          50                                                                             -45
                                   2       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                           bruin, grijs, edelm an
                                                                                         -55
         100
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                           beige, oranje, edelm an
                                                                                         -80
                                   3       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                           grijs, edelm an
         150

                                   4

         200                                                                             -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      21                                   bet on / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0

                                                                                         -11
                                   1       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                           geel, grijs, edelm an
          50                                                                             -45
                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
         t ype   g r on d b or in g        bruin, oranje, edelm an
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1                                                       -50
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      22                                   bet on / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0

                                                                                         -13
                                   1       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                           geel, grijs, edelm an
          50                                                                             -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




                      23                                   bet on / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0

                                                                                         -14
                                   1       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                           geel, beige, edelm an
                                                                                         -25
         t ype   g r on d b or in g        zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
       dat um    2 1 -0 9 -2 0 2 1         bruin, edelm an, gest aakt op bet on /
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse   st een
                                                                                         -40




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
         onderzoek                     Eu r op a w e g 1 8 8 , Sch oon e b e e k
        project code                   2 1 -M 1 0 0 5 8
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 162 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 163 ======================================================================

<pre>                     24                                   bet on / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0

                                                                                         -10
                                   1       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                           geel, grijs, edelm an
          50                                                                             -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    2 2 -0 9 -2 0 2 1
 boorm eest er   M . va n W u yk h u yse




bodem profielen sch a a l 1 :5 0
         onderzoek                     Eu r op a w e g 1 8 8 , Sch oon e b e e k
        project code                   2 1 -M 1 0 0 5 8
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 163 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 164 ======================================================================

<pre>PEILBUIS                        BORIN G                                           OLIE OP W ATER REACTIE
   num m er


                                               bodem m onst er, geroerd


                                                                                  Geen    Zwak         Mat ig   St erk   Uit erst
              casing
                                               bodem laag



                                                                                  GEUR IN TEN ISTEIT
              bent oniet
                                               grondwat erst and t ijdens boren



              filt ergrind                     bodem m onst er, ongeroerd

                                                                                  Geen Zeer zwak       Zwak     Mat ig   St erk     Zeer st erk

                                               bodem laag

              filt ert raject

              grondwat erst and




              links= cm -m aaiveld
              recht s= cm + NAP


                                GRON D SOORTEN                                    M ATE V AN BIJM EN GIN G

                                GRIND, grindig (G,g)                              zwak - (0-5%)


                                ZAND, zandig (Z,z)                                m at ig - (5-15%)


                                LEEM, silt ig (L,s)                               st erk - (15-50%)


                                KLEI, kleiig (K,k)                                uit erst - (> 50%)


                                VEEN, hum eus (V,h)


                                slib




                                V ERH ARD IN GEN                                  GRAD ATIE Z AN D

                                asfalt , bet on, klinkers, t egels                uf = uit erst fijn (63-105 um )
                                st elconplaat , ondoordringbare laag              zf = zeer fijn (105-150 um )
                                                                                  m f = m at ig fijn (150-210 um )
                                                                                  m g = m at ig grof (210-300 um )
                                                                                  zg = zeer grof (300-420 um )
                                                                                  ug = uit erst grof (420-2000 um )




                                OV ERIG                                           GRAD ATIE GRIN D

                                bodem vreem de best andsdelen aanwezig            f = fijn (2-5.6 m m )
                                                                                  m g = m at ig grof (5.6-16 m m )
                                                                                  zg = zeer grof (16-63 m m )
                                wat er


                                                                                  BESCH RIJV IN G BOD EM LAAG

                                                                                  pid = fot o ionisat ie det ect or
                                                                                  bv = bodem vocht
                                                                                  ow = olie op wat er
</pre>

====================================================================== Einde pagina 164 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 165 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 4 ANALYSECERTIFICATEN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 165 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 166 ======================================================================

<pre>Sigma Bouw en Milieu
T.a.v. de heer M. van Wuijkhuijse
Phileas Foggstraat 153
7825 AW EMMEN




Uw kenmerk              :   21-M10058-Europaweg 188
Ons kenmerk             :   Project 1251443
Validatieref.           :   1251443_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode :   TNFQ-WYSU-XQDC-PEQF
Bijlage(n)              :   4 tabel(len) + 1 oliechromatogram(men) + 2 bijlage(n)



                                                                                                   Amsterdam, 30 september 2021


Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.

Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.

Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.

Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,




Ing. J. Tukker
Manager productie



                                       Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                               Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

    Eurofins Omegam B.V.                          T +31-(0)20-597 66 80                    IBAN NL 16 BNPA 0227667980
    H.J.E. Wenckebachweg 120                                                               BIC BNPANL2A
    NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht             CSOmegam@eurofins.com                    BTW nr. NL8139.67.132.B01
    Nederland                                     www.eurofins.nl                          KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 166 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 167 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                             Tabel 1 van 4

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1251443
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu
Uw Monsterreferenties
6889001 = 1, 01: 0-50, 13: 0-50, 14: 0-20, 17: 0-50
6889002 = 2, 02: 10-50, 06: 14-60, 07: 15-50, 11: 5-40
6889003 = 3, 03: 20-50, 04: 40-50, 08: 15-50, 09: 40-60

Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        21/09/2021                     21/09/2021                      21/09/2021
Ontvangstdatum opdracht                         :                        24/09/2021                     24/09/2021                      24/09/2021
Startdatum                                      :                        24/09/2021                     24/09/2021                      24/09/2021
Monstercode                                     :                        6889001                        6889002                         6889003
Uw Matrix                                       :                        Grond                          Grond                           Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                          uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd
S gewicht artefact                              g                      n.v.t.                        n.v.t.                            n.v.t.
S soort artefact                                                       n.v.t.                        n.v.t.                            n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                           uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd

Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                        %                                        92,4                          89,1                            91,5
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                                4,2                           0,6                             1,6
S lutumgehalte (pipetmethode)       % (m/m ds)                                2,0                           5,4                             1,1
Anorganische parameters - metalen
S barium (Ba)                   mg/kg ds                                  < 20                           < 20                            < 20
S cadmium (Cd)                  mg/kg ds                                   < 0,20                         < 0,20                          < 0,20
S kobalt (Co)                   mg/kg ds                                   < 3,0                          < 3,0                           < 3,0
S koper (Cu)                    mg/kg ds                                   < 5,0                          < 5,0                           < 5,0
S kwik (Hg) (niet vluchtig)     mg/kg ds                                   < 0,05                         < 0,05                          < 0,05
S lood (Pb)                     mg/kg ds                                  < 10                           < 10                            < 10
S molybdeen (Mo)                mg/kg ds                                   < 1,5                          < 1,5                           < 1,5
S nikkel (Ni)                   mg/kg ds                                   <4                               4                             <4
S zink (Zn)                     mg/kg ds                                    21                           < 20                            < 20

Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up) mg/kg ds                              < 35                            130                            < 35

Organische parameters - aromatisch
Polycyclische koolwaterstoffen:
S naftaleen                      mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S fenantreen                     mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S anthraceen                     mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S fluoranteen                    mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(a)antraceen              mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S chryseen                       mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(k)fluoranteen            mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(a)pyreen                 mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(ghi)peryleen             mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S indeno(1,2,3-cd)pyreen         mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S som PAK (10)                   mg/kg ds                                     0,35                          0,35                            0,35

Organische parameters - gehalogeneerd
Polychloorbifenylen:
S PCB -28                       mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -52                       mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -101                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -118                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -138                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -153                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -180                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S som PCBs (7)                  mg/kg ds                                      0,005                         0,005                           0,005



Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: TNFQ-WYSU-XQDC-PEQF                                                                                       Ref.: 1251443_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 167 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 168 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                             Tabel 2 van 4

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1251443
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu
Uw Monsterreferenties
6889004 = 4, 01: 100-140, 01: 150-200, 02: 50-100, 02: 100-140, 02: 150-200
6889005 = 5, 03: 50-100, 03: 110-150, 03: 150-200, 04: 50-100, 04: 100-140, 04: 150-200
6889006 = 6, 21: 11-45, 22: 13-50, 23: 25-40, 24: 10-50

Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        21/09/2021                     21/09/2021                      21/09/2021
Ontvangstdatum opdracht                         :                        24/09/2021                     24/09/2021                      24/09/2021
Startdatum                                      :                        24/09/2021                     24/09/2021                      24/09/2021
Monstercode                                     :                        6889004                        6889005                         6889006
Uw Matrix                                       :                        Grond                          Grond                           Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                          uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd
S gewicht artefact                              g                      n.v.t.                        n.v.t.                            n.v.t.
S soort artefact                                                       n.v.t.                        n.v.t.                            n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                           uitgevoerd                    uitgevoerd                        uitgevoerd

Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                        %                                       86,1                          87,7                             93,4
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                               1,0                           0,7                              0,5
S lutumgehalte (pipetmethode)       % (m/m ds)                              <1                            <1                                1,8
Anorganische parameters - metalen
S barium (Ba)                   mg/kg ds                                  < 20                           < 20                            < 20
S cadmium (Cd)                  mg/kg ds                                   < 0,20                         < 0,20                          < 0,20
S kobalt (Co)                   mg/kg ds                                   < 3,0                          < 3,0                           < 3,0
S koper (Cu)                    mg/kg ds                                   < 5,0                          < 5,0                           < 5,0
S kwik (Hg) (niet vluchtig)     mg/kg ds                                   < 0,05                         < 0,05                          < 0,05
S lood (Pb)                     mg/kg ds                                  < 10                           < 10                            < 10
S molybdeen (Mo)                mg/kg ds                                   < 1,5                          < 1,5                           < 1,5
S nikkel (Ni)                   mg/kg ds                                   <4                             <4                              <4
S zink (Zn)                     mg/kg ds                                  < 20                           < 20                            < 20

Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up) mg/kg ds                              < 35                           < 35                            < 35

Organische parameters - aromatisch
Polycyclische koolwaterstoffen:
S naftaleen                      mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S fenantreen                     mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S anthraceen                     mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S fluoranteen                    mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(a)antraceen              mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S chryseen                       mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(k)fluoranteen            mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(a)pyreen                 mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S benzo(ghi)peryleen             mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S indeno(1,2,3-cd)pyreen         mg/kg ds                                   < 0,05                        < 0,05                          < 0,05
S som PAK (10)                   mg/kg ds                                     0,35                          0,35                            0,35

Organische parameters - gehalogeneerd
Polychloorbifenylen:
S PCB -28                       mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -52                       mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -101                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -118                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -138                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -153                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S PCB -180                      mg/kg ds                                    < 0,001                       < 0,001                         < 0,001
S som PCBs (7)                  mg/kg ds                                      0,005                         0,005                           0,005



Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: TNFQ-WYSU-XQDC-PEQF                                                                                       Ref.: 1251443_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 168 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 169 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 3 van 4

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1251443
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu
Uw Monsterreferenties
6889007 = 7, 20: 20-40



Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        21/09/2021
Ontvangstdatum opdracht                         :                        24/09/2021
Startdatum                                      :                        24/09/2021
Monstercode                                     :                        6889007
Uw Matrix                                       :                        Grond
Monstervoorbewerking
S AS3000 (steekmonster)                                          uitgevoerd
S gewicht artefact                              g                      n.v.t.
S soort artefact                                                       n.v.t.
S voorbewerking AS3000                                           uitgevoerd

Algemeen onderzoek - fysisch
S droge stof                        %                                        91,2
S organische stof (gec. voor lutum) % (m/m ds)                              < 0,2
Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up) mg/kg ds                              < 35

Organische parameters - aromatisch
Vluchtige aromaten:
S benzeen                        mg/kg ds                                   < 0,05
S ethylbenzeen                   mg/kg ds                                   < 0,05
S naftaleen                      mg/kg ds                                   < 0,05
S o-xyleen                       mg/kg ds                                   < 0,05
S tolueen                        mg/kg ds                                   < 0,05
S xyleen (som m+p)               mg/kg ds                                   < 0,1
S som xylenen (o/m/p)            mg/kg ds                                     0,1




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: TNFQ-WYSU-XQDC-PEQF                                                                                     Ref.: 1251443_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 169 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 170 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 4 van 4

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1251443
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                               Opmerkingen m.b.t. analyses


Opmerking(en) algemeen

De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.

Organische stof gehalte (gecorrigeerd voor lutum en vrij ijzer in de vorm van Fe2O3)
Het organische stofgehalte is gecorrigeerd voor het in het analysecertificaat gerapporteerde lutumgehalte. Indien het
lutumgehalte niet is gerapporteerd is de correctie uitgevoerd met een lutumgehalte van 5,4% (gemiddeld lutumgehalte
Nederlandse bodem, AS3010/AS3210, prestatieblad organische stofgehalte in grond/waterbodem). Indien het vrij
ijzergehalte is bepaald en groter is dan 5 % m/m, is bij de berekening van het organische stof gecorrigeerd voor dat
gehalte aan vrij ijzer.

Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: TNFQ-WYSU-XQDC-PEQF                                                                                     Ref.: 1251443_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 170 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 171 ======================================================================

<pre>                                                                                                                           Oliechromatogram 1 van 1


OLIE-ONDERZOEK

Monstercode                : 6889002
Uw project                 : OPID 30004419#21-M10058-Europaweg 188
omschrijving
Uw referentie              : 2, 02: 10-50, 06: 14-60, 07: 15-50, 11: 5-40
Methode                    : minerale olie (florisil clean-up)


OLIECHROMATOGRAM




                                                                                                 ➝
                                                                               oliefractieverdeling

OLIEFRACTIEVERDELING

1)   fractie > C10 - C19              18 %
2)   fractie C19 - C29                53 %
3)   fractie C29 - C35                23 %
4)   fractie C35 -< C40                6%

minerale olie gehalte: 130 mg/kg ds




Minerale olie
Interpretatie: raadpleeg voor de typering van de oliesoort de OMEGAM oliebibliotheek.

De hoogte van de signalen is geen maat voor de concentratie van de olie in het monster.
(Het chromatogram heeft een variabele schaalindeling)

Bij een minerale olie gehalte kleiner dan de rapportagegrens worden geen oliefracties weergegeven.


Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: TNFQ-WYSU-XQDC-PEQF                                                                                     Ref.: 1251443_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 171 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 172 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1251443
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                                           Barcodeschema's


Monstercode Uw referentie                                                                    uw monsterref.              uw diepte         uw barcode

6889001           1, 01: 0-50, 13: 0-50, 14: 0-20, 17: 0-50                                  01                          0.00-0.50         3955375AA
                                                                                             13                          0.00-0.50         3955296AA
                                                                                             14                          0.00-0.20         3955302AA
                                                                                             17                          0.00-0.50         3955299AA

6889002           2, 02: 10-50, 06: 14-60, 07: 15-50, 11: 5-40                               02                          0.10-0.50         3955365AA
                                                                                             06                          0.14-0.60         3955367AA
                                                                                             07                          0.15-0.50         3955288AA
                                                                                             11                          0.05-0.40         3955293AA

6889003           3, 03: 20-50, 04: 40-50, 08: 15-50, 09: 40-60                              03                          0.20-0.50         3955371AA
                                                                                             04                          0.40-0.50         3955368AA
                                                                                             08                          0.15-0.50         3955290AA
                                                                                             09                          0.40-0.60         3955291AA

6889004           4, 01: 100-140, 01: 150-200, 02: 50-100, 02: 100-140,                      01                          1.00-1.40         3955376AA
                  02: 150-200                                                                01                          1.50-2.00         3955377AA
                                                                                             02                          0.50-1.00         3955374AA
                                                                                             02                          1.00-1.40         3955372AA
                                                                                             02                          1.50-2.00         3955373AA

6889005           5, 03: 50-100, 03: 110-150, 03: 150-200, 04: 50-100,                       03                          0.50-1.00         3955370AA
                  04: 100-140, 04: 150-200                                                   03                          1.10-1.50         3955369AA
                                                                                             03                          1.50-2.00         3955359AA
                                                                                             04                          0.50-1.00         3955364AA
                                                                                             04                          1.00-1.40         3955355AA
                                                                                             04                          1.50-2.00         3955366AA

6889006           6, 21: 11-45, 22: 13-50, 23: 25-40, 24: 10-50                              21                          0.11-0.45         3955303AA
                                                                                             22                          0.13-0.50         3955300AA
                                                                                             23                          0.25-0.40         3956073AA
                                                                                             24                          0.10-0.50         3956066AA

6889007           7, 20: 20-40                                                               20                          0.20-0.40         0550318249




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: TNFQ-WYSU-XQDC-PEQF                                                                                     Ref.: 1251443_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 172 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 173 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Bijlage 2 van 2

                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1251443
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                      Analysemethoden in Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.

voorbewerking AS3000                                 :   Conform AS3000 en NEN-EN 16179
Droge stof                                           :   Conform AS3010 prestatieblad 2
Organische stof (gec. voor lutum)                    :   Conform AS3010 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN 5754
Lutumgehalte (pipetmethode)                          :   Conform AS3010 prestatieblad 4; gelijkwaardig aan NEN 5753
Barium (Ba)                                          :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Cadmium (Cd)                                         :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Kobalt (Co)                                          :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Koper (Cu)                                           :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Kwik (Hg) (niet vluchtig)                            :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Lood (Pb)                                            :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Molybdeen (Mo)                                       :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Nikkel (Ni)                                          :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Zink (Zn)                                            :   Conform AS3010 prestatieblad 5 en NEN-EN-ISO 17294-2 en destructie
                                                         conform NEN 6961
Minerale olie (florisil clean-up)                    :   Conform AS3010 prestatieblad 7
PAKs                                                 :   Conform AS3010 prestatieblad 6
Aromaten (BTEXXN)                                    :   Conform AS3030 prestatieblad 1
PCBs                                                 :   Conform AS3010 prestatieblad 8




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: TNFQ-WYSU-XQDC-PEQF                                                                                     Ref.: 1251443_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 173 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 174 ======================================================================

<pre>Sigma Bouw en Milieu
T.a.v. de heer M. van Wuijkhuijse
Phileas Foggstraat 153
7825 AW EMMEN




Uw kenmerk              :   21-M10058-Europaweg 188 Schoonebeek
Ons kenmerk             :   Project 1254210
Validatieref.           :   1254210_certificaat_v1
Opdrachtverificatiecode :   NKBM-RQNZ-GTBR-AWPX
Bijlage(n)              :   2 tabel(len) + 2 bijlage(n)



                                                                                                        Amsterdam, 5 oktober 2021


Hierbij zend ik u de resultaten van het laboratoriumonderzoek dat op uw verzoek is uitgevoerd in de
door u aangeboden monsters.

De resultaten hebben uitsluitend betrekking op de monsters, zoals die door u voor analyse ter
beschikking werden gesteld.

Het onderzoek is, met uitzondering van eventueel uitbesteed onderzoek, uitgevoerd door Eurofins
Omegam volgens de methoden zoals ze zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat L086
en/of in de bundel "Analysevoorschriften Eurofins Omegam". De in dit onderzoek uitgevoerde
onderzoeksmethoden van de geaccrediteerde analyses zijn in een aparte bijlage als onderdeel van dit
analyse-certificaat opgenomen. De methoden zijn, voor zover mogelijk, ontleend aan de
accreditatieprogramma's/schema's en NEN- EN- en/of ISO-voorschriften.

Ik wijs u erop dat het analyse-certificaat alleen in zijn geheel mag worden gereproduceerd. Ik vertrouw
erop uw opdracht volledig en naar tevredenheid te hebben uitgevoerd. Heeft u naar aanleiding van
deze rapportage nog vragen, dan verzoek ik u contact op te nemen met onze klantenservice.

Hoogachtend,
namens Eurofins Omegam,




Ing. J. Tukker
Manager productie



                                      Op dit certificaat zijn onze algemene voorwaarden van toepassing.
                              Dit analyse-certificaat mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

    Eurofins Omegam B.V.                         T +31-(0)20-597 66 80                    IBAN NL 16 BNPA 0227667980
    H.J.E. Wenckebachweg 120                                                              BIC BNPANL2A
    NL-1114 AD Amsterdam-Duivendrecht            CSOmegam@eurofins.com                    BTW nr. NL8139.67.132.B01
    Nederland                                    www.eurofins.nl                          KvK nr. 34215654
</pre>

====================================================================== Einde pagina 174 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 175 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1254210
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu
Uw Monsterreferenties
6896384 = 1, 01-1: 280-380



Opgegeven bemonsteringsdatum                    :                        30/09/2021
Ontvangstdatum opdracht                         :                        01/10/2021
Startdatum                                      :                        01/10/2021
Monstercode                                     :                        6896384
Uw Matrix                                       :                        Grondwater
Anorganische parameters - metalen
Metalen ICP-MS (opgelost):
S barium (Ba)                   µg/l                                       260
S cadmium (Cd)                  µg/l                                       < 0,2
S kobalt (Co)                   µg/l                                       <2
S koper (Cu)                    µg/l                                       <2
S Kwik (Hg) (niet vluchtig)     µg/l                                       < 0,05
S lood (Pb)                     µg/l                                       <2
S molybdeen (Mo)                µg/l                                       <2
S nikkel (Ni)                   µg/l                                       <3
S zink (Zn)                     µg/l                                      < 10

Organische parameters - niet aromatisch
S minerale olie (florisil clean-up) µg/l                                  < 50

Organische parameters - aromatisch
Vluchtige aromaten:
S benzeen                        µg/l                                       < 0,2
S ethylbenzeen                   µg/l                                       < 0,2
S naftaleen                      µg/l                                       < 0,02
S o-xyleen                       µg/l                                       < 0,1
S styreen                        µg/l                                       < 0,2
S tolueen                        µg/l                                       < 0,2
S xyleen (som m+p)               µg/l                                       < 0,2
S som xylenen                    µg/l                                         0,2

Organische parameters - gehalogeneerd
Vluchtige chlooralifaten:
S 1,1,1-trichloorethaan               µg/l                                  < 0,1
S 1,1,2-trichloorethaan               µg/l                                  < 0,1
S 1,1-dichloorethaan                  µg/l                                  < 0,2
S 1,1-dichlooretheen                  µg/l                                  < 0,1
S 1,1-dichloorpropaan                 µg/l                                  < 0,2
S 1,2-dichloorethaan                  µg/l                                  < 0,2
S 1,2-dichloorpropaan                 µg/l                                  < 0,2
S 1,3-dichloorpropaan                 µg/l                                  < 0,2
S cis-1,2-dichlooretheen              µg/l                                  < 0,1
S dichloormethaan                     µg/l                                  < 0,2
S monochlooretheen (vinylchloride) µg/l                                     < 0,2
S tetrachlooretheen                   µg/l                                  < 0,1
S tetrachloormethaan                  µg/l                                  < 0,1
S trans-1,2-dichlooretheen            µg/l                                  < 0,1
S trichlooretheen                     µg/l                                  < 0,2
S trichloormethaan                    µg/l                                  < 0,2
S som C+T dichlooretheen              µg/l                                    0,1
S som dichloorpropanen                µg/l                                    0,4
Vluchtige gehalogeneerde alifaten - divers:
S tribroommethaan (bromoform)         µg/l                                  < 0,2



Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: NKBM-RQNZ-GTBR-AWPX                                                                                     Ref.: 1254210_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 175 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 176 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 2 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1254210
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                               Opmerkingen m.b.t. analyses


Opmerking(en) algemeen

De volgende informatie is indien van toepassing verstrekt door de opdrachtgever:
Project omschrijving, Monsterreferentie(s), Opgegeven bemonsteringsdatum, Matrix, Monsterdiepte, Potnr (Barcode),
Veldgegevens, Veldwaarnemingen en Bemonsteringsdata. De opgegeven bemonsteringsdatum kan van invloed zijn op
de geldigheid van de resultaten.

Sommatie van concentraties voor groepsparameters
De sommatie is uitgevoerd volgens AS3000 paragraaf 2.5.2 en bijlage 3.




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: NKBM-RQNZ-GTBR-AWPX                                                                                     Ref.: 1254210_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 176 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 177 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Bijlage 1 van 2

                                                       ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1254210
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                                           Barcodeschema's


Monstercode Uw referentie                                                                    uw monsterref.              uw diepte         uw barcode

6896384           1, 01-1: 280-380                                                           1                           2.80-3.80         0411553YA
                                                                                             1                           2.80-3.80         0800995478




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: NKBM-RQNZ-GTBR-AWPX                                                                                     Ref.: 1254210_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 177 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 178 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                          Bijlage 2 van 2

                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Projectcode                                     : 1254210
Uw project omschrijving                         : 21-M10058-Europaweg 188 Schoonebeek
Opdrachtgever                                   : Sigma Bouw en Milieu


                                Analysemethoden in Grondwater (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.

Barium (Ba)                                          :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Cadmium (Cd)                                         :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Kobalt (Co)                                          :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Koper (Cu)                                           :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Kwik (Hg) (niet vluchtig)                            :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Lood (Pb)                                            :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Molybdeen (Mo)                                       :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Nikkel (Ni)                                          :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Zink (Zn)                                            :   Conform AS3110 prestatieblad 3 en gelijkwaardig aan NEN-EN-ISO 17294-2
Minerale olie (florisil clean-up)                    :   Conform AS3110 prestatieblad 5
Aromaten (BTEXXN)                                    :   Conform AS3130 prestatieblad 1
Styreen                                              :   Conform AS3130 prestatieblad 1
Chlooralifaten                                       :   Conform AS3130 prestatieblad 1
monochlooretheen (vinylchloride)                     :   Conform AS3130 prestatieblad 1
1,1-Dichlooretheen                                   :   Conform AS3130 prestatieblad 1




Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.

Opdrachtverificatiecode: NKBM-RQNZ-GTBR-AWPX                                                                                     Ref.: 1254210_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 178 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 179 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 5

Verklaring van onafhankelijkheid voor de kritische functie:

“veldwerk t.b.v. milieuhygiënisch bodemonderzoek”

“milieukundige begeleiding van bodemsanering (processturing / verificatie)”

Hierbij verklaren de navolgend genoemde veldwerkers / milieukundig begeleiders het veldwerk / de
processturing en/of de verificatie t.a.v. onderhavig onderzoek conform de eisen van de BRL SIKB
2000 / BRL SIKB 6000 te hebben uitgevoerd, onafhankelijk van de opdrachtgever en/of eigenaar
(zijnde degene die een persoonlijk of zakelijk recht heeft op de bodem / locatie).



Naam geregistreerde veldwerker(s)/MKB’ers     Handtekening geregistreerde veldwerker(s)/MKB’ers




M.J.A. van Wuykhuyse                          ..………………………………………….




……………………………………                                …………………………………………….


Datum: 21-09-2021




Bedrijfshandboek SIGMA Bouw & Milieu                               Datum van uitgifte: 01-03-2013
F-26 Verklaring onafhankelijkheid Pagina 1 van 1                   Versie: 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 179 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 180 ======================================================================

<pre>      Gemeente Emmen, bestemmingsplan Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188 (vastgesteld)


Bijlage 6 Akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai




180
</pre>

====================================================================== Einde pagina 180 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 181 ======================================================================

<pre>ONDERZOEK GELUIDBELASTING OP
EUROPAWEG 187 EN 188 TE
SCHOONEBEEK

Onderzoek wegverkeerslawaai
</pre>

====================================================================== Einde pagina 181 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 182 ======================================================================

<pre>                   ONDERZOEK GELUIDBELASTING OP
                   EUROPAWEG 187 EN 188 TE SCHOONEBEEK

                   Onderzoek wegverkeerslawaai




                   Opdrachtgever         Wilbus BV
                                         Europaweg 188
                                         7761 AM Schoonebeek

                   Contactpersoon        de heer B.J. Wilms

                   Uitgevoerd door       Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV

                   Behandeld door        H.H. Wolterman

                   Datum                 27 juli 2021

                   Kenmerk               6493/NAA/hw/1




Noorderstaete 26     Postbus 339                                       (0592) 340 630   iban   NL41 RABO 0382 8383 35
9402 XB Assen        9400 AH Assen                                     naa@naa.nl       btw    NL006719028B01
                                                                       www.naa.nl       kvk    04029676
</pre>

====================================================================== Einde pagina 182 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 183 ======================================================================

<pre>            INHOUDSOPGAVE

            1       Inleiding ..................................................................................................................................................................... 3

            2       Wettelijk kader .......................................................................................................................................................... 5
                    2.1 Algemeen                                                                                                                                                               5
                    2.2 Grenswaarden en ontheffing                                                                                                                                             5
                    2.3 Beoordeling                                                                                                                                                            5
                    2.4 Cumulatie van geluid                                                                                                                                                   6
                    2.5 Binnenwaarden                                                                                                                                                          6

            3       Uitgangspunten......................................................................................................................................................... 7
                    3.1 Fysieke gegevens                                                                                                                                                    7
                    3.2 Verkeersgegevens                                                                                                                                                    7

            4       Toegepaste rekenmethode....................................................................................................................................... 8

            5       Rekenresultaten en toetsing..................................................................................................................................... 9

            6       Conclusies ............................................................................................................................................................... 10

            Begrippenlijst ................................................................................................................................................................... 11




            BIJLAGEN

            1       Verkeersgegevens
            2       Invoergegevens overdrachtsmodel
            3       Grafische weergaven overdrachtsmodel
            4       Rekenresultaten geluidbelastingen op de woningen




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                                                                                               Blad 2 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 183 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 184 ======================================================================

<pre>            1         INLEIDING

            In opdracht van Wilbus BV te Schoonebeek is een onderzoek uitgevoerd ter vaststelling van de geluidbelasting
            vanwege wegverkeerslawaai op drie nieuw te realiseren woningen op de percelen Europaweg 187 en 188 in
            Schoonebeek.

            De aanleiding voor het onderzoek is de realisatie van een drietal woningen in het kader van de ruimte voor ruimte
            regeling. Hierbij is het mogelijk om ontsierde agrarische bebouwing te vervangen door woningbouw. Dit om de
            ruimtelijke kwaliteit van het landelijke gebied te verbeteren.

            Figuur 1 geeft een weergave van de ligging van de betreffende woningen binnen het plangebied.

            Figuur 1: Weergave positie drie nieuw te realiseren woningen aan de Europaweg in Schoonebeek




            De nieuw te bouwen woningen zijn gelegen binnen de wettelijke geluidzone van de provinciale weg N863, ook wel
            bekend onder de naam Europaweg. Op grond van de Wet geluidhinder moet in een dergelijke situatie onderzoek
            plaatsvinden naar de geluidbelasting op de woningen vanwege de genoemde weg. Het plan ligt niet binnen de
            wettelijke zone van een industrieterrein of spoorweg.




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                           Blad 3 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 184 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 185 ======================================================================

<pre>            De resultaten van het onderzoek worden getoetst aan de geldende grenswaarden. Het akoestisch onderzoek heeft
            plaatsgevonden overeenkomstig het “Reken- en meetvoorschrift geluid 2012” (RMG 2012).

            Op bladzijde 11 en 12 worden enkele akoestische begrippen nader toegelicht.




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                      Blad 4 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 185 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 186 ======================================================================

<pre>            2         WETTELIJK KADER

            2.1       Algemeen
            De Wet geluidhinder (Wgh) richt zich op de zogenaamde zoneringsplichtige wegen. In principe zijn alle wegen
            zoneringsplichtig behalve:
             wegen die deel uitmaken van een woonerf (art. 74.2a);
             wegen waarvoor een maximumsnelheid van 30 km/uur geldt (art. 74. 2b).

            Langs zoneringsplichtige wegen is een geluidzone gelegen waarvan de breedte wordt bepaald door het aantal
            rijstroken alsmede de ligging in stedelijk of buitenstedelijk gebied conform artikel 74 van de Wet geluidhinder.
            Indien wordt gebouwd binnen de geluidzone, verplicht de Wet geluidhinder door middel van akoestisch onderzoek
            aandacht te besteden aan de geluidssituatie. De wettelijke zone voor de Europaweg bedraagt 200 meter voor
            stedelijk gebied en 250 meter voor buitenstedelijk gebied. De bebouwde kom grens van Schoonebeek is gelegen
            tussen de percelen Europaweg 187 en 188. Dit betekent dat de nieuwe lintwoning (Europaweg 187) in stedelijk
            gebied en de goorn- en (kap)schuurwoning (Europaweg 188) in buitenstedelijk gebied zijn gelegen.

            Voor de beoordeling van weg- en railverkeerslawaai geldt de Europese dosismaat L day-evening-night (Lden). In de
            Wet geluidhinder wordt Lden aangegeven in decibel (dB). De dosismaat L etmaal (Letm) wordt aangeduid in dB(A).
            Beide dosismaten zijn A-gewogen, wat inhoudt dat er rekening wordt gehouden met de gevoeligheid van het
            menselijk oor. De geluidbelasting in Lden is het gemiddelde over de dag-, avond- en nachtperiode, in plaats van de
            hoogste van de gewogen etmaalperioden (dag-, avond- en nachtperiode).


            2.2       Grenswaarden en ontheffing
            Voor de nieuw te realiseren woningen geldt dat sprake is van een nieuwe situatie en zijn de artikelen 76 tot en met
            85 van de Wet geluidhinder van toepassing. De ten hoogst toelaatbare geluidbelasting bedraagt 48 dB op grond van
            artikel 82. Indien nieuwe geluidsgevoelige bestemmingen kunnen worden blootgesteld aan een geluidbelasting
            hoger dan 48 dB, is het noodzakelijk dat een verzoek tot het mogen toestaan van een hogere waarde wordt inge-
            diend.

            In de onderhavige situatie is sprake van nog te realiseren bestemmingen, die nog niet zijn geprojecteerd. De
            maximale hogere waarde is afhankelijk van het type weg en de ligging van de bestemming. Voor de beoordeling
            van de geluidbelasting is sprake van een stedelijke situatie voor de lintwoning en buitenstedelijke situatie voor de
            goorn- en (kap)schuurwoning.

            In stedelijke en buitenstedelijke situaties is de maximale hogere waarde respectievelijk 58 dB en 53 dB (art
            83.1 Wgh). Voor nog te bouwen bestemmingen in stedelijk gebied die nog niet zijn geprojecteerd, mag een ruimere
            hogere waarde worden vastgesteld mits deze de 63 dB niet te boven gaat (art 83.2 Wgh).

            Hogere waarden zijn mogelijk indien maatregelen om de geluidbelasting op de gevels te reduceren tot de voor-
            keursgrenswaarde onvoldoende doeltreffend zijn of overwegende bezwaren ontmoeten van stedenbouwkundige,
            verkeerskundige, vervoerskundige, landschappelijke of financiële aard (art. 110a lid 5).


            2.3       Beoordeling
            De beoordeling van de geluidssituatie vindt plaats voor de onderscheidbare zoneringsplichtige wegen afzonderlijk.
            Met het oog op de verwachting dat de geluidsproductie van motorvoertuigen in de toekomst zal afnemen door
            technische ontwikkelingen en aanscherping van typekeuringen, mag een aftrek worden gehanteerd op de bereken-
            de geluidbelastingen alvorens deze aan de wettelijke grenswaarden worden getoetst (art. 110g).

            De aftrek bedraagt 2 dB voor wegen waarvoor de representatief te achten snelheid van lichte motorvoertuigen
            70 km/uur of hoger is (art 3.4 lid c van het Reken- en meetvoorschrift geluid 2012 (RMG 2012)).




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                              Blad 5 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 186 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 187 ======================================================================

<pre>            Voor hetzelfde snelheidsbereik geldt voor nieuwe situaties waar de geluidbelasting zonder aftrek afgerond 56 dB of
            57 dB bedraagt een afwijkende aftrek van respectievelijk 3 dB en 4 dB (art 3.4 lid a en b). Voor wegen waarvoor de
            representatief te achten snelheid van lichte motorvoertuigen minder dan 70 km/uur is, bedraagt de aftrek in alle
            gevallen 5 dB (art 3.4 lid d RMG 2012).

            Bij een eventueel noodzakelijke toetsing van het binnenniveau van woningen moet worden gerekend met een
            gevelbelasting zonder bovengenoemde aftrek conform artikel 3.4 lid e RMG 2012.


            2.4       Cumulatie van geluid
            Cumulatie van meerdere geluidsbronnen mag niet leiden tot een onaanvaardbare situatie (art 110f Wgh). Het
            RMG 2012 geeft in hoofdstuk 2 van bijlage 1 aan dat er alleen sprake kan zijn van cumulatie (of samenloop) indien
            de voorkeursgrenswaarde van meerdere bronnen wordt overschreden.

            Voorgeschreven wordt verder dat moet worden aangegeven op welke wijze rekening is gehouden met samenloop
            bij de te treffen maatregelen. Hiermee wordt rekening gehouden in die zin dat de samenloop wordt betrokken bij
            het beoordelen van de gevelwering van de geluidsgevoelige bestemmingen.


            2.5       Binnenwaarden
            Indien geen of onvoldoende maatregelen ter beperking van de gevelbelasting (kunnen) worden getroffen, dient het
            binnenklimaat te worden beschermd. De geluidswering van de uitwendige scheidingsconstructie dient hierop te
            zijn afgestemd. Voor woningen is dit geregeld in het Bouwbesluit.

            De karakteristieke geluidswering van een uitwendige scheidingsconstructie die de scheiding vormt tussen een
            verblijfsgebied en de buitenlucht moet, ter beperking van geluidshinder in het verblijfsgebied, ten minste gelijk zijn
            aan het verschil tussen de geluidbelasting van die uitwendige scheidingsconstructie en 33 dB.

            Gevels die geen te openen delen bevatten, zijn niet geluidsgevoelig en worden dove gevels genoemd. Voor derge-
            lijke gevels hoeft geen hogere waarde te worden vastgesteld.

            Het bepalen van de karakteristieke geluidswering van de uitwendige scheidingsconstructie dient (indien nodig)
            nader te worden onderzocht.




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                               Blad 6 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 187 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 188 ======================================================================

<pre>            3         UITGANGSPUNTEN

            3.1       Fysieke gegevens
            Ten behoeve van het onderhavige onderzoek is gebruik gemaakt van gegevens afkomstig van de website Publieke
            Dienstverlening op de Kaart (www.pdok.nl) en van een door de opdrachtgever verstrekte tekening zoals
            weergegeven in figuur 1 van dit onderzoek.

            De overige ten behoeve van de modellering benodigde gegevens met betrekking tot terreingesteldheid en
            gebouwen zijn afgeleid vanuit Google Earth (Street View).


            3.2       Verkeersgegevens
            De verkeersgegevens van de betreffende weg zijn, voor het beoordelingsjaar 2030, aangeleverd door de gemeente
            Emmen en weergegeven in bijlage 1. Voor het onderhavige onderzoek moet worden uitgegaan van de situatie over
            10 jaar. Aangegeven is door de gemeente dat rekening dient te worden gehouden met een verkeersgroei van 2% per
            jaar. Voor het beoordelingsjaar 2031 zijn de aangeleverde getallen zoals weergegeven in bijlage 1 opgehoogd met
            de genoemde verkeersgroei.

            De gehanteerde verkeersgegevens voor onderzochte weg is weergegeven in tabel 1. Per wegvak is behalve de
            etmaalintensiteit van belang hoe het verkeer verdeeld is tussen dag-, avond- en nachturen. Bovendien is de
            verdeling van de aantallen en snelheden per voertuigcategorie uitgesplitst. De voertuigcategorieën worden hierbij
            als volgt ingedeeld:

             lichte motorvoertuigen (personenauto’s en bestelauto’s);
             middelzware motorvoertuigen (autobussen, vrachtwagens met twee assen en vier achterwielen);
             zware motorvoertuigen (vrachtwagens met drie of meer assen, vrachtwagens met aanhanger, trekkers met
              oplegger).

            Tabel 1: Gehanteerde etmaalintensiteit 2031
             Weg                                                        Verkeersgegevens

                                    verkeersintensiteit      etmaalverdeling                    voertuigverdeling in %
                                       (mvt/etmaal)       etmaal-        uur %          licht          middel-           zwaar
                                                          periode                                      zwaar

             Europaweg (N863)              3.008            dag            7.0           93.0            5.0              2.0

                                                           avond           2.6           93.0            5.0              2.0

                                                           nacht           0.7           93.0            5.0              2.0


            Voor de onderzochte weg is het referentiewegdek toegepast, ofwel Dicht Asfalt Beton (DAB).

            In het rekenmodel is rekening gehouden met de wettelijke maximumsnelheid. Dat is voor het oostelijke deel van de
            Europaweg, gelegen binnen de bebouwde kom, 50 km/uur en voor het westelijke deel, buiten de bebouwde kom,
            80 km/uur.




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                                 Blad 7 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 188 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 189 ======================================================================

<pre>            4         TOEGEPASTE REKENMETHODE

            Akoestisch onderzoek in het kader van de Wet geluidhinder dient plaats te vinden overeenkomstig het RMG 2012,
            de regeling als bedoeld in artikel 110 lid d en e (Wgh). Bijlage III, hoofdstuk 1 bij dit voorschrift, de Standaard Reken-
            methode I, is gebaseerd op een vereenvoudiging van de situatie, waarbij de weg bij benadering recht is en de
            invoergegevens zoals bijvoorbeeld de verkeersintensiteiten en de hoogteverschillen in de weg geen belangrijke
            variaties vertonen. Bijlage III, hoofdstuk 2, de Standaard Rekenmethode II, is bedoeld voor de meer complexe
            situaties die niet voldoen aan de randvoorwaarden voor de Standaard Rekenmethode I.

            De onderhavige situatie is vanwege de omliggende bebouwing te complex om met rekenmethode I te kunnen
            berekenen. Dit maakt het gebruik van Standaard Rekenmethode II noodzakelijk. Voor het uitvoeren van de
            methode II berekeningen is gebruik gemaakt van het computerprogramma Geomilieu V2021.1. Hiertoe is de
            situatie gedigitaliseerd. In het invoermodel worden rijlijnen ingebracht, gebouwen en eventueel schermen. De
            zijwegen, waterpartijen en andere verharde oppervlakken zijn beschouwd als reflecterende bodemgebieden, de
            overige gebieden als absorberend.

            Op de nieuw te realiseren woningen liggen op de verschillende gevels waarneempunten op een punthoogte van 1.8
            en 5.0 meter.

            Berekende of gemeten geluidsniveaus worden afgerond naar het dichtstbijzijnde gehele getal, waarbij een halve
            eenheid wordt afgerond naar het dichtstbijzijnde even getal zoals aangegeven in artikel 1.3.1 van het RMG 2012.

            De invoergegevens van het opgestelde Standaard Rekenmethode II rekenmodel zijn toegevoegd als bijlage 2.
            Grafische weergaven van het rekenmodel zijn opgenomen in bijlage 3.

            De rekenresultaten worden weergegeven in hoofdstuk 5.




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                                  Blad 8 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 189 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 190 ======================================================================

<pre>            5         REKENRESULTATEN EN TOETSING

            De berekende waarden zoals weergegeven in bijlage 4 zijn exclusief de aftrek op grond van artikel 110g (Wgh).
            Voor de onderzochte weg bedraagt de aftrek op grond van artikel 110g (Wgh) 5 dB bij een rijsnelheid van 50 km/uur
            (lintwoning) en 2 dB bij een rijsnelheid van 80 km/uur (goorn- en (kap)schuurwoning).

            De ligging van de gehanteerde rekenpunten is weergegeven in bijlage 3 en figuur 2.

            Figuur 2: Ligging immissiepunten




            De berekende geluidbelastingen ten gevolge van wegverkeer op de woningen worden onderstaand samengevat in
            tabel 2. Per woning zijn alleen de hoogste waarden weergegeven. Voor de overige gevels wordt verwezen naar
            bijlage 4.

            Tabel 2: Berekende geluidsniveaus in dB op woningen Europaweg 187 en 188 te Schoonebeek
             Omschrijving punt                          Wnp. hoogte (m)            Geluidniveau in dB (incl. art 110g Wgh)
                                                                                                 Europaweg
                                                                                    Berekend                Hogere waarde
             01-03. (kap)schuurwoning                          1.8                     42.6                        -
                                                               5.0                     44.5                        -
             04-06. goornwoning                                1.8                     38.3                        -
                                                               5.0                     39.5                        -
             07-09. lintwoning                                 1.8                     45.4                        -
                                                               5.0                     46.9                        -



            Ten gevolge van wegverkeer op de Europaweg wordt bij de nieuw te realiseren woningen voldaan aan de
            voorkeursgrenswaarde van 48 dB. De geluidbelasting op de woningen bedraagt ten hoogste 46.9 dB.

            Aangezien voldaan kan worden aan de voorkeursgrenswaarde zijn geen aanvullende maatregelen noodzakelijk en
            vormt geluid geen obstakel voor inpassing van de woningen binnen het plan.




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                             Blad 9 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 190 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 191 ======================================================================

<pre>            6         CONCLUSIES

            Het onderhavige onderzoek is opgesteld om de geluidbelasting op drie nieuw te bouwen woningen aan de
            Europaweg 187 en 188 in Schoonebeek te bepalen. Op het perceel Europaweg 187 is men voornemens om één
            lintwoning te realiseren, op het adres Europaweg 188 één goornwoning en één (kap)schuurwoning.

            Berekend zijn de geluidbelastingen ten gevolge van de Europaweg (provinciale weg N863) op de drie nieuw te
            realiseren woningen.

            De geluidbelasting op de woningen ten gevolge van wegverkeerslawaai afkomstig van de Europaweg bedraagt ten
            hoogste 46.9 dB waarmee wordt voldaan aan de voorkeursgrenswaarde van 48 dB.

            Aangezien voldaan kan worden aan de voorkeursgrenswaarde zijn geen aanvullende maatregelen noodzakelijk en
            vormt geluid geen obstakel voor inpassing van de woningen binnen het plan.




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                         Blad 10 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 191 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 192 ======================================================================

<pre>            BEGRIPPENLIJST

            afschermende maatregelen                        voorzieningen die strekken tot beperking van de geluidbelasting vanwege
                                                            de weg die tussen de weg en de woningen wordt opgericht (art. 1, Nadere
                                                            regels saneringsprogramma weg-verkeerslawaai)

            bestaande saneringssituatie                     situatie waarbij de aanwezige of in aanbouw zijnde woningen op 1 maart
                                                            1986 een geluidbelasting ondervonden van meer dan 60 dB(A) van een
                                                            aanwezige of in aanleg zijnde weg

            buitenstedelijk gebied                          het gebied buiten de bebouwde kom alsmede het gebied binnen de
                                                            bebouwde kom, voor zover liggend binnen de zone langs een autoweg of
                                                            autosnelweg

            dB                                              decibel, eenheid waarin een geluidsniveau wordt uitgedrukt (ten opzichte
                                                            van 2x10-5 Pa)

            dB(A)                                           geluidsniveau gecorrigeerd (volgens de A-curve) voor de gevoeligheid van
                                                            het menselijk gehoor

            equivalent geluidsniveau in    Leq,T [dB] /     het geluidsniveau, bepaald volgens het Reken- en Meetvoorschrift
            dB(A)                          LAeq,T [dB(A)]   Verkeerslawaai (besluit van 22 mei 1981, Stcrt. 107)

            etmaalwaarde van het                            met betrekking tot een weg de hoogste van de volgende twee waarden:
            equivalente geluidsniveau in                     de waarde van het equivalente geluidsniveau over de periode
            dB(A)                                              07.00 - 19.00 uur (dagperiode)
                                                             de met 10 dB(A) verhoogde waarde van het equivalente geluidsniveau
                                                               over de periode 23.00 - 07.00 uur (nachtperiode)

            geluid                                          met het menselijk oor waarneembare luchttrillingen (art. 1, Wgh)

            geluidbelasting in dB          Bi [dB(A)]       de geluidbelasting in Lden op een plaats en vanwege een bron over alle
            vanwege een weg                                 perioden van een jaar (art. 1, Wgh), de grootheid waarin de geluidbelasting
                                                            in de referentie- en toekomstige situatie wordt uitgedrukt

            geluidbelasting in dB(A)                        de etmaalwaarde van het equivalente geluidsniveau in dB(A) op een
            vanwege een weg                                 bepaalde plaats, veroorzaakt door het gezamenlijke wegverkeer op een
                                                            bepaald weggedeelte of een combinatie van weggedeelten (art. 1, Wgh), de
                                                            grootheid waarin de geluidbelasting in de situatie 1986 wordt uitgedrukt

            geluidhinder                                    gevaar, schade of hinder als gevolg van geluid (art. 1, Wgh)

            gevel                                           de bouwkundige constructie die een ruimte in een woning of gebouw
                                                            scheidt van de buitenlucht, daaronder begrepen het dak, met uitzondering
                                                            van een constructie zonder te openen delen en met een in NEN 5077
                                                            bedoelde karakteristieke geluidwering die ten minste gelijk is aan het
                                                            verschil tussen de geluidbelasting op die constructie en 33 dB

            gevelmaatregelen                                voorzieningen die strekken tot beperking van geluidbelasting binnen de
                                                            woning die aan de gevel en dat van een woning worden aangebracht
                                                            (art. 1, Nadere regels saneringsprogramma wegverkeerslawaai)

            Lden                           LW               Level day-evening-night, eenheid waarin de geluidbelasting wordt uitge-
                                           [dB/dB(A)]       drukt waarin de dag- (07:00 - 19:00 uur), avond- (19:00 - 23:00 uur) en
                                                            nachtperiode (23:00 - 07:00 uur) gewogen worden gemiddeld




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                                                  Blad 11 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 192 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 193 ======================================================================

<pre>            stedelijk gebied       het gebied binnen de bebouwde kom, met uitzondering van het gebied
                                   binnen de zone langs een autoweg of autosnelweg

            verkeersmaatregelen    juridische of fysieke maatregelen aan de weg die direct strekken tot
                                   beperking van de geluidbelasting van geluidsgevoelige bestemmingen
                                   vanwege een weg (art. 1, Nadere regels saneringsprogramma wegverkeers-
                                   lawaai)

            weg                    een voor het openbaar rij- of ander verkeer openstaande weg of pad, met
                                   inbegrip van de daarin liggende bruggen of duikers (art. 1, Wgh)

            woning                 gebouw dat voor bewoning gebruikt wordt of daartoe bestemd is
                                   (art. 1, Wgh)

            zone (langs een weg)   het gebied aan weerszijden van een weg, waarbuiten de geluidbelasting
                                   geacht wordt de 50 dB(A) niet te boven te gaan, waarvan de verschillende
                                   breedten zijn aangegeven in art. 74, Wgh. De zone heeft aan weerszijden
                                   van de weg de volgende breedte:
                                   A. in stedelijk gebied:
                                    voor een weg, bestaande uit drie of meer rijstroken: 350 meter;
                                    voor een weg, bestaande uit een of twee rijstroken: 200 meter;
                                   B. in buitenstedelijk gebied:
                                    voor een weg, bestaande uit vijf of meer rijstroken: 600 meter;
                                    voor een weg, bestaande uit drie of vier rijstroken: 400 meter;
                                    voor een weg, bestaande uit een of twee rijstroken: 250 meter




    27 juli 2021 | 6493/NAA/hw/1                                                                        Blad 12 van 12

.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 193 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 194 ======================================================================

<pre>    BIJLAGE 1 - VERKEERSGEGEVENS

                           Gegevens voor geluidberekening locatie Europaweg 187 en 188 in Schoonebeek
    Bijlagen


    1          VERKEERSGEGEVENS




    Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te                                                   6493/NAA/hw
    Schoonebeek                                                                                         Bijlage 1 - blad 1
.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 194 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 195 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                                                                                                                   2




    Schoonebeek
                                                                                Model:     Beoordeling wegverkeer
                                                                                Groep:     (hoofdgroep)
                                                                                                                                                                                                                                                                                                   INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

                                                                                Naam     Omschr.     Groep                          X-1             Y-1            X-n        Y-n    H-1    H-n    M-1    M-n    Hdef.      Hbron   Helling   Wegdek   V(LV(D))   V(LV(A))   V(LV(N))   V(MV(D))
                                                                                1        Europaweg   Buiten   bebouwde   kom   254772,79      520559,57      255225,81   520646,87   0,00   0,00   0,00   0,00   Relatief    0,75        0    W1            80         80         80         80
                                                                                2        Europaweg   Binnen   bebouwde   kom   255225,81      520646,87      255540,50   520710,62   0,00   0,00   0,00   0,00   Relatief    0,75        0    W1            50         50         50         50
                                                                                3        Europaweg   Binnen   bebouwde   kom   255539,79      520714,05      255225,15   520650,31   0,00   0,00   0,00   0,00   Relatief    0,75        0    W1            50         50         50         50
                                                                                4        Europaweg   Buiten   bebouwde   kom   255225,15      520650,31      254772,22   520563,03   0,00   0,00   0,00   0,00   Relatief    0,75        0    W1            80         80         80         80




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     BIJLAGE 2 - INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                                                                                                                        26-7-2021 16:19:40




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 2 - blad 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 195 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 196 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               2




    Schoonebeek
                                                                                Model:     Beoordeling wegverkeer
                                                                                Groep:     (hoofdgroep)
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

                                                                                Naam     V(MV(A))   V(MV(N))   V(ZV(D))   V(ZV(A))   V(ZV(N))   Totaal aantal   %Int(D)   %Int(A)   %Int(N)   %LV(D)   %LV(A)   %LV(N)   %MV(D)   %MV(A)   %MV(N)   %ZV(D)   %ZV(A)   %ZV(N)   LE (D) Totaal   LE (A) Totaal   LE (N) Totaal
                                                                                1             80         80         80         80         80         1503,84      7,00      2,60      0,70     93,00    93,02    92,97     5,00     4,99    5,03     2,00     2,00     1,99          104,91          100,61           94,91
                                                                                2             50         50         50         50         50         1503,84      7,00      2,60      0,70     93,00    93,02    92,97     5,00     4,99    5,03     2,00     2,00     1,99          103,33           99,03           93,34
                                                                                3             50         50         50         50         50         1503,84      7,00      2,60      0,70     93,00    93,02    92,97     5,00     4,99    5,03     2,00     2,00     1,99          103,33           99,03           93,34
                                                                                4             80         80         80         80         80         1503,84      7,00      2,60      0,70     93,00    93,02    92,97     5,00     4,99    5,03     2,00     2,00     1,99          104,91          100,61           94,91




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 BIJLAGE 2 - INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                                                                                                                                                 26-7-2021 16:19:40




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 2 - blad 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 196 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 197 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                                                  2




    Schoonebeek
                                                                                Model:     Beoordeling wegverkeer
                                                                                Groep:     (hoofdgroep)
                                                                                                                                                                                                                                  INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                           Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

                                                                                Naam     Omschr.           Maaiveld   Hdef.       Hoogte A   Hoogte B   Hoogte C   Hoogte D    Hoogte E   Hoogte F   Gevel
                                                                                01       Kapschuurwoning       0,00   Relatief        1,80       5,00         --         --         --         --      Ja
                                                                                02       Kapschuurwoning       0,00   Relatief        1,80       5,00         --         --         --         --      Ja
                                                                                03       Kapschuurwoning       0,00   Relatief        1,80       5,00         --         --         --         --      Ja
                                                                                04       Goornwoning           0,00   Relatief        1,80       5,00         --         --         --         --      Ja
                                                                                05       Goornwoning           0,00   Relatief        1,80       5,00         --         --         --         --      Ja

                                                                                06       Goornwoning           0,00   Relatief        1,80       5,00         --         --         --         --      Ja
                                                                                07       Lintwoning            0,00   Relatief        1,80       5,00         --         --         --         --      Ja
                                                                                08       Lintwoning            0,00   Relatief        1,80       5,00         --         --         --         --      Ja
                                                                                09       Lintwoning            0,00   Relatief        1,80       5,00         --         --         --         --      Ja




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                                                                                                                                                                                                    BIJLAGE 2 - INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                                                        26-7-2021 16:20:14




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 2 - blad 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 197 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 198 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                      2




    Schoonebeek
                                                                                Model:     Beoordeling wegverkeer
                                                                                Groep:     (hoofdgroep)
                                                                                                                                                                                                      INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                           Lijst van Bodemgebieden, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

                                                                                Naam     Omschr.      Bf
                                                                                1        Europaweg   0,00
                                                                                2                    0,00




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                                                                                                                                                                        BIJLAGE 2 - INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                            26-7-2021 16:20:21




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 2 - blad 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 198 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 199 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            2




    Schoonebeek
                                                                                Model:     Beoordeling wegverkeer
                                                                                Groep:     (hoofdgroep)
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

                                                                                Naam     Omschr.                Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust       Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500   Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k
                                                                                1                                 2,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                2                                 5,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                3                                 4,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                4                                 3,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                5                                 4,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80

                                                                                6                                 6,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                7                                 2,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                8                                 6,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                9                                 5,80        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                10                                6,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                11                                3,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                12                                6,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                13                                3,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                14                                3,80        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                15                                3,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80

                                                                                16                                6,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                17                                2,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                18                                2,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                19       Bestaande boerderij      6,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                20                                6,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              BIJLAGE 2 - INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                21                                2,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                22                                3,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                23                                3,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                24                                6,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                25                                2,70        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80

                                                                                26                                3,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                27                                6,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                28                                5,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                29                                5,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                30                                5,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80

                                                                                31                                5,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                32                                4,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                33                                7,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                34                                5,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                35                                6,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80

                                                                                36                                4,60        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                37                                7,00        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                38                                5,80        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                39                                6,40        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                40                                2,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80

                                                                                41       (kap)schuurwoning        6,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                42                                2,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                43       Goornwoning              6,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80
                                                                                44       Lintwoning               6,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0   dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80


                                                                                Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                                                                                                                                                  26-7-2021 16:20:30




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 2 - blad 5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 199 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 200 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                 2




    Schoonebeek
                                                                                Model:     Beoordeling wegverkeer
                                                                                Groep:     (hoofdgroep)
                                                                                                                                                                                                 INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

                                                                                Naam     Refl. 8k
                                                                                1           0,80
                                                                                2           0,80
                                                                                3           0,80
                                                                                4           0,80
                                                                                5           0,80

                                                                                6           0,80
                                                                                7           0,80
                                                                                8           0,80
                                                                                9           0,80
                                                                                10          0,80




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                11          0,80
                                                                                12          0,80
                                                                                13          0,80
                                                                                14          0,80
                                                                                15          0,80

                                                                                16          0,80
                                                                                17          0,80
                                                                                18          0,80
                                                                                19          0,80
                                                                                20          0,80
                                                                                                                                                                                                                                   BIJLAGE 2 - INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                21          0,80
                                                                                22          0,80
                                                                                23          0,80
                                                                                24          0,80
                                                                                25          0,80

                                                                                26          0,80
                                                                                27          0,80
                                                                                28          0,80
                                                                                29          0,80
                                                                                30          0,80

                                                                                31          0,80
                                                                                32          0,80
                                                                                33          0,80
                                                                                34          0,80
                                                                                35          0,80

                                                                                36          0,80
                                                                                37          0,80
                                                                                38          0,80
                                                                                39          0,80
                                                                                40          0,80

                                                                                41          0,80
                                                                                42          0,80
                                                                                43          0,80
                                                                                44          0,80


                                                                                Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                       26-7-2021 16:20:30




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 2 - blad 6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 200 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 201 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          2




    Schoonebeek
                                                                                Model:     Beoordeling wegverkeer
                                                                                Groep:     (hoofdgroep)
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

                                                                                Naam     Omschr.                Hoogte    Maaiveld   Hdef.      Functie   Gebouwtype   BAG-id   Gemeente   Jaar   AHN-jaar   Trust    Cp    Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500   Refl. 1k   Refl. 2k   Refl. 4k
                                                                                45                                2,50        0,00   Relatief                                                 0         0       0    0 dB    False       0,80        0,80        0,80        0,80       0,80       0,80       0,80




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            BIJLAGE 2 - INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                                                                                                                                                26-7-2021 16:20:30




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 2 - blad 7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 201 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 202 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                 2




    Schoonebeek
                                                                                Model:     Beoordeling wegverkeer
                                                                                Groep:     (hoofdgroep)
                                                                                                                                                                                                 INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                           Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

                                                                                Naam     Refl. 8k
                                                                                45          0,80




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                                                                                                                                                                   BIJLAGE 2 - INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                       26-7-2021 16:20:30




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 2 - blad 8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 202 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 203 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                             2




    Schoonebeek
                                                                                Rapport:   Lijst van model eigenschappen
                                                                                Model:     Beoordeling wegverkeer
                                                                                                                                                                                             INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                Model eigenschap
                                                                                Omschrijving                        Beoordeling wegverkeer
                                                                                Verantwoordelijke                   H.H. Wolterman
                                                                                Rekenmethode                        #2|Wegverkeerslawaai|RMG-2012, wegverkeer|

                                                                                Aangemaakt door                     H.H. Wolterman op 22-7-2021
                                                                                Laatst ingezien door                H.H. Wolterman op 26-7-2021
                                                                                Model aangemaakt met                Geomilieu V2021

                                                                                Dagperiode                          07:00 - 19:00
                                                                                Avondperiode                        19:00 - 23:00
                                                                                Nachtperiode                        23:00 - 07:00
                                                                                Samengestelde periode               Lden
                                                                                Waarde                              Gem(Dag, Avond + 5, Nacht + 10)




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                Standaard maaiveldhoogte            0
                                                                                Rekenhoogte contouren               4
                                                                                Detailniveau toetspunt resultaten   Bronresultaten
                                                                                Detailniveau resultaten grids       Groepsresultaten
                                                                                Aandachtsgebied                     --
                                                                                Max.refl.afstand                    --
                                                                                Standaard bodemfactor               1,00
                                                                                Zichthoek                           2
                                                                                Max.refl.diepte                     1
                                                                                Geometrische uitbreiding            Volledige 3D analyse
                                                                                Luchtdemping                        Conform standaard
                                                                                Luchtdemping [dB/km]                0,00; 0,00; 1,00; 2,00; 4,00; 10,00; 23,00; 58,00
                                                                                                                                                                                                                               BIJLAGE 2 - INVOERGEGEVENS OVERDRACHTSMODEL




                                                                                Meteorologische correctie           Conform standaard
                                                                                Waarde voor C0                      3,50




                                                                                Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                   26-7-2021 16:20:58




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 2 - blad 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 203 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 204 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        3
                                                                                                                                                                                                                                                                     Wegen
                                                                                                                                                                                                                                                                     Toetspunten




    Schoonebeek
                                                                                                                                                                                                                                                                     Bodemgebieden
                                                                                                                                                                                                                                                                     Gebouwen
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        GRAFISCHE WEERGAVEN OVERDRACHTSMODEL




                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          26 jul 2021, 16:23

                                                                                520825
                                                                                                                                                                                                                                                                       0m                                    80 m
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               Beoordeling wegverkeer




                                                                                                                                                                    04 06                                                                                                        schaal = 1 : 2000
                                                                                520800
                                                                                                                                                                      05

                                                                                520775




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                520750
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    184
                                                                                                                                                                                                                                                                                        184A

                                                                                                                                                                             01 03
                                                                                520725
                                                                                                                                                                               02


                                                                                520700
                                                                                                                                     188A
                                                                                                                                                                                                    186
                                                                                                                                                                       188


                                                                                520675
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               BIJLAGE 3 - GRAFISCHE WEERGAVEN OVERDRACHTSMODEL




                                                                                520650

                                                                                                                                                                                                                                                               183                                   181
                                                                                                                                                                                                                                                         185

                                                                                                                                                                                                                                                                                                   181A

                                                                                520625                                                                                                                                         08
                                                                                                                                                                                                                             07 09
                                                                                                                                                                                                           187


                                                                                520600




                                                                                520575




                                                                                520550




                                                                                          255025      255050     255075        255100     255125      255150       255175      255200       255225       255250        255275       255300      255325     255350     255375   255400          255425      255450
                                                                                Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer, [Europaweg 187 en 188 - Beoordeling wegverkeer] , Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 3 - blad 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 204 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 205 ======================================================================

<pre>.
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            3
                                                                                                                                                                                                                                                                 Wegen
                                                                                                                                                                                                                                                                 Toetspunten




    Schoonebeek
                                                                                                                                                                                                                                                                 Bodemgebieden
                                                                                                                                                                                                                                                                 Gebouwen

                                                                                520825
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            GRAFISCHE WEERGAVEN OVERDRACHTSMODEL




                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              26 jul 2021, 16:23



                                                                                                                                                                                                                                                                    0m                                            80 m
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   Beoordeling wegverkeer




                                                                                520800                                                                                                   04 06
                                                                                                                                                                                           05
                                                                                                                                                                                                                                                                                     schaal = 1 : 2000



                                                                                520775




                                                                                520750




                         Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   184A

                                                                                                                                                                                                 01 03
                                                                                520725
                                                                                                                                                                                                   02


                                                                                520700
                                                                                                                                                         188A
                                                                                                                                                                                                                         186
                                                                                                                                                                                           188
                                                                                                                                                                                                                                                                                                 32
                                                                                520675                                        188B
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   BIJLAGE 3 - GRAFISCHE WEERGAVEN OVERDRACHTSMODEL




                                                                                520650

                                                                                                                                                                                                                                                                               183
                                                                                                                                                                                                                                                                         185



                                                                                520625                                                                                                                                                                 08
                                                                                                                                                                                                                                                     07 09
                                                                                                                                                                                                                               187
                                                                                                     41
                                                                                520600




                                                                                520575




                                                                                520550




                                                                                520525
                                                                                      254975       255000     255025       255050     255075       255100      255125       255150      255175        255200     255225        255250       255275     255300   255325     255350          255375        255400           255425
                                                                                Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer, [Europaweg 187 en 188 - Beoordeling wegverkeer] , Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV




                         6493/NAA/hw
    Bijlage 3 - blad 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 205 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 206 ======================================================================

<pre>    BIJLAGE 4 - REKENRESULTATEN GELUIDBELASTINGEN OP DE WONINGEN

    4    REKENRESULTATEN GELUIDBELASTINGEN OP DE WONINGEN




                      Rapport:                              Resultatentabel
                      Model:                                Beoordeling wegverkeer
                                                            LAeq totaalresultaten voor toetspunten
                      Groep:                                Europaweg
                      Groepsreductie:                       Nee

                      Naam
                      Toetspunt                  Omschrijving         Hoogte    Dag   Avond   Nacht   Lden
                      01_A                       Kapschuurwoning        1,80   37,5    33,2    27,5   37,6
                      01_B                       Kapschuurwoning        5,00   42,1    37,8    32,1   42,2
                      02_A                       Kapschuurwoning        1,80   44,5    40,2    34,5   44,6
                      02_B                       Kapschuurwoning        5,00   46,3    42,0    36,4   46,5
                      03_A                       Kapschuurwoning        1,80   42,0    37,7    32,0   42,1

                      03_B                       Kapschuurwoning        5,00   43,1    38,8    33,2   43,3
                      04_A                       Goornwoning            1,80   34,9    30,6    24,9   35,0
                      04_B                       Goornwoning            5,00   38,6    34,3    28,6   38,7
                      05_A                       Goornwoning            1,80   40,2    35,9    30,2   40,3
                      05_B                       Goornwoning            5,00   41,4    37,1    31,4   41,5

                      06_A                       Goornwoning            1,80   36,5    32,2    26,5   36,7
                      06_B                       Goornwoning            5,00   37,6    33,3    27,6   37,7
                      07_A                       Lintwoning             1,80   47,1    42,8    37,1   47,2
                      07_B                       Lintwoning             5,00   48,7    44,4    38,7   48,8
                      08_A                       Lintwoning             1,80   50,3    46,0    40,3   50,4

                      08_B                       Lintwoning             5,00   51,8    47,5    41,8   51,9
                      09_A                       Lintwoning             1,80   46,1    41,8    36,1   46,2
                      09_B                       Lintwoning             5,00   47,9    43,6    37,9   48,0




                      Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen

                      Geomilieu V2021.1 Licentiehouder: Noordelijk Akoestisch Adviesburo BV                  26-7-2021 16:26:22



    Onderzoek geluidbelasting op Europaweg 187 en 188 te                                                                          6493/NAA/hw
    Schoonebeek                                                                                                             Bijlage 4 - blad 1
.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 206 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 207 ======================================================================

<pre>  Gemeente Emmen, bestemmingsplan Schoonebeek, Europaweg 186, 187 en 188 (vastgesteld)


Bijlage 7 Watertoets




                                                                                         207
</pre>

====================================================================== Einde pagina 207 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 208 ======================================================================

<pre>datum       28-1-2021
dossiercode 20210128-63-25410


Samenvatting watertoets(korte procedure)




In dit document vindt u een samenvatting van de door u ingevulde gegevens op de website www.dewatertoets nl. De toets is uitgevoerd op
een ruimtelijke ontwikkeling in het beheergebied van waterschap Vechtstromen. Voor algemene informatie over de watertoets van
Vechtstromen kunt u ook terecht op de website van het waterschap www.vechtstromen.nlMocht u specifieke vragen hebben naar aanleiding
van deze toets dan kunt u ons bereiken via telefoonnummer 088- 220 3333. U kunt ook een email sturen naar info@vechtstromen.nl.




Op basis van deze toets volgt de korte procedure. Dit houdt in dat u direct door kunt gaan met de planvorming van het plan onder de
voorwaarde dat u de standaard waterparagraaf toepast.




_______________________________________________________________________________________________________


Gegevens aanvrager:


Naam:


Adres:


Postcode:


Plaats: Schoonebeek


E-mail:


Telefoon:




Gegevens gemeente:


Naam: Emmen


E-mail:


Telefoon: 140591


___________________________________________________________________________________________


Plan gegevens:


Naam plan: Westeindsche Goorn




Omschrijving van het plan:


Westeindsche Goorn
</pre>

====================================================================== Einde pagina 208 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 209 ======================================================================

<pre>Plan adresgegevens:


Adres: Europaweg 187 en 188


Postcode: 7761AE (187) 7761AM (188)


Plaats: Schoonebeek


Kadastraal: SNBOO A 9510, 9969 en 9976 SNBOO C 6229 (ged) en 5931


_________________________________________________________________________________________________________


Ingevoerde plan gegevens:


__________________________________________________________________________________________________________


Geraakte kaartlagen:


Heeft u een beperkingsgebied geraakt? nee


Het grootste deel van het door u ingetekende plangebied ligt in de gemeente Emmen.


__________________________________________________________________________________________________________


Toets vragen:


1) Gaat het om een ruimtelijk plan dat uitsluitend een functiewijziging van bestaande bebouwing inhoudt? nee


2) Worden in het plan meer dan 10 wooneenheden gerealiseerd? nee


3) Is er in of rondom het plangebied sprake van wateroverlast of grondwateroverlast? nee


4) Maakt het plan deel uit van een groter plan dat in ontwikkeling is? nee


5) Neemt in het plan het verharde oppervlak van bebouwing en bestrating toe met meer dan 1500 m2? nee


6) Worden er op bedrijfsmatige wijze activiteiten verricht waardoor het verharde oppervlak verontreinigd raakt? nee


7) Betreft het een algehele herziening van een bestemmingsplan? nee


8) Bedraagt het verschil tussen de hoogte van de weg en de bovenzijde van de begane-grondvloer minder dan 30 centimeter? nee


9) Bedraagt het verschil tussen de GHG (Gemiddelde Hoogste Grondwaterstand) en de bovenzijde van de begane-grondvloer minder dan 80
centimeter? nee


10) Wordt op het perceel hemelwater (HWA) en huishoudelijk afvalwater (DWA) verzameld in dezelfde rioolbuis? nee


Aanvullende vragen:


11) Het verharde oppervlak neemt toe met circa neem2.


12) Hemelwater en huishoudelijk afvalwater wordt afgevoerd via een:
</pre>

====================================================================== Einde pagina 209 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 210 ======================================================================

<pre>- Gemengd stelsel


- Gescheiden stelsel (hemelwater wordt geinfiltreerd)


- Gescheiden stelsel (hemelwater wordt afgevoerd naar oppervlaktewater) ja


- Gescheiden stelsel (hemelwater wordt afgevoerd naar een hemelwaterriool en verbeterd gescheiden stelsel)




13) Ligt het plan in een intrekgebied van de waterwinning? nee


14) Is er in of grenzend aan het plangebied oppervlaktewater aanwezig? ja


15) Worden er materialen gebruikt waardoor het afstromende hemelwater verontreinigd kan raken? nee


16) Vinden er in het plangebied agrarische activiteiten plaats? nee


17) Gaat er grondwater onttrokken worden binnen het plangebied (tijdelijk of permanent)? nee


____________________________________________________________________________________________




____________________________________________________________________________________________


Verklaring
</pre>

====================================================================== Einde pagina 210 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 211 ======================================================================

<pre>Dit document is een automatisch gegenereerd bestand op basis van de door u ingevulde gegevens. U bent akkoord gegaan met de door u
ingevulde gegevens en heeft verklaard dat alles naar waarheid is ingevuld.

Copyright Digitale Watertoets - http://www.dewatertoets.nl// Dit document is gegenereerd via de website http://www.dewatertoets nl//. Het
document mag alleen worden gebruikt ten behoeve va het plan, dat in dit document is omschreven. De informatie in dit document is
houdbaar tot maximaal 1 jaar, gerekend vanaf de genoemde datum in dit document.

www.dewatertoets nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 211 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 212 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 212 =================================================================

<br><br>